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Zápisnica 

napísaná na 2. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Senici, konanom  

dňa 9. februára 2023  

 

P r í t o m n í 

Pracovné predsedníctvo:  

Ing. Mgr. Martin Džačovský, primátor mesta; JUDr. Marek Došek, prednosta MsÚ;  

         JUDr. Elena Jankovičová, hlavná kontrolórka; Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora;  

         Ing. Róbert Mozolič, vedúci finančného oddelenia 

         Poslanci MsZ: 

Mgr. Ivana Mičová, PhDr. Miriam Madunická, PhD, Mgr. Filip Lackovič, RNDr. Ľubica 

Krištofová, Mgr. Peter Pastucha, Ing. arch. Martin Čonka, Mgr. Ľubomír Štvrtecký, MUDr. 

Andrej Papp, Ing. Jarmila Barcaj Drinková, Mgr. Lenka Včelková, Ľubomír Miča, Mgr. 

Kristína Chudá, Ing. Pavol Kalman, Ing. Ľubica Vyletelová, Mgr. Branislav Grimm, Dušan 

Podmajerský 

 

P r i z v a n í : 

JUDr. Gabriela Olejárová, Ing. Ivan Šteffek, Ing. Renáta Hebnárová, Mgr. Silvia Krčová, Mgr. 

Milan Dieneš, Mgr. Natália Mináriková – vedúci odd.; Ing. Ivan Nosko, ved. SOÚ; Mgr. Art. 

Martin Dudáš, ved. SŠÚ, Mgr. Jaroslav Pecha, Náčelník MsP; Ing. Peter Turza, riaditeľ TS 

Senica; Mgr. Margaréta Ivanová, PhD, riaditeľka MsKS; Ing. Ján Bachura, riaditeľ MsPS; Mgr. 

Vladimír Šváček, PaedDr. Krzysztof Siwiec, Ing. Svetlana Chábelová, RNDr. Anna Parízková 

– riaditelia ZŠ; Mgr. Mirka Gáfriková, riaditeľka ZUŠ; Renáta Rýzková, riaditeľka MŠ; Ing. 

Jozef Mikuš, riaditeľ Polikliniky Senica n. o.; Ing. Nora Černáčková, konateľka SPS 

 

O s p r a v e d l n e n í : Mgr. Vladimír Včelka, Mgr. Peter Hutta, Ing. Roman Sova 

 

M é d i á: 

TV Sen, spol. s r.o.; Mgr. Tatiana Moravcová, Naša Senica; Vladimír Miček, TASR, PhDr. 

Vlasta Cigánková, RTVS, SRo, Angelika Mičeková, Na Zahori.sk 

 

O s t a t n í    p r í t o m n í : podľa prezenčnej listiny 
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Bod č. 1. – Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie 

overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní, otváram druhé zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Senici, na ktorom vás všetkých vítam. Z devätnástich poslancov je podľa 

prezenčnej listiny prítomných 16 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina. Zasadanie Mestského 

zastupiteľstva je uznášaniaschopné, preto otváram jeho rokovanie. Ospravedlnení sú, pán 

poslanec Hutta, pán poslanec Sova a pán poslanec Včelka. Zápisnica z predchádzajúceho 

Mestského zastupiteľstva je overená aj je k nahliadnutiu poslancom. Za overovateľov zápisnice 

určujem pána poslanca Čonku a pána poslanca Pastuchu. Za zapisovateľku zápisnice určujem 

pani Langovú. Pracovné predsedníctvo dnes tvoria bez titulov, Elena Jankovičová, Marek 

Došek, Filip Lackovič, Róbert Mozolovič a Martin Džačovský.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 1, ideme schváliť program. Odporúčam, aby dnešné zasadnutie 

druhého Mestského zastupiteľstva rokovalo podľa predloženého programu, ktorý bol 

zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. 

Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje program druhého 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Senici konaného dňa 9. februára 2023. Prosím o 

hlasovanie. 

  

Hlasovanie: Program bol SCHVÁLENÝ. 

 

Uznesenie č. 58: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

program 2. zasadnutia MsZ v Senici, konaného dňa 9. februára 2023.  
H l a s o v a n i e : prítomných:15          za:15           proti:0               zdržal sa:0             počet poslancov:19 

    

Program 2. zasadnutia MsZ v Senici 

 

1.       Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

2.         Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

3.1       Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 09.02.2023 

3.2       Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 19/01/J/2/b v znení uznesenia  

č. 23/2018/703 

4.1       Uznesenia prijaté na 1. zasadnutí MsZ dňa 13.12.2022 

4.2       Uznesenia prijaté na 2. zasadnutí MsR dňa 31.01.2023 

5.1       Protest prokurátora proti VZN mesta Senica č. 50 o podmienkach vodenia psov na území 

mesta Senica 

5.2      Návrh VZN č. 79/2023, ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov 

6.       Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu mesta na roky 2023, 2024 a 2025 

7.        Návrh rozpočtu  mesta a organizácií v jeho riadení na roky 2023, 2024 a 2025 

8.        Stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov 

financovania – úveru poskytnutého z Environmentálneho fondu 

9.        Návrh na prijatie úveru od Environmentálneho fondu 

10.      Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2021 

11.      Žiadosť o preklasifikovanie bežných výdavkov na kapitálové pre ZŠ Komenského 959, 

905 01 Senica 
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12.1    Návrh na zmenu Štatútu Denného centra Hviezdoslavova 

12.2    Návrh na zmenu Zriaďovacej listiny a Štatútu Mestského kultúrneho strediska Senica 

13.      Správa o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 2022 a zámery organizácie 

14.      Správa o činnosti DHZM Senica a DHZ v Senici za rok 2022 

15.      Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2022 

16.      Návrh Dodatku č. 1/2023 VZN č. 73/2021 o pohrebiskách a schválení prevádzkového 

poriadku pohrebísk na území mesta Senica 

17.      Dispozície s majetkom 

18.1    Návrh na zastúpenie v spoločnostiach a organizáciách v zakladateľskej a 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta a v Redakčnej rade Naša Senica 

18.2    Návrh na zmenu tajomníka Komisie pre výstavbu, územné plánovanie, dopravu 

19.1    Správa o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania dotácií, poskytnutých  Poliklinike 

Senica, n.o. z rozpočtu mesta v roku 2021 a 2022 

19.2    Správa o činnosti HK za IV. štvrťrok 2022 

19.3    Správa o činnosti HK za rok 2022 

20.      Interpelácie 

21.      Uznesenia prijaté na 2. zasadnutí MsZ 

22.      Záver 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, program sme schválili. Má niekto záujem o zmenu programu? Neevidujem taký 

záujem. 
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Bod č. 2. – Voľba návrhovej komisie 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 2, voľba návrhovej komisie. Predkladám návrh, aby zloženie 

návrhovej komisie pracovalo v zložení, pani poslankyne Madunická, pani poslankyňa Chudá a 

pani poslankyňa Včelková. Má niekto záujem o inú? Nie je záujem o iné zloženie, tak 

predkladám návrh, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje návrhovú komisiu v zložení, pani 

poslankyňa Madunická, pani poslankyňa Chudá a pani poslankyňa Včelková. Prosím o 

hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme návrhovú komisiu 

 

Uznesenie č. 59: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

návrhovú komisiu v zložení: PhDr. Miriam Madunická, PhD, Mgr. Kristína Chudá, Mgr. 

Lenka Včelková 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0           zdržal sa:0        počet poslancov:19   

 

 

Bod č. 2. – Voľba mandátovej komisie 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na mandátovú komisiu. Predkladám návrh, aby mandátová komisia pracovala v 

zložení, pani poslankyňa Drinková, pani poslankyňa Mičová a pani poslankyňa Krištofová. Má 

niekto iný návrh? Návrh na zmenu? Predkladám návrh na uznesenie Mestské zastupiteľstvo v 

Senici schvaľuje mandátovú komisiu v zložení pani poslankyňa Drinková, pani poslankyňa 

Mičová a pani poslankyňa Krištofová. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, schválili sme mandátovú komisiu. 

 

Uznesenie č. 60: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

mandátovú komisiu v zložení: Ing. Jarmila Barcaj Drinková, Mgr. Ivana Mičová, RNDr. Ľubica 

Krištofová 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0           zdržal sa:0        počet poslancov:19 
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Bod č. 3.1. – Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 

9.2.2023 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.1. Správa o plnení uznesenia Mestského zastupiteľstva s termínom 

plnenia do 9. 2. 2023. Správu máte predloženú. Má niekto záujem o pripomienky? Neevidujem 

taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje správu 

o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva, riešení, pripomienok s termínom plnenia do 9. 2. 

2023. Prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva. 

 

Uznesenie č. 61: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

správu o plnení uznesení MsZ a riešení pripomienok s termínom plnenia do 09.02.2023. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0        zdržal sa:0          počet poslancov:19   

  

Bod č. 3.2. – Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 

19/01/J/2/b v znení uznesenia č. 23/2018/703 

 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.2. Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesenia Mestského 

zastupiteľstva v Senici č. 19/01/J/2/b v znení uznesenia číslo 23/2018/703. Máte správu v 

písomnej podobe. Má niekto otázky, poprípade pripomienky správe? Pán poslanec Grimm. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Pani kontrolórka v upozornení na strane 13 konštatuje a žiada, aby v zmluvách označených ako 

SLA, či ide o ide o Smart city, áno, je inteligentná križovatka. Týchto je predmetom v týchto 

zmluvách predmetom je poskytovanie paušálnych objednávkových služieb a tvrdí teda píše 

tam, že sú tam nejasné formulácie o dohodnutých cenách, odmien, ročne mesačne za celé 

obdobie trvania zmluvy, teda 5 rokov. Tým podľa pani Jankovičovej nie sú zmluvy zosúladené 

so zásadami hospodárnosti účelnosti pri nakladaní s verejnými finančnými prostriedkami. Pani 

kontrolórka navrhuje v tejto správe vypracovať dodatky k jednotlivým zmluvám, v ktorých 

budú stanovené výšky paušálnych mesačných poplatkov, čo by iste podľa mňa pomohlo i 

finančnému oddeleniu plánovať mesačné výdaje mesta lepšie. Teda moja otázka znie, či napr. 

právne oddelenie sa zaoberá touto otázkou a či vedenie mesta rieši túto situáciu? 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Čo sa týka tejto zmluvy alebo týchto zmlúv, čo sa týka Smart city, tak na základe tohto 

upozornenia sme komunikovali s externou firmou, ktorá nám zabezpečuje verejné obstarávanie 

v projekte Smart city alebo smart plán mesta Senica. Bude tam vypracovaný dodatok po 

kontrole verejného obstarávania. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem, ja by som sa chcel opýtať na viacero zmlúv. Prvá je IV zmluvy, dohody označené 
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ako rôzne, dodatky k zmluvám a dohodám. Hneď číslo 1 zmluva o propagácii o spolupráci s 

partnerom turizmus Bratislava je tam plnenie 2,5 tisíca EUR a propagácia a svetlonosenie strana 

4. A v súvislosti s touto akciou je znovu ešte ďalšia zmluva uzatvorená s oblastnou organizáciou 

ruchu Záhorie, a to je dvanástka zmluva, znova suma 2,5 tisíca EUR. Chcel by som vás 

požiadať, aby ste nás informovali a aké konkrétne plnenia vykonali jeden aj druhý partner, teda, 

že v čom bola ich spoluúčasť na tejto akcii. Zrejme to asi vyžiada asi nejaké vyžiadanie si zo 

strany tých firiem, ktoré plnili voči nám, vysvetlenie. Takže prosím, ak nie ste schopní teraz to 

povedať, tak to berte ako interpeláciu. A potom je to V zmluvy o dielo dodatky k zmluvám o 

dielo. A ja by som sa chcel opýtať v tej v súvislosti, ako sa pýtal, pán primátor, Grimm. Je to 

celý súbor zmlúv na Smart city, je ich tam veľmi veľa tých zmlúv a teda neviem, že či sú tam 

úplne všetky. Ja by som vás požiadal, aby ste vypracovali zoznam zmlúv, ktoré sú podpísané a 

teda platné k dnešnému dňu a z nich teda plnenia, aké vyplývajú, finančné a spravili nejaký 

sumár, že teda, kto bude, kedy plniť v nejakých časových harmonogramoch. Čiže stačilo by 

len, kto to podáva, kto to je, to teda plní tú čiastkovú vec v tom smart pláne, aká je to firma, akú 

má lehotu plnenia, aké je suma, ktorú plní. Viem, že to je zase veľa práce, tak prosím vás pekne 

berte toto ako interpeláciu a posledná vec, ktorú sa chcem opýtať, je to VIII zmluvy a dohody 

o poskytnutých finančných, hneď to bude, ja to nalistujem. Pardon, už som tu, VIII zmluvy a 

dohody o poskytnutí finančného príspevku alebo dotácie mesta dodatky k zmluvám a dohodám, 

je tam bod, zmluva označená pod číslom 11 je to sociálny podnik a teda tam sa mení menia 

lehoty, v akých teda bude vracať pôžičku, ktorú sme jej schválili a teraz už neviem, tuším v 

roku 2020, hej? A je to posunuté, teda tá lehota, chcel by som sa opýtať, prečo? Prečo prišlo k 

takémuto dodatku a prečo je to teda posunuté? Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Čo sa týka prvej otázky, tzn. zmluvy dodatky, tzn. s partnerom turizmus región, turizmus 

regiónu Bratislava, krajská organizácia cestovného ruchu. Oblastná organizácia cestovného 

ruchu Záhorie, kam sme, kde aj my sme členom, tak patrí práve pod túto pod krajskú 

organizáciu cestovného ruchu Bratislava, nie Trnava. Z toho dôvodu v podstate spolupracujeme 

s Turizmus regiónu Bratislava a práve tu je napísané, že je to spolupráca na príprave a realizácii 

podujatia Martinské svetlonosenie, tzn. my sme ako mesto získali finančné prostriedky práve 

od tejto organizácie, 2,5 tisíca eur na propagáciu cestovného ruchu a teda táto organizácia si 

práve objednala, aby toto podujatie bolo lepšie, kvalitnejšie a oni ho dokážu taktiež propagovať 

v rámci Bratislavy, aby to nebolo len pre Senicu, ale teda, aby sa o Senici rozprávalo viacej, že 

teda sú tu zaujímavé podujatia a práve v tejto spolupráci aj s oblastnou organizáciou cestovného 

ruchu Záhorie taktiež, ako je napísané tuná v správe spolupráca na príprave realizácii podujatia 

Martinské svetlonosenie, tzn. opäť je to prílev finančných prostriedkov do mesta Senica práve 

na propagáciu a na zlepšenie podujatia Martinské svetlonosenie. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Rozumiem tomu dobre, tzn. tie peniaze prišli z tých organizácií.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Áno. Tie prišli k nám, to sme neplatili. My sme neplatili. My sme príjemca, my sme získali 

finančné prostriedky od spoločnosti Turizmus región Bratislava a taktiež od oblastnej 

organizácie cestovného ruchu Záhorie. Takže my sme ich neplatili, to sú finančné prostriedky, 

ktoré sme získali práve od nich. Čo sa týka prehľadu však takýto prehľad relatívne je aj v 

rozpočte, čo sa týka Smart city, za čo, čo koľko sa platí, takže orientačne určite to je ľahko z tej 

tabuľky dohľadateľné, ale môžeme si potom vysvetliť, že čo presne tam má byť alebo nemá 

byť a priznám sa, že, ktoré boli ďalšie zmluvy? So sociálnym podnikom. Z dôvodu toho, že 

sme žiadali, aby sociálny podnik vykonával práce napr. čistenie a potreboval finančné, 

komunikácií a potreboval finančné prostriedky na zakúpenie značiek, napr. za 3,5 tisíca EUR 

len nakúpil značky, aby sa dostatočne dopredu označili, že prosím vás neparkujte tuná a takéto 

veci, tak sme povedali, že radšej posunieme splatnosť, ale aby si toto nakúpila, nech si to 
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nepožičiava lacnejšie, lebo z dlhodobého hľadiska je výrazne výhodnejšie pre nás, aby to mali 

vo vlastníctve, keďže to budú používať každý rok a samozrejme je to v súlade, my sme im 

poskytli pôžičku s tým, že sa má vrátiť do 5 rokov. My sme si potom dali nejakú splatnosť, aby 

to nemali ako balónovú splátku naraz, ale z toho dôvodu, že je potrebné, aby teraz urobili väčšie 

investície a vedeli zabezpečovať práce a nech si to nemusia prenajímať od tretích osôb, tak, tak 

sme sa radšej dohodli na tomto podstate balíku. Že v prípade, že im to nebude vychádzať, že na 

konci roka im to posunieme a keďže teda tie investície boli väčšie, ktoré museli vykonať, tak 

sa prišlo k tomu, že sme to posunuli s tým, že teda je to v súlade s tým, ako majú schválené, že 

majú to schváliť, zaplatiť do 5 rokov. Tú pôžičku. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ešte ma niekto záujem o diskusiu? Neevidujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o plnení uznesenia 

Mestského zastupiteľstva v Senici číslo 19/01/J/2/b v znení uznesenia číslo 23/2018/703. 

Prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže správu sme VZALI NA VEDOMIE. 

  

Uznesenie č. 62: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

správu HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 19/01/J/2/b v znení uznesenia č.23/2018/703. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0           zdržal sa:0        počet poslancov:19 
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Bod č. 4.1. - Uznesenia prijaté na 1. zasadnutí MsZ dňa 13.12.2022 

a 4.2. - Uznesenia prijaté na 2. zasadnutí MsR dňa 31.01.2023 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 4.1. a 4.2. Máme uznesenia prijaté na prvom zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva dňa 13. 12. 2022 a uznesenia prijaté na druhom zasadnutí Mestskej rady dňa 

31. 1. 2023. Poprosím vás, keď ma niekto záujem o diskusiu a pripomienky k tomuto bodu? 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, budeme hlasovať obidvoch naraz. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie uznesenia prijaté na prvom zasadnutí 

Mestského zastupiteľstva dňa 13. 12. 2022 a uznesenia prijaté na druhom zasadnutí Mestské 

rady dňa 31. 1. 2023. Prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, ZOBRALI SME NA VEDOMIE, uznesenia prijaté na Mestskom 

zastupiteľstve a Mestskej rade. 

  

Uznesenie č. 63: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

1. Uznesenia prijaté na 1. zasadnutí MsZ dňa 13.12.2022 

2. Uznesenia prijaté na 2. zasadnutí MsR dňa 31.01.2023    
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0          zdržal sa:0         počet poslancov:19 
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Bod č. 5.1.- Protest prokurátora proti VZN mesta Senica č. 50 o 

podmienkach vodenia psov na území 

mesta Senica  

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 5.1. Máme tu protest prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu 

mesta Senica číslo 50 o podmienkach vodenia psov na území mesta Senica. Poprosím pána 

prednostu. 

JUDr. Marek Došek (prednosta )  

Ďakujem za slovo, pán primátor. Takže týmto protestom sme mali napadnuté konkrétne 2 

ustanovenia. Prvý vytýkaný nedostatok bol v definícii verejného priestranstva, ktoré sme mali 

obsiahnuté v tomto VZNku, avšak túto definíciu obsahuje zákon o obecnom zriadení v čase, 

kedy sa všeobecne záväzné nariadenie prijímalo, tak v zákone o obecnom zriadení takáto 

definícia nebola. Druhý vytýkaný nedostatok bol v oblasti zverenia kontroly všeobecne 

záväzných nariadení, ktoré sú zákonom zverejnené do pôsobnosti hlavného kontrolóra obce. 

Takže toto boli 2 vytýkané, 2 vytýkané nedostatky. Čo sa týka protestu samotného, tak z mojich 

informácií drvivá väčšina obcí a miest v senickom okrese taktiež bola podrobená kontrole 

prokurátora. Z môjho pohľadu tieto nedostatky sú skôr formálneho charakteru, napriek tomu 

odporúčam zastupiteľstvu, aby protestu vyhovel v celom rozsahu. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na 

uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici protestu prokurátora proti všeobecne záväznému 

nariadeniu mesta Senica číslo 50 o podmienkach vodenia psov na území mesta Senica v celom 

rozsahu vyhovuje. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže VYHOVELI sme protestu prokurátora. 

 

Uznesenie č. 64: 

MsZ v Senici 

v y h o v u j e 

protestu prokurátora proti VZN mesta Senica č. 50 o podmienkach vodenia psov na území 

mesta Senica v celom rozsahu. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0         zdržal sa:0          počet poslancov:19 
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Bod č. 5.2. - Návrh VZN č. 79/2023, ktorým sa upravujú niektoré 

podmienky držania psov, 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 5.2. Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 79/2023, ktorým sa 

upravujú niektoré podmienky držania psov. Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 79/2023 

bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli v 

zákonom stanovenej lehote. K návrhu neboli vznesené pripomienky. Takže reagujeme na 

protest, ktorý sme teraz pred chvíľou, sme mu vyhoveli a teda sú zapracované a dopracované 

časti, čo sa týka tohto všeobecne záväzného nariadenia. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto 

bodu? Pani poslankyňa Mičová. 

Mgr. Ivana Mičová (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Nemám konkrétne akože k tomuto návrhu nejaké nejaké pripomienky, len 

by som bola rada, keby mesto nejakým spôsobom spropagovalo to, že sa tu vlastne, že v tom 

VZNku sú upravené miesta, kde je, ktoré sú vyhradené na vodenie psov bez vôdzky. Pretože 

vodia ich aj na miestach, kde to, takto by to nemalo byť. A zasa tam, kde to povolené je, tak 

ľudia trebárs to tam nevedia a zasa zbytočne upozorňujú, že tam, že tam, že tam vlastne nemôžu 

byť bez vôdzky a môžu aj nahlasovať vlastne políciou, takže troška viac propagácie tohto VZN, 

ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, poriešime, skúsime to zvýrazniť či už elektronickými možno aj nejakými inými 

formami. Dobre. Ešte otázky? Neevidujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje všeobecne záväzné nariadenie číslo 79/2023, ktorým sa 

upravujú niektoré podmienky držania psov. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, všeobecne záväzné nariadenie sme SCHVÁLILI. 

 

Uznesenie č. 65: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

VZN č. 79/2023 ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0         zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

  



11 

 

Bod č. 6. - Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu mesta 

na roky 2023, 2024 a 2025 

 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 6, odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu mesta 

Senica na roky 2023-2025. Pani kontrolórka je pripravená na prípadné otázky. Zo záveru 

vyplýva, že na základe tohto stanoviska a skutočnosti v ňom uvedených odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu návrh rozpočtu mesta Senica na rok 2023 schváliť a návrh rozpočtu mesta Senica 

na roky 2024-2025 zobrať na vedomie. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo Senici berie 

na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu mesta Senica na roky 

2023-2025. Prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, ZOBRALI SME NA VEDOMIE stanovisko. 

 

Uznesenie č. 66: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

odborné  stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu mesta Senica na roky 2023 – 

2025. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0           zdržal sa:0        počet poslancov:19 
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Bod č. 7. - Návrh rozpočtu mesta a organizácií v jeho riadení na 

roky 2023, 2024 a 2025 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame teda na bod číslo 7, návrh rozpočtu mesta a organizácií v jeho riadení na roky 

2023-2025. Poprosím pána Ing. Mozoliča o taký základný vstup. 

Ing. Róbert Mozolič (vedúci finančného oddelenia)  

Ďakujem za slovo. Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní. Na rokovanie 

dnešného Mestského zastupiteľstva predkladáme návrh rozpočtu ako základný nástroj 

finančného hospodárenia mesta na rok 2023. Tak, ako sme avizovali koncom minulého roka, 

mesto zámerne vstúpilo do roku 2023 v hospodárení v zmysle rozpočtového provizória, keďže 

sme boli v čase obstarávania cien elektrickej energie, v období neschváleného štátneho 

rozpočtu, v období novelizácie zákona o dani z príjmov, ktorý mal priam negatívny dopad na 

výšku príjmu z podielových daní a v období schvaľovania miestnych daní a poplatkov. 

Aktuálne predkladáme návrh rozpočtu na rok 2023, na základe ktorého bude mesto hospodáriť 

s finančnými prostriedkami na úrovni 34,1 milióna EUR. Celkové výdavky mesta rozpočtujeme 

vo výške 33,7 milióna EUR, takže rozpočet je zostavený s prebytkom takmer 443.000 EUR. V 

rámci celkových príjmov mesta rozpočtujeme bežné príjmy na úrovni 24,2 milióna EUR, kde 

pri daňových príjmoch vplyvom schváleného daňového bonusu je výpadok podielových daní 

nakoniec čiastočne kompenzovaný nesystémovým poukázaním daní z príjmu právnických 

osôb, ale i napriek kompenzácie prídeme v rokoch 23 a 25 o ďalších 370.000 EUR. Kapitálové 

príjmy rozpočtujeme na úrovni 3,3 milióna EUR a to hlavne z dôvodu prijatia kapitálových 

transferov na realizáciu eurofondových projektov a cez finančné príjmové operácie zapájame 

do rozpočtu 6,5 milióna EUR, z toho bankové úvery vo výške 5 milióna EUR a z ostatných 

finančných operácií zapájame 1,6 milióna EUR. Tu sa ukázali výsledky mesta z posledných 

rokov ako dobrého hospodára a môžme zapojiť 850.000 EUR z rezervného fondu, ktoré 

výraznou mierou pomohli k zostaveniu tohto rozpočtu. Výdavková časť rozpočtu je zostavená 

do 16 programov a celkovo 63 podprogramov v celkovej výške 33,7 milióna EUR. Medzi 

hlavné vplyvy, ktoré výrazne ovplyvnia hospodárenie v tomto roku, patria opatrenia vlády 

Slovenskej republiky v rámci valorizácie platov zamestnancov verejnej správy a 

pedagogických zamestnancov a v obchodných spoločnostiach nárast minimálnej mzdy, ktoré 

nám medziročne zdvihnú výdavky o 1,1 milióna EUR. Ďalej sú to priame dopady zvýšenia cien 

energií, ktorých nárast výdavkov rozpočtujeme o 850.000 EUR viacej. Ďalej medzi ďalšie 

vplyvy patria legislatívne novely financovania sociálnych služieb a inflácia, ktorá spôsobuje 

nárast cien rozbehnutých projektov. Vzhľadom na tieto vplyvy bežné výdavky sú rozpočtované 

vo výške 22,6 milióna EUR. Najviac finančných prostriedkov v rámci bežných výdavkov pôjde 

do programu vzdelávanie na financovanie škôl a školských zariadení vo výške takmer 10,6 

milióna EUR, čo tvorí takmer 47 % bežných výdavkov mesta. Cez kapitálové výdavky 

zhodnotíme majetok mesta o 9,6 milióna EUR. Medzi najväčšie investičné akcie budú patriť 

rekonštrukcia bytového domu Janka kráľa 734 vo výške takmer 2,2 milióna EUR, ktorý budeme 

financovať cez úver Štátneho fondu rozvoja bývania. Ďalšou významnou investíciou mesta v 

tomto roku bude modernizácia verejného osvetlenia, v rámci ktorého bude zmodernizovaných 

1319 svetelných bodov, doplnených ďalších nových 179 svetelných bodov a bude vykonaná 

rekonštrukcia rozvádzačov a toto v celkovej výške 1.572.000 EUR, ktorá nám pri aktuálnych 

cenách elektrickej energie prinesie ročnú úsporu takmer 240.000 EUR a minimálne ďalších 

50 % v rámci údržby verejného osvetlenia. Táto modernizácia bude v rámci rozpočtu 

financovaná zo zdrojov úveru z Environmentálneho fondu. Ďalšími významnými projektami sú 

projekty, ktoré budeme realizovať cez fondy Európskej únie a tie sú v celkovej výške zhruba 

za 3,4 milióna EUR. Treba tiež spomenúť investície do školstva na úrovni pol milióna EUR. 
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Takisto zateplenie budovy zariadenia sociálnych služieb vo výške 550.000. Na výstavbu a 

rekonštrukciu miestnych komunikácií rozpočtujeme 350.000 EUR a na strategické projektové 

dokumentácie 215.000 EUR tak, aby bolo mesto pripravené aj na čerpanie prostriedkov z plánu 

obnovy a fondu na podporu športu. Výdavky finančných operácií rozpočtujeme takmer vo 

výške 1,4 milióna EUR, hlavne na splátky istín úverov. Ako som aj úvodom spomínal, rozpočet 

je zostavený s prebytkom 443.000 EUR z dôvodu, aby sme vedeli pokryť vývoj cien energií v 

priebehu roka a zafinancovať prevádzku futbalového štadióna s tým, že sme ešte pri zostavení 

tohto návrhu rozpočtu nepoznali ceny za dodávky tepla. Sme si vedomí, že návrh rozpočtu 

nenaplní všetky očakávania, ale je pripravený tak, aby sme dokázali zafinancovať širokú oblasť 

potrieb mesta bez toho, aby sme obmedzovali celkový rozsah poskytovaných služieb, aby bol 

podporený dotačný systém mesta a výrazne sme zhodnotili majetok mesta. Ďalej, aby bol 

rozpočet pripravený a neočakávaný vývoj cien energií, keďže elektrická energia je nám 

dodávaná za spotové ceny, ktoré kopírujú vývoj na trhu. Keďže v posledných týždňoch mesto 

Senica a všetky jej organizácie dostali zálohové predpisy na dodávku tepla, ktoré sú 3,5 násobne 

vyššie, ako boli v roku 2022, rád by som apeloval na Mestské zastupiteľstvo, aby bol tento 

predložený návrh rozpočtu schválený z dôvodu, aby sme už v najbližších dňoch mohli všetkým 

mestským organizáciám dofinancovať zvýšené zálohové, zálohové platby za teplo, čo aktuálne 

počas rozpočtového provizória nie je možné, keďže hospodárime podľa rozpočtu minulého 

roka. Tento predložený návrh rozpočtu jednomyseľne odporúča schváliť aj finančná komisia s 

tým, že mesto aktuálne zanalyzuje vývoj cien všetkých zložiek energií za prvý štvrťrok tohto 

roku vo všetkých organizáciách. Veríme, že už budú aj jasnejšie možnosti kompenzácie časti 

výdavkov elektrickej, teda všetkých zložiek energie zo štátneho rozpočtu a na najbližšie 

rokovanie Mestského zastupiteľstva predložíme návrh na prvú dôležitú a výraznú zmenu 

rozpočtu na rok 2023. Ďakujem vám za pozornosť. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, ja len doplním, že rozpočet sme si prešli aj v rámci porady a taktiež Mestská rada 

odporúča predložiť, odporúča rozpočet v podstate schváliť bez pripomienok. Má niekto záujem 

o diskusiu k tomuto bodu? Pani poslankyňa Včelková. 

Mgr. Lenka Včelková (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Vidíme, že najaktuálnejšou témou sú teda vysoké finančné náklady na 

energie. Ja teda z oblasti školstva, chcem sa spýtať. Niektoré školy na Slovensku sa tohoto 

veľmi boja a už teraz možno hlásia ako krajnú možnosť, že svoje školy na nejaký čas zatvoria. 

Takže som sa chcela spýtať, či takéto niečo hrozí v našom meste alebo je všetko zabezpečené 

tak, aby sme sa nemuseli k takýmto rozhodnutiam uchyľovať. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

V podstate máme ako jednu z priorít toho, aby školy nám ostali otvorené. Už sme zažili obdobie, 

kedy museli byť zatvorené z rozhodnutia, ktoré prišli z vyšších miest, tým pádom videli sme, 

aký veľký negatívny vplyv to malo na celkový školský rok, resp. vyučovacie návyky detí. Takže 

jedna z najvyšších priorít je zachovať školy otvorené a myslím si, že sme pripravení na to, aby 

sa takýto scenár v Senici nenaplnil a teda sme pripravení zatiaľ, pokiaľ nenastane ešte iná väčšia 

krízová situácia, aby školy normálne naplno fungovali. 

Mgr. Lenka Včelková (poslankyňa)  

Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne. Ja by som sa chcel v úvode najskôr poďakovať všetkým členom finančnej 

komisie ako aj prizvaným na finančnú komisiu a keď sme diskutovali o predloženom návrh 

rozpočtu, tá diskusia trvala takmer 3 hodiny, bola vecná. Myslím, že boli zodpovedané takmer 

všetky otázky. Tá miera neistoty, o ktorej hovoril aj pán riaditeľ Mozolič, je úplne zrejmá a 
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jednoducho bude musieť prísť k nejakej úprave rozpočtu zrejme vo viacerých fázach v tomto 

roku. Isté veci, ale teda nie sú predmetom finančnej komisie a ja teraz zhrniem teda moje osobné 

vnímanie tohto rozpočtu na rok 2023. A v prvom rade by som asi privítal to, keby bolo v 

rozpočte nejaké predslovo primátora alebo vedenia mesta, kde by bolo jasne napísané, že teda, 

čo je priorita pre rozpočet nielen teda v tomto roku, ale keďže je to programový rozpočet na 

nasledujúce roky, že kde by teda mesto malo byť po skončení tohto volebného obdobia. Taká 

vec mi tam chýba a je teda mimoriadne dôležitá, aby ľudia vlastne videli, že aké vnímanie 

priorít má vedenie mesta. Z môjho pohľadu musím teda konštatovať, že predložený rozpočet 

rezignuje na viaceré oblasti a uvediem len len zopár príkladov, sú to výdavky na životné 

prostredie, výdavky na zelené smart technológie, výdavky na zdravotníctvo a výdavky do 

striebornej ekonomiky alebo teda do tretieho, do tretieho veku. Žiaľ musím konštatovať, že viac 

ako 80 % kapitálových investícií z naplánovanej sumy 9,6 milióna EUR je financovaných z 

cudzích zdrojov. Inak povedané nevieme financovať investície z bežného rozpočtu, čo sa dá z 

časti kvalifikovať, to je tak, že tento rozpočet nie je šetriaci. Vo výdavkovej časti rozpočtu sú 

uvedené výdavky na opravy napr. miestnych komunikácií, ktoré nezodpovedajú realite. Tu tu 

poviem len 1 príklad a to je Hollého ulica, ktorá bola v pláne opráv minulý rok. Zo záhadných 

dôvodov sa nedostala do plánov opráv tohto roka. Infraštruktúra mesta sa znehodnocuje a 

vzhľadom na všeobecný nárast cien a vysokú infláciu budeme v budúcich rokoch platiť násobky 

cien, ktoré by sme mohli vynaložiť teraz. Tzn. každá oprava v budúcnosti bude len drahšie a 

drahšia. Prebytok rozpočtu je 440.000 EUR, je teda žiaľ len číslo, ktoré má len tú vypovedaciu 

hodnotu, že každý rozpočet v samospráve musí byť formálne zostavený ako prebytkový. V 

rozpočte chýbajú viaceré výdavky, ktoré nás v priebehu roka čakajú. Ide najmä o zvýšené 

výdavky na elektrinu, plyn a dodávku tepla, tak ako hovoril pán riaditeľ Mozolič. Myslím, že 

nemá zmysel, aby sme sa púšťali detailne do všetkých problémov, ja by som chcel nastoliť len 

základné 2 problémy, o ktorých som rozprával aj na porade poslancov. Prvý zásadný problém 

pre nás v tomto roku a v nasledujúcich obdobiach je prevádzka a možné odkúpenie futbalového 

štadiónu. V tomto rozpočte nie sú uvedené žiadne náklady, ktoré súvisia s týmto plánom. Pritom 

už v čase spoločnej porady poslancov a vedenia mesta bola podpísaná nájomná zmluva, o ktorej 

ste nás žiaľ neinformovali, pán primátor. Náklady na prevádzku štádióna sa pravdepodobne 

vyšplhajú pol miliónu EUR ročne. Znovu pripomínam, že ak teda rozpočet, ktorý schválime, je 

prebytkový na úrovni 440.000 EUR a nie je tam pol milióna, tak si každý dokážeme predstaviť, 

čo to znamená. A dokonca rekreačné služby mesta Senice už prevzali štadión do správy. O 

možnej kúpe nám nedávate žiadne informácie. Potom je asi namieste otázka, že ak budeme 

prenajímať štadión, potom ktoré výdavky nebudeme financovať. Sociálnu oblasť alebo školstvo 

alebo iné športy alebo polikliniku. Pritom stále nehovorím o miliónových nákladoch, ktoré si 

vyžiada budúce možné odkúpenie štadióna. Rozprávame sa len o nájme a prevádzke štadióna. 

Druhým, druhým kľúčovým problémom pre mesto Senica je spustenie kľúčového 

zamestnávateľa Vaillant do prevádzky. Len v tomto roku bude v prvej etape zamestnaných 

takmer 1000 ľudí. Pritom Vaillant plánuje výstavbu ďalšej časti fabriky, kde bude zamestnaný 

násobok tohto počtu zamestnancov. Vo Vaillante pracujú už mesiace desiatky ľudí na príprave 

výroby a všetkých procesov, ktoré súvisia so spustením prevádzky. Ako sa pripravujeme my 

na tento krok, ktorý zmení mesto. Pripravujeme cyklotrasy? Zmenu trasovania MHD? 

Podmienky na ubytovanie dochádzajúcich zamestnancov? Parkovanie súkromných vozidiel v 

meste? Nárast komunálneho odpadu a menej triedeného odpadu? Nárast dynamickej dopravy? 

Pripravujeme výstavbu nájomných bytových domov? Kto rieši všetky tieto a mnohé ďalšie 

problémy na Mestskom úrade? V rozpočte nie sú alokované žiadne výdavky na tento veľký 

tresk, ktorý nás čaká v tomto a nasledujúci rok. Napriek všetkým mojim výhradám, ktoré mám 

k rozpočtu, ale samozrejme budem hlasovať za. Rozpočtové provizórium je mimoriadne zlé pre 

mesto a nevieme financovať napr. školstvo, nevieme financovať napr. aj rekreačné služby mesta 

Senica, ktoré majú dnes už výdavky s prevádzkou štadióna. A napriek teda všetkému, čo som 
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povedal, budem hlasovať za rozpočet, ale budem teda očakávať od vedenia mesta, že nám jasne 

bude zodpovedať na otázky, ktoré sú kladené a ktoré sú úplne legitímne. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Skúsim ja tak zľahka. Pán poslanec ste predseda finančnej komisie, napriek tomu sme sa 

nevedeli zhodnúť na tom, že jednoducho štát urobil kroky, Vláda Slovenskej republiky, ktoré 

extrémne poškodili všetky samosprávy. Extrémne znamená, že to sú stovky miliónov EUR, 

ktoré všetkým samosprávam neprídu, pretože si niekto na tom robil už kampaň a dobré meno. 

To je realita. My sme sa o tom rozprávali na konci roka, kedy sme povedali, poďme minimálne 

sanovať tieto kroky tým daňovým bonusom a tie obrovské výpadky, ktoré prichádzajú, pretože 

ak minister financií povedal, že ja vám dám rovnako pri takej vysokej inflácii, je jasné, že nám 

v podstate peniaze zobral, lebo reálne my sme o peniaze prišli. Pretože my sme museli 

zvyšovať, všetky náklady nám rástli, ale príjmy nám nerástli, preto sme sa rozprávali o tom, že 

nikto to tu rád nerobí, že musíme upraviť dane a poplatky. Napriek tomu, že ste predseda 

finančnej komisie, vy ste za to nehlasoval a dneska mi hovoríte, že nemáme dosť peňazí. 

Jednoducho to sú prepojené nádoby. Ťažko sa robí, ak nie sú financie. Bolo nám všetkým 

zrejmé, že to zvyšovanie daní v Senici bolo výrazne nižšie ako v mnohých iných mestách. 

Zoberme si len Myjavu, ktorá má to takmer 25 % vyššie dane pre podnikateľov ako my. 25 %. 

To je výdavok niekde na úrovni u nás možno 700.000 EUR. 700.000 EUR, ktoré mohli ísť tam, 

kde hovoríte. Ale napriek tomu, že sme to nespravili, tak nedovolím si s vami súhlasiť, že by 

sme na tieto oblasti, ktoré ste vymenovali, zabudli alebo nefinancovali. V minulosti sa 

nefinancovala poliklinika napriek tomu, že z vášho, by som povedal klubu, tam boli ľudia, ktorí 

neavizovali, že je problém v poliklinike. Ja som prišiel a každoročne dávame do polikliniky aj 

teraz v rozpočte máme 80.000 EUR. Napriek tomu, že tam ide 80.000 EUR, ďalších 

56.000 EUR vidíte v rozpočte, ktoré sú naplánované na to, aby sa urobila regulácia kúrenia v 

tejto budove a tým pádom sa šetrili finančné prostriedky, tzn. len do polikliniky, len podľa tohto 

rozpočtu, je to jednoduché, je 136.000 EUR. Osobne si myslím, že by do toho mali prispievať 

aj ostatné okolité obce, pretože my zabezpečujeme a zastrešujeme polikliniku a dávame tam, 

momentálne dofinancovávame teda 136.000 EUR len tento rok, ako je to na pláne. Za ostatné 

obdobie to bolo viac ako štvrť milióna EUR. Takže nemyslím si, že to tak je. Taktiež ste 

spomenuli smart. V rozpočte máme smart za takmer 1.000.000 EUR. Lebo ste povedali, že 

nemáme žiadne smart riešenie.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Zelené smart technológie. Ak považujeme za smart križovatku, riadenie križovatky, prepáčte, 

to ja nepovažujem za smart technológiu zelenú, považujem šetrenie napr. elektrickej energie, 

tepelné čerpadlá alebo ďalšie invenčné... 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Tým pádom to verejné osvetlenie tam úplne spadá, pretože tam budeme inteligentným novými 

metódami a dokonca nielenže budeme šetriť, ale zúfalý stav verejného osvetlenia dávame do 

prevádzkyschopného stavu. Takže to neni len ošetrení a o nejakej návratnosti, ale o tom, aby to 

takto fungovalo. Čo sa týka, ste povedali seniorov. 576.000 je v tomto rozpočte nachystaných 

na rekonštrukciu zariadenia sociálnych služieb, tzn. do nášho zariadenia, zateplenie, nový 

výťah, ďalšie schodisko, tzn. to sú financie, ktoré idú. Zároveň v tomto rozpočte sú finančné 

prostriedky na projektovú dokumentáciu, to je zateplenie a výmena osvetlenia domova 

sociálnych služieb, tzn. bavíme sa o tom veľkom, zatiaľ na projektovú dokumentáciu. Tzn. áno, 

chceli by sme robiť viacej, aj ako ste povedali Hollého ulicu, to sa bavíme sa tuná pri cieli, čo 

je tá časť, áno, je záujem, ale to nie je o tom, že záhadne vypadla. Proste vy ste proti zvyšovaniu 

daní, nemáme peniaze, tak ako pýtať potom, že chcem peniaze, ale... Zoberte si, my sme ho nie 

že, ja som ju, že sme ju zamenili. Realita je taká, že jednoducho na žiadne komunikácie nevyšlo. 

Bral by som pripomienku, ak by ste povedali, že zrazu sa niekto rozhodol, že Hollého robiť 

nebudeme a budeme robiť Mudrochovu alebo budeme robiť Moyzesovú alebo akúkoľvek inú, 
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áno? Ale proste nám finančné prostriedky na to nevyšli. Museli by sme sa dohodnúť na tom v 

decembri, že proste pôjdeme ešte, že ten človek, ktorý má dvojizbový byt, tak zaplatí o 5 EUR 

ročne viacej, 5 EUR ročne viacej a vyberme viacej financií a budeme, povieme si a ideme z 

toho robiť ďalšie a ďalšie financie. Akože to sa dá. Samozrejme, že to je nepopulárne, ale 

jednoducho ako to Vláda Slovenskej republiky minulý rok nastavila a ako nás zosekala z 

peňazí, tak oni to aj povedali na združení miest a obcí Slovenska, že na Slovensku máme nízke 

majetkové dane a oni nás prinútia, aby sme ich zdvihli. Prinútili nás ako? Veľmi jednoducho. 

Zobrali nám peniaze a povedali nám... Prišlo tam 9 ľudí z Ministerstva financií a povedali nám, 

vy ste samospráva, vy sa sami spravujte, tzn. môžete si sami upravovať dane a poplatky, môžete 

si ich zvýšiť. My sme im hovorili, že to nie je fér, že oni rozdávajú peniaze a chcú, aby my sme 

boli tí zlí, ale jednoducho do tohto nás tú samosprávu dotlačili. A ten, kto minulý rok nezdvihol 

tie dane, tak tento rok pôjde výrazne výrazne rýchlejšie a vyššie. To je proste realita. A čo sa 

týka prebytok, prebytku ako takého, tak áno, máme tam 440.000 prebytok z toho titulu, ako ste 

sám povedal, ako aj ekonóm povedal, nevieme predpovedať, aké budú ceny energií. My sme 

vychádzali z toho, čo sme mali nahlásené v decembri ešte dokonca niečo z decembra, z 

novembra sme vedeli sa podľa toho riadiť. Áno? A zrazu prišiel január a niekto nám oznámi, 

že tie energie, ktoré nám povedal ústne, že mali by to dokázať dodržať, tak to nedodrží, pretože 

proste sa situácia na trhu zmenila a my z toho vychádzame a sme na to nachystaní, na to riešiť. 

Čo sa týka dvoch, teda kľúčových podľa vás tém. Vaillant, cyklotrasy. Samozrejme, že nie sú 

vždy len plusy a má to aj svoje mínusy. Ale povedzme si úprimne, prišiel PSA do Trnavy, 

prišiel Jaguar do Nitry a tie kamióny jazdia cez nás a my tým trpíme. Teraz k nám prichádza 

obrovská investícia, o ktorej vy ste sníval a ste... My sme sa tu o tom bavili a ani ste netušil, že 

v podstate takýto, by som povedal úžasný krok, sa podarí, že k nám príde fabrika, lebo ja si 

pamätám, keď sme vtedy predávať pozemky. Vtedy si povedal, zožeňte nám investora, ktorý 

bude zelený, úžasný a ľuďom dá dobrú prácu, dobre ich zaplatí. A my sme došli ešte s tým, že 

dokonca má zelený produkt. To vy ste hovorili, keď sme chceli predávať pozemky, takže ten 

investor prišiel, kedy v januári 2020 sme bojovali s osemnástimi krajinami v Európe, že či príde 

do Senice. Áno a jednoducho prišiel. Samozrejme, že s tým bude aj komplikácia a čo sa týka 

cyklotrás a ďalších investícií, povedzme si, že dlhodobo sme mali problém s pripojením a je tu 

mnoho investorov, ktorí chcú stavať bytovky, nájomné byty, štátne nájomné byty, to je to, čo 

nás veľmi ohrozujú, pretože majú výrazne výhodnejšie financovanie, ako je to pre mestá. S čím 

osobne vnútorne nesúhlasím, ale zase si nepomôžem, keďže to Národná rada Slovenskej 

republiky takto schválila a štátne nájomné byty majú 5 percentnú dpháčku. Jasné, že potom je 

to lacnejšie, keď niekto má 5 percentnú dpháčku a my ako mesto, keď ideme financovať, máme 

20 percentnú dpháčku. To neni žiadna ťažká matematika. 15 % DPH proste robí rozdiel aj v 

nájme po tom ako takom a jednoducho sú tu ľudia, ktorí sú na to nachystaní. Preto ja som bol 

minulý týždeň, som bol na magistráte v Bratislave, týždeň predtým som mal investičného 

riaditeľa Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, kde hľadáme a vyzerá to, že sme našli riešenie, 

aby konečne aj Bratislavská vodárenská spoločnosť dávala rozhodnutia týmto spoločnostiam o 

tom, že môžu sa pripojiť a môžu začať vyjsť s výstavbou. To sa udialo 2 týždne dozadu, kedy 

konečne sme sa k tomu dopracovali a konečne sa to môže všetko rozbehnúť. Jednoducho 

záujem tu bol, mnohých ľudí ostávanie, ale nedostali to povolenie, nedostali sa ani cez územné 

rozhodnutie, lebo proste nemali súhlas, kam tie splašky budú vyvážať, nemohli ísť na žumpu, 

museli ísť do kanalizácie a kanalizácia im nedala súhlas, pretože čistička im nestíhala. Už majú 

riešenie, kým to oni postavia, budú to mať doriešené. Tzn. toto bol problém a myslím si, že 

pokiaľ my budeme vytvárať normálne podmienky, tak určite veľká výstavba a v meste Senica 

bude, čím zase budú komplikácie, pretože bude, budú aj nejaké rozkopávky budú nejaké 

úpravy, ale to je vždy, áno? Jednoducho na ten posun nás to dostane, ale my nie sme tiež schopní 

urobiť ako mesto kroky, čo sa týka obchvatu, keďže to nie je naša kompetencia. Takže 

samozrejme, že nám by všetkým pomohlo a všetci si uvedomujeme, že doprava je pre nás veľmi 
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problémová, preto, keď sme sa aj stretli, tak som povedal, že myslím si, že z pohľadu 

Trnavského samosprávneho kraja pre mesto Senica je najkľúčovejšie práve, aby to, na čo má 

Trnavský samosprávny kraj, stavebné povolenie, t. j. prepojenie cesty Sotina a križovatky 

Kunov a prietrž, pretože práve to prepojenie, ďalší most nám pomôže k tomu, aby sa tá doprava 

cez hlavnú križovatku trošku roztiahla. Takže to sú veci, ktoré môžeme riešiť a nemusí to byť 

len mesto Senica. Čo sa týka futbalového štadióna, vôbec nie je pravda, nesúhlasím s tým, že 

by bola podpísaná nájomná zmluva v čase, keď bola porada poslancov a že sa vám to zatajil. 

Na to neni vôbec dôvod a jednoducho a dá sa to veľmi ľahko preukázať, pretože zmluvy sú 

zverejnené a tam je aj dátum podpisu a je tam a samozrejme a vieme, kedy sme sa stretli, takže 

tam nie je vôbec v tomto problém. A pracovná skupina, čo sa týka futbalu, zasadá, riešime veci, 

sme momentálne v probléme, stále dolaďujeme cenu, áno. Nevieme sa zhodnúť na cene, ktorá 

je pre nás schopná. Máme vyžiadané financovanie cez banky, tzn. ak budeme nakupovať, tak 

neočakávam, že jednoducho nemáme finančné prostriedky na to, aby sme mohli zaplatiť 

futbalový štadión. Na druhú stranu rozprával som sa s viacerými primátormi, ktorí, lebo ja som 

hľadal, že či nie je nejaký vzorový štadión a koľko to stojí a či si náhodou neurobíme radšej 

vlastný štadión niekde inde, aby sme si to vedeli porovnať, aby aj tá pracovná skupina. 

Jednoducho Slovenský hokejový zväz s tým, že sú to haly, tak takéto má, futbalové štadióny 

takto úplne nefungujú, ale bol som aj s primátorom Čadce, ktorí idú rekonštruovať len jednu 

jednu tribúnu za 1,5 milióna EUR, tzn. sú tam obrovské náklady a taktiež ten majetok, ktorý 

tam je, tak je k tomu znalecký posudok, takže vieme sa v tom orientovať. Jednoducho hľadáme 

spôsob, ako sa veci dajú urobiť, nie ako sa nedajú. Financovanie je možné aj odložiť od 

budúceho roka, s tým, že počítame aj s ďalšími dodatočnými príjmami, uvidíme. V prípade 

napr. ako hovoríte, áno, uvažuje sa o tom, že sa bude rozširovať fabrika, máme poplatok za 

rozvoj, toto je jedna z foriem, čo môžeme práve z toho financovať, je nákup športovej 

infraštruktúry a toto môže byť tiež jedna z tých foriem, kam tieto finančné prostriedky vieme 

investovať a bude to v prospech občanov, tzn. do tejto športovej infraštruktúry. Ono veľmi 

ľahko vieme, čo tam všetko nám chýba. My si toho sme plne vedomí a radi by sme, aby toho 

bolo výrazne viacej, ale aj finančná komisia mohla prísť a povedať dobre, zoberte tomuto, 

zoberte tomuto, zoberte tomuto, to sa veľmi zle berie, dobre viete, že sme nepridávali, skôr sme 

to udržali na tých cenách, na ktorých sme, pričom všetci vieme, že všetko je drahšie. Takže aj 

oni všetci sa musia uskromniť. Nijak inak to nevychádza.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne. Ja som sa snažil v tom mojom príhovore hovoriť o tom, že naznačiť nejaké 

možnosti riešenia, ktoré by boli vhodné pre toto mesto z môjho pohľadu. To, čo rozprávate o 

poliklinike, že tam ako boli ľudia z nášho klubu, to už je taká urbánna legenda toto. Navyše 

rozprávate človek, ktorý tu nie je, takže by som vás, ako poprosil, keby ste sa vyjadrovali vždy 

k človeku, ktorý tu je. O dotácii na polikliniku sme začali rozprávať my, my ako prví, konkrétne 

ja pred štyrmi rokmi a vtedy bolo prvýkrát daných asi 40 alebo 50.000 EUR. A nárasty daňové. 

Jasné budú, je samozrejme, stále operujete Myjavou. Myjava má obrovský dlh, ktorý zdedila 

spred niekoľkých rokov o tom takisto vieme, čiže oni majú svoj vlastný obrovský problém. A 

to, či máme dosť peňazí alebo nemáme z podielových daní a pán riaditeľ nám povedal, že nám 

chýba asi 300.000 EUR v nasledujúcich rokoch, tak je taký výpadok, áno? Tzn. že potom, ako 

áno, dal kompenzáciu za tak podiel z právnických osôb z dane, tak nám chýba 300.000 EUR 

na nasledujúce 3 roky. Ak toto považujete ako za mimoriadnu sumu, tzn. je to 100.000 EUR 

ročne z rozpočtu 34.000.000, tak držím palce, aby sme sa vždy pozreli na všetky výdavky v 

takomto pohľade. Vo Vaillante som hovoril, že Vaillant so sebou prinesie obrovskú príležitosť 

pre toto mesto a keď sme, keď ste dali vy ako na druhom vašom zastupiteľstve z 

predchádzajúceho obdobia návrh, aby sa predali mestské pozemky, tak vtedy som ja hovoril, 

že nepredávame pozemok na Kaplínskom poli a vtedy mohla byť diskusia taká akože, teda 

dotiahneme tam nejakého investora, čiže toto by som tiež dal na správnu mieru, že ako to vtedy 
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bolo a Vaillant ako taký, budeme mať obrovský vplyv na ľudí v tomto meste. Môžeme sa 

rozprávať, čo chceme, bude tam robiť tisícky ľudí v tom závode a tých tisícky ľudí nie sú v 

Senici a nie sú ani na okolí Senice. A nechcem sa púšťať do úplne, čo by bolo, keby bolo, ale 

jednoducho treba sa pripraviť, že sem prídu ľudia, ktorí budú napr. aj z iných štátov Európskej 

únie ako z nášho, čiže tieto veci, ktoré so sebou prinesie prevádzka Vaillantu, treba diskutovať 

a treba naozaj spraviť skupinu na Mestskom úrade takú, aby sme čo najväčšie množstve 

takýchto problémov predchádzali. To je to, čo som chcel povedať o Vaillant. Vaillant ja 

nechápem ako riziko, ja chápem ako príležitosť. Ako úplne kľúčovú fabriku, ktorá toto mesto 

posunie ďalej, a preto som vám hovoril, že ak Vaillant zo svojho podnikateľského zámeru a z 

toho, že jednoducho je obrovský hlad po tepelných čerpadlách, oni by mohli postaviť fabriky 

možno 4 alebo 5 v celej Európskej únii. Rozhodli sa pre Senicu a robia v Senici, ale jednoducho 

treba to tak robiť, že ich pohľad bude len manažérsky. Náš pohľad je pohľad verejného záujmu. 

To je to, čo som chcel povedať k tomuto a či bola podpísaná zmluva o prevádzke zimného 

prevádzky futbalového štadióna alebo nebola, v zásade asi na tom nič nezáleží. Ja som sa pýtal 

na to, že či sú známe už náklady. Ja som sa vás pýtal na tom stretnutí poslancov a nehovorili 

ste o žiadnych nákladoch. Tzn. ak teda ste diskutovali o tom už predtým, tzn. že asi sa nevytvorí 

zmluva nájomná za 1 deň alebo 2 dni. Takže asi už boli nejaké predpokladané náklady. A 

napriek tomu, čo teraz ti tu rozprávame, nič to nemení na tom, že samozrejme hlasujem za tento 

rozpočet, pretože čokoľvek je lepšie ako rozpočtové provizórium, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Skúsim to len naozaj zareagovať. Keď poviem mesto Malacky, ktoré má taktiež výrazne vyššie, 

poviete je to Bratislavský kraj zase, takže vždy, keď poviem nejaké mesto, tak či tak je vždy 

výhovorka, prečo, s tými sa neporovnávajme. Nevadí. Čo sa týka finančnej dotácie polikliniky. 

Ja sa priznám, keď som prišiel prvýkrát do polikliniky a sedí vedľa vás pani poslankyňa, ktorá 

taktiež je roky rokúce v poliklinike, takže nebavme sa o tom, že bavíme sa iba o niekom, kto tu 

nie je, tak si povedzme, že mňa tam oblial studený pot. Ja, keď som videl tie dlhy polikliniky, 

ktoré tam boli, čo obrovské, aký obrovský problém tam bol, že poliklinika bola pred, poviem 

to, že 2 sekundy predtým, než im prestanú dodávať čokoľvek, jednoducho tam už nebolo na 

lieky, tam už nebolo na nič peňazí, tak jednoducho nesúhlasím s tým, že vy ste prišli, zrazu vás 

osvietilo, keďže ja som tam prišiel. Ja som sa začal pýtať na všetky náklady, aké majú, aké 

majú záväzky, akým spôsobom tam je, pretože boli 125 dní po splatnosti. 125 dní. Jednoducho 

to je obrovský a už tam bol problém. Jednoducho tam iné riešenie nebolo, my sme to tam museli 

zasanovať, pretože lekáreň by nemala, čo predávať. To si povedzme tak, ako to je. Takže a čo 

sa týka Vaillantu, už minulý rok, poviem asi pred letom, ja už som tu mal aj štátneho tajomníka 

Ministerstva hospodárstva, s ktorým som jednal práve o tom, aké následky budem mať, nebude 

mať pre nás Vaillant, čím nám vedia poradiť, nevedia poradiť, akým spôsobom sa máme my 

pripravovať, tzn. nečakáme na to, kým prídete a vyzvete nás k niečomu, jednoducho ja už som 

toho štátneho tajomníka tu mal, že nech nám dajú, lebo ja tu nemám človeka, ktorý k tomu, či 

už aké mali problémy v Nitre, či už mali problémy v nejakých iných mestách, obdobných 

mestách. Nech nám dajú tie príklady, nech nám dajú kontakty, takže ja som aj s niektorými 

primátormi sa o tom bavil, že teda povedzte mi takto takto, každý to mal veľmi individuálne. 

Mali sme tu k tomu aj porady, akým spôsobom. Jednoducho áno, riešenia, základné, ktoré je, 

je bývanie, doprava, kde tí ľudia budú bývať, nebudú bývať. Ja som jednal aj so spoločnosťou 

Vaillant, ktorá povedala, že napr. oni v Trenčianskych Stankovciach majú fabriku, kde majú 

cez 1000 ľudí a 1000 ľudí je práve tam z regiónov. Povedali, že oni nemajú veľa cudzincov, 

tzn. oni povedali, že aj tu počítajú, že dokážu tých ľudí zohnať práve tých miestnych, že oni 

neočakávajú, že oni budú riešiť ľudí z akejkoľvek inej krajiny v nejakom zásadnom merítku. 

Povedali, že keď tam majú do 40 ľudí z iných krajín, tak to je veľa, takže oni povedali, že oni 

toto riešiť neplánujú a že oni veria tomu, že ich platová politika je taká, že dokážu tých ľudí 

presvedčiť, aby pracovali u nich. Takže áno, ja mám informáciu, že ľudia, ktorí cestovávali do 
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Lozorna, cestovávali mnohí do Skalice, tak prechádzajú k nim. Otázka je, či je to dostatočný 

počet. Z môjho osobného pohľadu si myslím, že nie, ale oni asi len teraz ešte len nabiehajú na 

ten hlavný, by som povedal náborový ťah, takže z neho budeme vychádzať. Ale teda 

vychádzam z toho, že áno, diskutovali sme aj s Vaillantom, diskutovalo sa aj s Ministerstvom 

hospodárstva, aby sme hľadali spôsob, že čo nás čaká a neminie. Nikto tu nechce byť 

prekvapení a hasiť niečo, keď sa na to vieme pripraviť. To je celé. Pán poslanec. Pán poslanec 

Čonka. 

Ing. arch. Martin Čonka (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja by som trošku sa rád opýtal na takú trošku jednoduchšiu tému. Mňa tam 

zaujala tá položka tých 1,5 milióna na tú rekonštrukciu verejného osvetlenia. Zaujíma ma 

vlastne, že čo to obnáša, že či už teda budú vymenené všetky svietidlá, či už budú 

modernizované tým pádom všetky v Senici, či sa jedná iba o svietidlá alebo aj o rozvody, či 

tam už budú aj implementované nejaké smart záležitosti? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Veľmi zľahka, keď bude to málo, tak aj pán Štefek to je doplniť. V podstate, ako bolo povedané 

cez 1300 svetiel bude vymenených, tzn. to, čo máme staré v Senici, bude vymenené, +170 

nových bodov. Bavíme sa o tom, že niekde treba doplniť jednotlivo body, ale napr. Kasárenská 

ulica, bavíme sa o priemyselnom parku, kde máme vybudovanú cyklotrasu, bude doplnená o 

verejné osvetlenie, tzn. ľudia, ktorí idú, či je to Arcelor, či je to Maccaferri, poprípade nová 

fabrika Vaillant, tak pôjdu po cyklochodníku, ktorý zároveň už bude aj osvetlený, tzn. máme to 

o toto doplnené. Z tých výmen bude určitá úspora, ktorá nám zabezpečí, aj keď nám zabezpečí 

návratnosť, aj keď nejde len o to, pretože my v tomto prípade ideme vymeniť aj rozvádzače, 

tzn. všetko to, čo máme kompletne nanovo, keďže niektoré máme z roku 62, čo mám 

informáciu, tak už sme ich mali mať 2× vymenené, tak teraz ich konečne vymeníme, budú tam 

smart riešenia, tzn. ak tam budeme mať čierny odber, okamžite nám to bude hlásiť a budeme o 

tom vedieť. V prípade dokonca, že budeme ich chcieť upravovať tak, ako teraz máme vysoké 

ceny energií, tak napr. na nechceme vypnúť verejné osvetlenie, nerád by som sa dostal do toho, 

že ako Michalovce mali povypínané a ja som len rád, že zrovna to veľké nešťastie sa v 

Michalovciach stalo na ulici, ktorá bola osvetlená, lebo to by pánovi primátorovi asi nikto nikdy 

neodpustil a do toho sa žiadny primátor už púšťať nechce, že chce vypínať verejné osvetlenie, 

ale budeme vedieť ho tam utlmiť, tzn. odobrať z jednotlivých svetiel napr. na 30 %, tzn. vidieť 

tam bude, prehľad bude, ale nebude také intenzívne to svetlo. A budeme tým vedieť zase šetriť 

finančné prostriedky, ale touto výmenou, tým, že tam je mnoho ďalších konektorov v tom 

danom svetle, čo už je dneska štandard, tak napr. aj v rámci smart riešení máme ďalších 60 

nových kamier a práve týmto kamerám by sme museli vytvárať nové odberné miesta. Museli 

by sme urobiť nové prípojky, za ktoré by sa dlhodobo platilo. Práve tým, že budeme mať tieto 

nové svetlá, tak už to budeme vedieť priamo nainštalovať na verejné osvetlenie a týmto 

riešením by sme sa dostali k tomu, že nejakých zatiaľ v prepočte 70.000 EUR ušetríme len na 

tom, že nemusíme vytvárať nové odberné miesta a nemusíme robiť nové rozkopávky, nové 

inštalácie, plus by nám vznikli také škaredé ďalšie skrinky. Toto všetko ušetríme a zároveň 

budeme aj dlhodobo, keďže aj za hodiny a za všetko sa platí, takže aj za toto všetko ešte budeme 

šetriť finančné prostriedky a máme to pripravené aj na to, teraz poviem, že aj na všelijaké iné 

doplnenia, ktoré by tu vznikli, že nás napadne, že chceme niekde doplniť kameru, tak práve 

tieto svetlá sú na to pripravené, že by sa to takto dalo, poprípade nejaké kvality ovzdušia 

merania a takéto drobné veci sa všetky dajú v rámci tohoto smart riešenia doplniť. 

Ing. arch. Martin Čonka (poslanec)  

A termínovo? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Termínovo, tento rok s tým, že teraz sa pripravuje projektová dokumentácia. Počítam, že už 

možno marec, apríl by prišli prvé ulice. Je to tiež nastavené tak, že môžu mať v podstate tie 
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rozvádzače rozbité maximálne 2, rozrobené 2 úseky, aby sa nestalo, že celé mesto máme v 

podstate v rámci rekonštrukcie a nefunguje nám to. Tak, až keď 2 úseky ukončia, potom môžu 

pokračovať na ďalších úsekoch, takže takto postupne ich budú vymieňať. S tým, že vždy ten 

úsek už musí byť ukončený na kompletku, skontrolovaný, že tá svietivosť je taká, aká tam má 

byť, aby sme dosiahli tú bezpečnosť, ktorú pre občanov chceme. Takže tento rok budeme mať 

kompletne ukončené toto verejné osvetlenie s tým, že očakávame, že práve na tomto budeme 

aj v rámci rozpočtu šetriť finančné prostriedky. 

Ing. arch. Martin Čonka (poslanec)  

Tak ja myslím, že to je potešujúce, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Štvrtecký. 

Mgr. Ľubomír Štvrtecký (poslanec)  

Ďakujem za slovo, rád by som využil tento priestor, aby som teda Mestské zastupiteľstvo 

informoval, že od mesiaca február rekreačné služby mesta Senica zobrali do správy areál 

futbalového štadióna Senica. Zatiaľ prvé hrubé predpokladané náklady na prevádzku tohto 

areálu sú vyčíslená na čiastku 340.000 EUR bez DPH. Zmluva je zatiaľ podpísaná do konca 

mesiaca jún a do tejto doby musia byť doriešené ďalšie nejaké nájomné vzťahy alebo ďalší 

model prevádzky celého futbalového štadióna. Využil by som možno aj tento čas a doplnil tú 

informáciu pána primátora, že aj my čisto v mesiaci december, nám bolo avizované navýšenie 

ceny energií na dodávku tepla pre Mestskú plaváreň o 7 %, čo predstavovalo asi 20.000 

navýšenie na tento rok. V mesiaci január nám však boli zaslané nové cenníky s novými cenami 

a ten nárast na dodávku tepla len čisto pre mestský objekt Mestskej plavárne predstavuje čiastku 

130.000 EUR.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Tak v rámci Únie miest sa riešia možné dotačné schémy, avšak zatiaľ to vyjadrenie, že 

samospráva si má pomôcť sama, ale verím tomu, že tie rokovania, ktoré prebiehajú ešte, sa 

pomenia, aby sme vedeli samozrejme všetko mať zabezpečené. Áno, dodávatelia tepla niečo 

predpokladali, niečo sľúbili a teda trošku inak je realita, ale tak verme tomu, že ceny energií 

majú klesať, tvrdia, tak, že aj tuná ešte nás toto zastihne a aby sme dokázali všetko bez 

problémov zafinancovať a mať v poriadku. Faktická, pani poslankyňa Mičová. 

Mgr. Ivana Mičová (poslankyňa)  

Áno, ja by som sa len chcela spýtať pána Štvrteckého, teda, že či je nejaký predpoklad, že by 

sa nejak zatvárala plaváreň, alebo takéto niečo?  

Mgr. Ľubomír Štvrtecký (poslanec)  

Zatiaľ momentálne čakáme, či legislatívne to bude upravené a bude aj dotácia poskytnutá zo 

štátu na vykrytie tejto navýšenej ceny za dodávku tepla. Zatiaľ sa riešilo len plyn a elektrická 

energia, ale by malo byť nejak na stole schvaľovanie aj čisto tejto ceny za dodávku tepla, takže 

čakáme na to. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja len doplním, že Združenie miest a obcí Slovenska máme dohodnuté stretnutie s hokejovým 

zväzom a taktiež s plaveckou federáciou, pretože to sú 2 najnákladnejšie prevádzky. Aby práve 

tieto, by som povedal, drahé športy taktiež apelovali na predstaviteľov, že je potrebné 

dofinancovanie, pretože ak nepríde k dofinancovaniu, tak mnohé mestá už avizujú, dokonca 

niektoré už povypínané, niektoré už majú vypnuté plavárne, niektoré už majú vypnuté zimné 

štadióny a že teda pôjde to lavínovo a tým pádom hokej, plavecké športy, vodné pólo a tieto 

všetky ostatné tým pádom nedokázali ani ukončiť sezónu, takže toto je momentálne na stole a 

aj toto je spôsob, akým Združenie miest a obcí sa snaží presvedčiť, že nie je to len o tom, že 

my chceme, nechceme, ale treba si povedať, že či je to zimný štadión alebo je to plaváreň, nie 

je to len mestská záležitosť, ale regionálna záležitosť. Plaváreň je pre okres Senica, Skalica tu 

a ktorá tu pokrýva a nie je možné a samozrejme, že toto je schopné dofinancovať len mesto 
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Senica. Jednoducho, musí sa nájsť v tom prípade úplne iný kľúč. Pani poslankyňa Madunická. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcela vyjadriť k tej k tomu programu sociálne služby, sociálna 

pomoc, kde samozrejme určite nie je všetko teda ideálne a teda určite by bolo potrebné teda 

viacej sa tomu venovať, ale vidím teda, že tam je aj teraz v položke neziskovým organizáciám 

poskytujúcim všeobecné služby tých 60.000, takže to sú vlastne tá nová povinnosť tí neverejní 

poskytovatelia?  
Ing. Róbert Mozolič (vedúci finančného oddelenia) 

Hej, tá nová aktuálna novelizácia toho zákona o tých sociálnych službách. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

A tiež by som chcela poznamenať k tomu, že teda, že teda nie je dostatočne venovaná pozornosť 

sociálnym službám, že to teda nie je pravda, pretože v tom rozpočte mesta sa odzrkadľujú len 

náklady mesta, ale treba si uvedomiť, že v podstate v meste je veľa poskytovateľov, či už 

pobytových služieb alebo iných služieb, ktoré sú financované v podstate z iných externých 

zdrojov a všetky sú to služby, ktoré sú poskytované obyvateľom Senice. Čiže tak, ako som 

povedala, určite ten stav by sa dal zlepšiť, ale nedá sa povedať, že by sa v tejto oblasti sme sa 

neposúvali a nerozširovali a neposkytovali tých služieb viacej. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne. Pani poslankyňa Krištofová. 

RNDr. Ľubica Krištofová (poslankyňa)  

Ďakujem, ja by som chcela požiadať vlastne, alebo sa dotknúť životného prostredia, keďže 

návrh rozpočtu sa nám nejako nedostal do komisie životného prostredia, tak sme to 

pripomienkovali až neskorej, preto to predkladám až teraz a síce konkrétne grantový systém v 

oblasti životného prostredia z Transferu PRO SENICA, kde je suma 400 EUR. V minulosti 

bola aspoň 1.500 EUR a teraz neviem, prečo to kleslo na takúto úroveň. Myslím, že už v 

minulosti s tým boli trošku problémy, lebo organizácie si aj podali projekty, ale keďže tam bola 

príliš nízka suma, tak potom už tie projekty prestali podávať a niektoré organizácie presunuli 

senicke svoju činnosť trebárs do Sobotišťa alebo do okolitých obcí, čo je podľa mňa škoda. Tak 

by som chcela požiadať alebo poprosiť, aby sa táto suma zdvihla aspoň na 1.200 EUR. 

Ing. Róbert Mozolič (vedúci finančného oddelenia)  

Môžem dať odpoveď na tú na tento dotaz. Grantový systém PRO SENICA s celkovým balíkom 

zhruba 80.000 je rozpočtovaný aj pre rok 2023, ale podľa jednotlivých programov je rozdelený 

do jednotlivých oblastí dotácie do oblasti životného prostredia som rozpočtoval podľa podľa 

čerpania, ktoré bolo minulý rok. To bolo len, je to návrh. To, ako sa potom bude rozdeľovať 

jednotlivé projekty v rámci jednotlivých tých oblastí, tak sa finančné prostriedky v rámci tej 

PRO SENICE popresúvajú. To je tým, že teda bolo čerpanie alebo bol schválený, tuším jeden 

projekt v roku 22 vo výške tých 400 EUR, aj ktorý bol teda aj poskytnutý v takej výške aj 

rozpočtu, ale tam nie je problém popresúvať tie prostriedky v rámci toho dotačného programu. 

RNDr. Ľubica Krištofová (poslankyňa)  

Dobre, ďakujem. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ak ešte môžem, doplním. Možno to vzniklo aj tým, že vlastne komisia životného prostredia 

bola komisia životného prostredia a verejného poriadku a teraz ten verejný poriadok prešiel do 

ku komisii kriminality, že je možné, že aj tento presun to spôsobilo. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre, ďakujem, pani poslankyňa Vyletelová. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ja by som sa chcela vyjadriť len k tej poliklinike. Pán primátor je to už až trápne. Mne to 

nepripadá, že by som v poliklinike sedela len ja v dozornej rade, bol tam aj váš poslanec. Len 

problém je, že účasť niektorých poslancov musíme doslova naháňať, tak sme radi, že vôbec 
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zasadneme. To je to je prvá vec. Druhá vec je, že kompetencie dozornej rady je odporúčací 

charakter a nie to, aby som ja upratovala poliklinike. My sme predsa aj, čo sa týka 

predchádzajúcej pani riaditeľky, dávali jasné stanovisko ohľadom voľby, aby sa to zopakovalo. 

Vtedy bola dozorná rada za to stanovisko jednoznačná, no ale správna rada, keď si takéto 

neosvojí, tak my sa môžeme len pozerať, kde sa to rúti, áno? Takže nehovorte stále, že problém 

polikliniky je Veletelová a Sova. Takže to si fakt už vyprosujem. Naviac, keď sme tam sedeli 

v predchádzajúcom období, tak sa to vždy riešilo financovaním lekárne, no žiaľ ten systém 

zmenou financovania lekární sa postavil tak, že sa to muselo riešiť iným spôsobom. Ale to je 

asi od Vás teda dosť populistický krok, že áno, sedela tam Vyletelová, tak môže za celý problém 

polikliniky. Fakt už sa opakujete, už je to až trápne. Jak keby som tam sedela sama. Nechali 

sme tam tu pani riaditeľku predchádzajúci rok šafáriť. Takže už prestaňme sa baviť o 

poliklinike, lebo začneme my vyťahovať ako, kde vy robíte niektoré veci a no tak ako... 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Neni problém. Bavíme sa o tom, že zmena financovania lekárne bola rok 2012-2018, 

jednoducho tá sekera tam vznikla, že obrovská, obrovská, áno? A jednoducho už keď sa prišlo, 

tak bol stav, kedy to bolo 2019, kedy to bolo, že už odmietali dodávatelia dodávať lieky a tým 

pádom by lekáreň nemala, čo predávať. Ja som to nikdy nepotreboval vyťahovať, len pokiaľ 

niekto povie, že tým prišiel, keď ja, keď som tam prvýkrát prišiel a pýtal som sa pani riaditeľky, 

aká je tam vôbec, aké sú tam záväzky a ona mi nevedela povedať, áno? Na ďalší krát keď som 

zistil tú sumu tak, že teda pomaly mali mať na seba dávno vyhlásený konkurz, tak jednoducho 

ten stav tam bol že žalostný a ja jediné čo som vždy poukazoval na to, že v tom období nikto, 

kto v tej poliklinike bol, nebol tu a nekričal, že do  rozpočtu to dajte 2016,17, dajte, okamžite 

to treba dofinancovať, že je to zlé. Jednoducho nechali sme to dotiahnuť do toho, že sme možno 

boli naozaj pol kroka od toho, že tá poliklinika by sa zavrela a ten následok by bol najhorší na 

tom to, že tí lekári by museli odísť a jeden by si kúpil rodinný dom na jednej strane, druhý na 

druhej strane a tí ľudia by po Senici museli chodiť a od jedného lekára k druhému, že nevybavil 

by to v jednej alebo teda dneska v dvoch budovách, ale relatívne blízko pri sebe, ale cestoval 

by, bolo by to tour de Senica po doktoroch. Niektorým mestá sa to práveže stalo a sú na to 

príklady, tzn. my robíme všetko pre to, aby tá poliklinika ostala takto pokope, aby ten človek 

mal ten komfort, že príde a na troch poschodiach si vybaví všetko podstatné, čo potrebuje. 

Takže ja nehovorím, že ste to len vy a to v žiadnom prípade, však zase dohľadať sa to 

jednoducho, ja poukazujem na to, že trebalo v tých rokoch iba prísť a kričať, že toto do rozpočtu 

treba dať. Jednoducho mali sme možno v tom čase niečo oželieť iné, pretože myslím si, že to 

zdravie, keď človek potrebuje a naháňa tých doktorov, je to podstatné a jednoducho aj teraz, 

áno. Nám by bolo jednoduchšie tie peniaze nedávať do polikliniky a poďme sa baviť o tom, že 

poďme spraviť Hollého ulicu, ale jednoducho, áno, nastavenie priorít, ktoré išlo je, že 

poliklinika musí ostať fungovať v tomto stave a ešte nás budú čakať ďalšie investície. 

Povedzme si, tak, že röntgen bude mať 10 rokov, on je funkčný a bude funkčný, ale spoločnosť, 

ktorá ho vyrába medzinárodná a obrovská po desiatich rokoch prestáva vyrábať náhradné diely, 

tzn. my budeme musieť aj tak zakúpiť nový. Ďalších 150-200.000 EUR, ktoré pôjdu do 

polikliniky. Jednoducho nás nič iné nám nič iné neostáva alebo si povieme, že röntgen mať 

nebudeme. Jednoducho to tiež nikto nechce. Takže to sú obrovské náklady, ktoré nás čakajú s 

poliklinikou, na ktoré sa podľa mňa aj v minulosti mali na to robiť rezervy a nie, že my teraz 

sme riešili to, že je tam obrovská strata, takže to je celé. To nebolo o tom, že je to na Vás. Vás 

som dal, že keď hovorí, že oni, hovorme o ľudí, ktorí tu nie sú neni to len o jednom človeku. 

To neni len o jednom človeku. V žiadnom prípade. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ale vždycky menujete len z nášho klubu. Ja vám, ja vám hovorím jasne, že aj to, čo sme dali 

stanovisko a za dozornú radu išlo celé, tak aj to správna rada odignorovala. Tak a to, čo vy 

hovoríte, že s pani riaditeľkou sa nedalo komunikovať, to isté mám aj ja skúsenosti, že som sa 
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tam nemohla dostať po záväzky ani po nič. Takže nehovorte, že som to zavinila ja...  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ako to ako dozorná rada zase ste na to mali právo. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ja tam nemôžem sedieť týždeň a s niekým prehrabávať celé účtovníctvo, keď niekto sa tvári, 

že asi nechce dať informácie. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Viete, ale to ste mali, ja som vtedy v tom v tej poliklinike nebol, áno? To ste mali riešiť vtedy 

s tými, ktorí tam reálne sú. To je ťažko teraz povedať. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

My sme to riešili na začiatku vášho volebného obdobia. Ešte tam zasadala, ale stará dozorná 

rada, ktorá odporučila, pretože tam bol aj napadnutý konkurz, takže sme odporučili, aby sa 

konkurz zopakoval. Lenže toto sa ignorovalo, odporúčania sa ignorovali. Tak ja už si vyprosím 

a vieme, že pani riaditeľka tam urobila tiež určitú sekeru, takže nehovorme len o nejakých 

záväzkoch, ktoré tam plynuli 5 rokov. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Plynuli.  

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

To, že tam... V poriadku, ale ona k tomu významne prispela. To je dohľadateľné takisto. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ako bolo vybrané, tak ja už som musel len na základe toho a na základe zase... Všetci ste vedeli, 

že to nie je ideálne, ale čierneho Petra som mal ja, ktorý som musel prísť a povedať, že proste 

návrh, ktorýkoľvek iný člen mal nárok podať návrh na odvolanie pani riaditeľky. Vždy všetky 

čierne čiernych Petrov mám ja, lebo všetci to viete, že to je zlé, ale čakáte na to, kým to spravím 

ja a potom čakať, keď to vyjde, tak sme ticho, keď to nevyjde, tak to viete kritizovať. To je 

celé. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

V poriadku, nemáte ho vy, mám ho ja, že? Tak to je taký pingpong. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Všetko? 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Všetko. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Pani poslankyňa Drinková. 

Ing. Jarmila Barcaj Drinková (poslankyňa)  

Ja by som sa chcela iba opýtať, ako sa to vidí s tou budovou hasičskej zbrojnice, lebo v minulosti 

to bolo projektované, teraz to tam, teda v rozpočte, teraz to tam neni, projekt je hotový, je dosť 

na vysokú sumu, tak sa chcem opýtať, či sú na to nejaké iné zdroje, či sa v tom bude 

pokračovať? Je to budova v centre mesta, tak si myslím, že bolo by dobré, keby sa s tým niečo 

robilo, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím pána zástupcu. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ďakujem za slovo. Ohľadom tejto budovy, nemáme ju v rozpočte v našom a mali sme minulý 

týždeň stretnutie so zástupcami regionálneho centra MIRRI, čo je v Trnave. Bavili sme sa aj 

možno o možnosti pridať túto budovu do plánu obnovy. Sú tam samozrejme nejaké kritériá, 

ktoré momentálne riešime, že či budeme spĺňať alebo v akej miere tu budeme spĺňať, čakáme 

na nejaké odpovede na otázky, ktoré sme si tam položili a keď som s nimi aj tento týždeň 

komunikoval, tak mi povedali, že nemajú ešte z ministerstva informácie, takže akonáhle tu 

budeme mať, my máme projektovú dokumentáciu urobenú, takže keď dostaneme zelenú, 
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automaticky s touto budovou sa budeme snažiť ju dostať do plánu obnovy, aby, aby bola 

obnovená, lebo samozrejme je to v širšom centre mesta a hasiči to jednoznačne potrebujú už 

túto budovu na svoju činnosť. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja by som sa nerád vracal k jednotlivým položkám rozpočtu, lebo 

sme to riešili na tom našom spoločnom stretnutí, sme si to viac menej vyjasnili. Chcel by som 

skôr tak z nadhľadu sa pozrieť na to, čo sme vlastne urobili. Na jednej strane chcem poďakovať, 

pán primátor, že si spravil vôbec nejaké stretnutia alebo komisie, či už kvôli štadiónu aj kvôli 

rozpočtu, lebo som sa s hrôzou dozvedel, že vlastne takéto niečo v minulosti ani nebolo. To 

som počul len od kolegov, že také niečo tam nebolo. Skúsme to dotiahnuť do konca, že ja si 

myslím, že by sme mohli spraviť takú vec, že zavoláme poslancov, ktorí oslovia na výboroch 

svojich občanov a spýtajú sa ich na ich priority a skúsme to spraviť teda naopak, nedávajme 

my návrhy, ktoré nás zaujímajú, ale opýtajme sa ľudí, čo vlastne chcú a majú na prvom mieste. 

Poviem pekný príklad, že máme tu v Kunove napr. rekonštrukciu budovy na ihrisko v Kunove 

jasne, že je potrebná je tam 7.000 EUR. Na druhej strane ľudia vnímajú ako podstatne väčší 

problém to, že tam je rozbitá cesta 15 rokov. Rozpráva sa o tom, aj vieš o tom sám aj ty, vedia 

o tom aj na odbornom oddelení a prečo to máme, ako to mám vlastne vysvetliť, že niekto dá 

návrh do rozpočtu, spýtam sa, kto nám ten návrh dal a ja sa dozviem, že to dá nejaký 

zamestnanec úradu. Veď by som o tom mal vedieť a tým ľuďom to vedia argumentovať. Teraz 

nechcem ešte tú konkrétnu vec. Ja len hovorím ako príklad, že ťa chcem poprosiť, že skúsme 

dotiahnuť tú diskusiu nielen o rozpočte, ale aj ostatných veciach, že povedzme si, aké máme 

stretnutie, povedzme si, že máme agendu, ak už tu niečo dohodneme, vyhneme sa potom 

dohadovaniu, kto, čo povedal, urobme zápisnicu. To je pekný príklad s tým futbalom. My sa 

stretávame, sme tam boli 3 alebo 4×, môže byť, áno, to stretnutie. Podľa mňa bolo naozaj 

produktívne, akože som rád, že to sa naozaj deje a máme, čo aj tým občanom vysvetľovať. Na 

druhej strane ja si naozaj nepamätám, čo bolo na tom druhom stretnutí? A teraz môžeš mať 

pravdu ty a môže mať aj Palo Kalman, lebo ja viem, že sme poverili Ľuboša Štvrteckého, aby 

konal ohľadom nájomnej zmluvy, áno. Viem, že bola poverená pani doktorka Olejárová, mala 

ona teraz riešiť nejaké záväzky a ja si nepamätám ten celý postup, že bolo by dobré, urobme 

teda zápisnicu, čo chceme ľuďom alebo nám tej komisii povedať, nech tam je teda súhrnne, aby 

sme sa k tomu vedeli vracať a nemuseli pred ľuďmi robiť také šaškárne, že povedal si, 

nepovedal si. To je podľa mňa úplne nevhodné na to zastupiteľstvo. Takže to je ohľadom tohoto 

a to sa teda netýka len jednej komisie a všetkých komisií. Komisia napr. na výstavbe. Máme. 

Sme dostali zápisnicu, čo je podľa mňa kvitujem, lebo máme sa čím vlastne tu pochváliť, čo 

sme tam vlastne riešili alebo teda im vysvetliť, že prečo to vlastne bolo. Ale z takéhoto 

dôležitého stretnutia, výstup nemáme žiadny. To neberme ako kritiku alebo to nechcem, aby to 

vnímal ako kritiku, len ako dotiahnutie toho procesu. Je to základný manažérsky nástroj, ktorý 

by sme si mali vlastne osloviť. Že pán zástupca? Ďakujem pekne, to je všetko. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán, poprosím pána inžiniera Mozoliča, ja len poviem, že ja základné v podstate zápisnicu mám 

ako takú s tými bodmi, ktoré tam sú, takže tam nie je problém. 

Ing. Róbert Mozolič (vedúci finančného oddelenia)  

Ja by som len teda rád končil túto alebo túto diskusiu trošku dal do takej formy nejakých tých 

pravidiel, ako aj pán poslanec Podmajerský naznačil, teda, že, aby sa nejaké priority od občanov 

dostávali teda do toho návrhu rozpočtu aj na rok 2024, keď budeme spracovať návrh rozpočtu, 

bude rok 2024 bude zverejnený rozpočtový harmonogram, kde sú určite pravidlá, nejaké 

postupy aj termíny, akým spôsobom sa môžu takéto nejaké informácie dostávať sem na vedenie 

mesta alebo po vedúcich jednotlivých oddelení, ktoré potom tieto požiadavky posúvajú na 
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finančné oddelenie. Takže v tomto harmonograme rozpočtovom budú nejaké termíny, ktoré sa 

sú uvedené tie tie procesy a tie postup a termíny, dokedy sa teda táto požiadavka dostane, z 

toho výboru dostane po vedenie mesta alebo po toho vedúceho pracovníka a potom sú tam 

nejaké termíny, kedy sa to dostáva na finančné oddelenie na podklady pre prípravu rozpočtu. 

Takže tam tie pravidlá sú určené v rámci tohto harmonogramu. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja by som k tomu dodal, že ja som tu mal prvý interpeláciu vlastne k tomuto bodu, že som 

chcel, aby ľudia chápali to, že mám požiadavku, že pán poslanec, prosím vás, máme rozbitú 

cestu, kedy bude opravená? A teraz ja dostanem rozpočet, hľadám tam tú položku, nenájdem 

ju tam, dám návrh a dozviem sa to, že nemáme peniaze, lebo však logicky niektoré argumenty 

sú na mieste, áno. Ale podľa mňa by sme mali byť férový v tom, že keď tá oprava stojí, že ju 

tu zhodnotíme, koľko môže stáť a poviem mu dobre, nebude to tento rok a bude to o 15 rokov, 

akúkoľvek informáciu. Proste, že tú požiadavku od tých občanov naplánujeme a dám nejakú 

informáciu, nepresuniem to proste len na druhý rok a uvidíme, či to potom vyjde. Pekný príklad 

je aj Vaillant, že podľa mňa tá obava je na mieste. Treba spraviť ďalšiu komisiu, čo najskôr, o 

tom, čo vlastne pre nich ideme robiť. Ty si hovoril pán primátor, že vlastne máme mať z 

developerskej dane, myslím 250, je tam na príjme pri, neviem, ktoré to etape, tretej? A teraz 

vlastne kam tie peniaze pôjdu? Pôjdu teda na futbal, alebo teda dáme ich do rozvoja? Lebo 

máme popis rozpočtu, si myslím, tu mám, to mi pán Mozolovič možno potvrdí, čo máme 

napísané, že takéto príjmy z dane developerské môžme dávať iba na sociálne oblasti alebo 

myslím, že tam je, myslím, že tam je infraštruktúra. To neviem. A teraz to ako nekritizujem, 

len hovorím, že takéto vážne veci by sme si mali niekde povedať, ale aby sme si ich zapamätali. 

Vieš, že, aby to malo hlavu a pätu. Už budem ticho. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Áno o tých finančných prostriedkoch vždy rozhoduje zastupiteľstvo, nie je primátor, tzn. musí 

to ísť k vám a tu sa to bude schvaľovať. To nie je o tom, že primátor sa rozhodol a ide to. Na to 

v podstate je to vaša kompetencia. Ja, čo sa týka nakladania s rozpočtom, mám veľmi 

obmedzené možnosti, tým pádom vždy je to tu, aby sa to nachystalo, prerokovalo, 

prediskutovalo a následne teda to zastupiteľstvo by malo byť už len určitou formou formality, 

pretože keď už si o tom povieme raz 2× 3×, tak už to máme prediskutované a už v podstate 

schvaľujeme, kde aj v minulosti tieto porady bývali a ten, kto sa ich zúčastnil, tak mal ten 

prehľad. Samozrejme je na každom, kto si, čo vyberie alebo sa potom informuje od kolegu. Nie 

vždy každý môže, však ja to vnímam, ale zase tie porady a samozrejme mnoho vecí sa človek 

dozvie na jednej komisii na druhej na tretej, tak si povie a ten môj problém, ktorý mňa trápi a 

má vysvetlený, tak samozrejme na tú poradu nejdem. Takže toto sú také drobnosti, ktoré si 

myslím, že sa vedia vysvetliť a potom zastupiteľstvo už by malo byť skôr naozaj taká tá 

formálna časť, kde už máme to vydiskutované a odschválené. Takže pokiaľ bude treba alebo 

by som vnímal, že treba k tomu viacej porád, tak ja sa tomu vôbec nebránim, že tak sa stretneme 

k niečomu 2× 3×, aby sme si to vysvetlili. Ďakujem. Neevidujem ďalší záujem o diskusiu. 

Predkladám teda návrh na hlasovanie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje rozpočet 

mesta a organizácií v jeho riadení na rok 2023. Poprosím vás všetkých o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme rozpočet na rok 2023. 

  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A ideme na druhé hlasovanie, uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

viacročný rozpočet mesta a organizácií v jeho riadení na roky 2024-2025. Poprosím vás o 

hlasovanie. 
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Hlasovanie: Ďakujem, ZOBRALI SME viacročný rozpočet NA VEDOMIE. 

 

Uznesenie č. 67: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

rozpočet mesta a organizácií v jeho riadení na rok 2023.  
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0               zdržal sa:0            počet poslancov:19 
                                    

b/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

viacročný rozpočet mesta a organizácií v jeho riadení na roky 2024 – 2025. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0         zdržal sa:0          počet poslancov:19 
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Bod č. 8. - Stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok 

na prijatie návratných zdrojov 

financovania – úveru poskytnutého z Environmentálneho fondu 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 8, stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie 

návratných zdrojov, financovanie úveru poskytnutého z Environmentálneho fondu, takže a v 

tomto bode a v nasledujúcom bode je v podstate riešenie úveru Environmentálny fond, ktorý 

chceme využiť práve na rekonštrukciu verejného osvetlenia. Výhodou tohto úveru je, že je tam 

fixná suma 0,1 %, tým pádom vieme ho, budeme žiadať až na 20 rokov na základe aj 

odporúčania finančnej komisie, že máme záujem o tento úver a pri tejto vysokej inflácii práve 

nám to vyjde veľmi výhodne pri 0,1 percentnom úroku ročnom a tým pádom by sme financovali 

verejné osvetlenie práve z týchto zdrojov a nie z komerčného úveru, ako sme pôvodne 

plánovali, kde tie úrokové sadzby už dnes narástli. Pani kontrolórka teda dala stanovisko so 

záverom, kde sa neprekročuje celková suma dlhu mesta v hodnote 60 %, takže všetky zákonom 

zákonom dané požiadavky o rozpočtových pravidlách sú dodržané. Má niekto záujem o 

diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu 

podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania úveru poskytnutého z 

Environmentálneho fondu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, zobrali sme na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky. 

 

Uznesenie č. 68: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov 

financovania –úveru  poskytnutého z Environmentálneho fondu. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0          zdržal sa:0         počet poslancov:19 
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Bod č. 9. - Návrh na prijatie úveru od Environmentálneho fondu 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 9, návrh na prijatie úveru od Environmentálneho fondu. Takže to už 

je samotné schvaľovanie, aby sme mohli požiadať práve o financie z Environmentálneho fondu, 

má niekto, na obnovu verejného osvetlenia, má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? 

Mestská rada prerokovala, odporúča predložiť na schválenie bez pripomienok a finančná 

komisia taktiež odporúča predložiť na schválenie bez pripomienok, bez pripomienky, okrem 

pripomienky prijať úver so splatnosťou na 20 rokov. Nikto sa nehlási do diskusie, predkladám 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje prijatie úveru od 

Environmentálneho fondu vo výške 1.571.844 EUR a centov zabezpečenou blanko zmenkou 

na financovanie investície v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre obce a 

vyššie územné celky, realizáciu investície v zmysle podmienok špecifikácie 

Environmentálneho fondu zamerané na modernizáciu verejného osvetlenia v meste Senica 

podľa predloženého návrhu a poveruje primátora mesta realizovať všetky právne úkony. Prosím 

o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem uznesenie o prijatie úveru z Environmentálneho fondu bolo 

PRIJATÉ. 

 

Uznesenie č. 69: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

a/ prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 1 571 844,06 Eur zabezpečeného 

blankozmenkou na financovanie investícií v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou 

úveru pre obce a vyššie územné celky 

b/ realizáciu investície v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu – 

zameranej na modernizáciu verejného osvetlenia v meste vo výške 1 571 844,06 Eur 

 

p o v e r u j e 

primátora mesta zrealizovať všetky právne úkony potrebné pre prijatie úveru od 

Environmentálneho fondu a k podpisu blankozmenky 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0       zdržal sa:0            počet poslancov:19 
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Bod č. 10. - Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej 

účtovnej závierky k 31.12.2021 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 10, správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej 

závierky. Mestská rada prerokovala, odporúča predložiť na rokovanie bez pripomienky a 

finančná komisia taktiež odporúča predložiť na rokovanie bez pripomienky. Má niekto záujem 

o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu nezávislého audítora auditu konsolidované 

účtovnej závierky k 31. 12. 2021. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, že sme SCHVÁLILI správu nezávislého audítora z auditu 

konsolidovanej účtovnej závierky. 

 

Uznesenie č. 70: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2021. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0        zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 11. - Žiadosť o preklasifikovanie bežných výdavkov na 

kapitálové pre ZŠ Komenského 959, 

905 01 Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 11, návrh, návrh na preklasifikovanie bežných výdavkov na 

kapitálové výdavky pre Základnú školu Komenského, takže prišlo tam k poruche a teda 

potrebujú preklasifikovať finančné prostriedky na elektrickú nerezovú škrabku v hodnote 

takmer 2.500 EUR. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje preklasifikovanie 

bežných výdavkov na kapitálové výdavky pre Základnú školu Komenského na nákup 

elektrickej nerezovej škrabky s príslušenstvom vo výške 2482, 27 EUR. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže prišlo k preklasifikovaniu finančných prostriedkov z 

bežných na kapitálové. 

 

Uznesenie č. 71: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

preklasifikovanie bežných výdavkov  na kapitálové pre Základnú školu Komenského na nákup 

elektrickej nerezovej škrabky s príslušenstvom vo výške 2 482,27 Eur. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0        zdržal sa:0           počet poslancov:19 
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Bod č. 12.1. - Návrh na zmenu Štatútu Denného centra 

Hviezdoslavova 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 12.1. Teraz tu máme sadu, ktorá sa týka denného centra Hviezdoslavova 

tým, že na Mestskom úrade máme ľudí, ktorí sa venujú sociálnej politike a máme tu ľudí, ktorí 

sú zanietení práve na túto tému a máme už vlastné denné centrum, ktoré už máme na 

Továrenskej ulici, tak je jednoduchšie to sceliť v podstate s tým, že pre denné centrum 

Hviezdoslavova sa v tomto čase nič nemení. Samozrejme z dlhodobého hľadiska je záujem o 

rekonštrukciu s tým, že momentálne zamestnanci mesta budú vykonávať túto činnosť, pretože 

ak by sme k tomuto nepristúpili, tak Mestské kultúrne stredisko by muselo na túto pozíciu 

vytvoriť nové miesto a tým, že my už zamestnancov máme, tak vieme to práve takto zastrešiť 

s tým, že budú vedieť s nimi prejsť jednotlivé ich potreby, ktoré prechádzajú, robia sa, budú 

robiť dotazníky, že teda, aké potreby ďalšie by sme práve pre tretí sektor, ktorý práve denné 

centrum Hviezdoslavova využíva, by sme vedeli zabezpečiť, poprípade nejakým iným 

spôsobom zlepšiť a zdokonaliť. Takže z toho titulu prechádza a bude to zastrešené, teraz to bolo 

zastrešené. Jednodenné centrum bolo zastrešené MÚ, druhé denné centrum bolo zastrešené 

Mestským kultúrnym strediskom a teraz práve prichádza k spojeniu, že teda bude to všetko pod 

MÚ zastrešené pod sociálnym oddelením. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Zatiaľ 

ešte komisia pre sociálnu zdravotnú bytovú oblasť koordináciu prevodu a prideľovania 

nájomných bytov bez pripomienok, odporúča predložiť na schválenie a Mestská rada bez 

pripomienok odporúča predložiť na schválenie. Pani poslankyňa Vyletelová. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ja sa chcem teda opýtať ohľadom tohto bodu. Vlastne, aby bolo jasné, že tá budova, ktorá je 

využívaná pre ten tretí sektor, ostáva, ako to využívanie ostáva, akurát sa mení teda ako pod, 

ktorú organizáciu tá budova patrí, áno. Tzn. že aj všetky tie organizácie tretieho sektora tam 

ostávajú? Nikto neostáva, nikto nedostáva z tohto titulu. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Výpoveď, nič také. Nie. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa) 

Alebo niečo také? Takže nemení sa ani trebárs tí dôchodci, že sa budú musieť zlúčiť s touto 

Továrenskou alebo teda nevieme, ako to tam je priestorovo. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nie, len práve aj plán obnovy, kde budeme hľadať ešte finančné prostriedky by mohlo byť 

jedno z titulov, že na obnovu a práve, aby sme to mali zastrešené, tak je jednoduchšie, ak to 

bude pod MÚ, pretože takto je prevádzkovateľ Mestské kultúrne stredisko, vlastník je mesto, 

takže toto je tá forma, kde zase by sme mohli ísť cez túto cestu cez plán obnovy. Tak ako sme 

riešili hasičskú zbrojnicu práve, riešili sme aj denné centrum Hviezdoslavova s tým, že by na 

to mohli byť finančné prostriedky práve na kompletnú rekonštrukciu, keďže prízemie bolo 

čiastočne rekonštruované, ale povedzme si, že to poschodie predsa len už nie je v ideálnom 

stave, keď to tak slušne poviem. Takže ostáva, činnosť ostáva, v podstate pre nich pre 

užívateľov sa momentálne nič nemení. Samozrejme, keď bude nejaká čiastočná, keď bude 

rekonštrukcia, bude musieť hľadať dočasné riešenie, ale zase to bude za cenu toho, že budeme 

na konci mať niečo lepšie, áno. Tak verím tomu, že nie je to vždy príjemné, ale tak potom, keď 

sa vrátime do nového do lepšieho, tak si myslím, že je to vždy lepšie. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Lebo chcem sa ešte opýtať, lebo tam boli nielen dôchodci, ale napr. aj maliari tam vystavovali 

alebo takto, že či toto stále ako platí alebo... 
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Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Tento priestor momentálne je prenajatý, keďže tam bolo potrebné urobiť, keď začala minulý 

rok utečenecká kríza, tak sa tam vytvoril ten základný sklad, ktorý je prenajatý a ktorý zatiaľ 

beží, áno, s tým, že ak toto sa ukončí, tak buď sa tam vrátia. Momentálne zase našli, poviem 

zatiaľ alternatívne riešenie a vystavovali v iných priestoroch, takže vždy sa snažíme hľadať to 

riešenie, ale to sa bavíme teraz, toto je prístavba a toto je v podstate denné centrum, to je celá 

jedna budova, ale toto je hlavne teda, čo sú terajší užívatelia, tak sú v tej pôvodnej vile. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Takže nijak zatiaľ nie sú ohrození v tej svojej činnosti. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nie. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Dobre, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prosím ešte záujem o diskusiu? Neevidujem. Predkladám. Pán bývalý poslanec Krajčí sa hlási. 

Máte záujem o diskusiu? Takže o možnosť vystúpenia je potrebné, aby v zmysle rokovacieho 

poriadku dal súhlas Mestské zastupiteľstvo, tzn. otázka je, či súhlasíte, aby pán Krajčí vystúpil 

v rámci tohto bodu? Takže poprosím vás o hlasovanie, kto je za? 

 

Hlasovanie:  Máme SCHVÁLENÉ, poprosím vás asi dopredu k nám. 

 

 

Ondrej Krajči  (člen organizácie tretieho sektora )  

Dobrý deň. Dobrý deň, vážení, vážení páni, pani poslankyne, vážení páni poslanci, vážený pán 

primátor, dámy, páni. Ďakujem za slovo, ktoré ste nám dali. Ja som tu bol vyslaný 

organizáciami tretieho sektora, ktoré sídlia v dennom centre na Hviezdoslavovej ulici po starom 

dennom centre pre organizácie tretieho sektora na Hviezdoslavovej ulici 323/51. Sú tu so mnou 

niektorí predsedovia základných organizácií. Zľava pán Janko Ukropec Záhradkárov, vedľa 

pani Vizváriová za Základnú organizáciu Slovenského zväzu telesne postihnutých, potom za 

okresnú organizáciu Jednoty dôchodcov Slovenska pani Jamrišková, za mestskú organizáciu 

časť mestskej organizácie, ktorá má klubové priestory práve v týchto priestoroch je tu pani 

Masárová, pani Hromková a ešte sedí tam vzadu aj prezident Švajčiarsko-slovenskej 

spoločnosti pán Horváth, ktorý je takisto tam situovaný. My sme, my sme sa dohodli, respektíve 

ma oslovili títo predsedovia alebo tieto organizácie, ktoré tam sídlia, aby som sa spýtal, spýtal 

na to, čo už v podstate bolo odpovedané pred chvíľočkou, či bude pokračovať pohyb v tom 

sťahovaní niektorých organizácií, ktoré v dennom centre boli do konca roku 2022 vlastne 

zadefinovaní zmluvným zmluvným vzťahom, pretože a ako bolo povedané, áno, počas tej 

ukrajinskej krízy sa z priestorov prístavby denného centra, sa odsťahovala základná organizácia 

zväzu postihnutých civilizačnými chorobami a teraz sídli v Dome kultúry Senica a takisto aj 

klubové priestory musela opustiť z tohoto titulu aj časť organizácie, ktoré využíva pani pani 

Vizváriová zo základnú organizáciu Slovenského zväzu telesne postihnutých. Takže to teda 

chceme počuť a chceme a chcela by som poprosiť zastupiteľstvo Mestské zastupiteľstvo, aby 

deklarovalo aj pre budúcnosť, že áno, že toto zariadenie, v ktorom sa poskytuje sociálna služba, 

podporná sociálna služba podľa zákona 448/2008 Z. z. bude naďalej zachované pre potreby pre 

potreby ľudí, ktorých ktorí, ktorí tam chodia a a toto centrum funguje už úspešne od roku 2011. 

Takže to to je taká prvá prvá a pre podporu tohto tohto zachovania tohto zariadenia, kde sa, kde 

sa, kde sa poskytuje základné sociálne poradenstvo a vytvárajú sa podmienky pre záujmovú 

činnosť, ako aj vzdelávanie občanov mesta, zdravotne postihnutých, dôchodcov, matky s deťmi 

atď., ktoré, ktoré tam máte v tom v tom v tom v tom materiáli, tak toto zariadenie by sme prosili, 

keby naozaj sa mu venovalo aj v ďalšom období taká pozornosť, ako bola zadefinované v roku 
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2010, keď sa rozhodovalo, čo sa spraví, spravia s dvoma budovami, ktoré kúpilo mesto 

Mestským zastupiteľstvom Trnavského samosprávneho kraja, tzn. budova bývalého 

Záhorského osvetového strediska a budova, budova v podstate DAV-u. Tak sa rozhodlo vtedy 

filozoficky, že áno, táto budova sa bude využívať pre seniorov a budova DAV pôjde pod 

Centrum voľného času pre mladých ľudí. To bola vtedy sociálna politika, ktorá bola schválená 

v zastupiteľstve a ktorá, ktorá sa úspešne naplnila aj tým, že sa postupne do rekonštrukcie 

Záhorského osvetového strediská od roku 2010 do roku 2018 a ešte následne investovalo spolu 

so zriadením 81.000 EUR. Tzn. že sa, že sa rekonštruovala hlavná budova, ktoré bolo pred 

chvíľočkou povedané, kde sídlia niektoré organizácie a sa rekonštruovali, rekonštruovali sa aj 

priestory prístavby s týmto s tým s týmto nákladom. Tieto prostriedky sú prostriedky verejné, 

boli schvaľované v rozpočte Mestského zastupiteľstva a slúžia naozaj týmto ľuďom, ktorých 

ktorých štatistiky a prítomnosti je daná aj tým, keď si pozriete tú správu Mestského kultúrneho 

strediska a nájdete si tam prevádzku 04 denné centrum, tam krásne vidíte, čo všetko sa v tom 

dennom centre deje. To centrum žije a to centrum by malo byť zachované pre budúcnosť pre 

týchto ľudí, pre tieto organizácie tretieho sektora. Už to boli spomínané aj niektoré niektoré 

spomenutých, čo s tými čo, čo sú SenArtom. To je skupina ľudí, ktorá ktorá, ktorá tam 

pracovala. Tá takisto už odišla odtiaľ z tých priestorov a momentálne v tej prístavbe sa nič 

nedeje. Takže bude veľmi ťažké vrátiť naspäť týchto ľudí od pani Štefkovej a od ďalších 

organizácií, pretože sťahovať sa, sťahovanie týchto ľudí, ktoré, ktoré majú určitý zdravotný 

hendikep, to nie je také jednoduché a títo ľudia sú na ten štandard, ktorý im poskytuje mesto 

ako ako ako vynikajúci benefit, sú naučení a veľmi veľmi ťažko sa sa ich presvedčíme, aby sa 

vrátili naspäť. Takže ja by som teda poprosil, požiadal, aby aj Mestské zastupiteľstvo vlastne 

tým, že dneska schváli toto toto tento štatút denného centra, ten by som mal premietnuť a potom 

aj počas tých štyroch rokov do rozpočtu mesta, predpokladám, že nepozrel som si tak detailne 

rozpočet na tie sociálne služby, že či sa, či sa teda plánuje teda v podstate. Máme, áno máme, 

ďakujem, takže nebudem sa pýtať. Keďže to je, keďže to je rozpočtované, tzn. že je tu je tu 

verejný súhlas, že toto zariadenie bude naozaj tú svoju činnosť vyvíjať naďalej úspešne. Ľudia 

sú tam spokojní, ľudia tam chodia radi a bolo by, bolo by naozaj dobre, že by, že by, že by už 

potom nenastali také šumy, jak sa tu písali, pýtali pani poslanci, poslankyne a pani poslankyne, 

že čo s týmto zariadením ne boh daj pre budúcnosť, keby sa využilo pre komerčné účely. To si 

myslím, že to by bolo veľmi nešťastné nešťastné riešenie, hoci už také úvahy tam boli v 

súvislosti s tým, že v tom v tom dennom centre sú priľahlé krásne pozemky, trávnaté plochy, 

ktoré sú situované dovnútra do toho sídliska, kde, kde sa naozaj vytvárajú dobré podmienky pre 

pre tento tretí sektor a pre pokojnú, pre pokojnú prácu pre pre vzdelávanie aktivity, záujmovú 

činnosť, a preto sociálne poradenstvo a teraz k tomu pribudla ešte ďalšia susedná budova, 

susedná vila, ktorá, ktorá je, ktorá je teraz ako som zaregistroval už obývaná s chránenkami z 

Rohova z toho centra z Rohova. A to je to je to je naozaj, vytvára sa tam pekná oáza sociálnej 

služby. Takže toto je dôležité. V roku 2012 sme sa sme bola spracovaná denná urbanistická 

štúdia na využitie tej záhrady, no žiaľ nenašli sa prostriedky v ďalších volebných obdobiach na 

to, aby sa pokračovalo vlastne s tým dokreovaním toho celého celého zariadenia, celého toho 

prostredia, celý tej nehnuteľnosti, ktorá je vo vlastníctve mesta pre, práve pre potreby tejto 

skupiny ľudí, ktorí, ktorí tu naozaj potrebujú a ktorí to využívajú. Takže to ešte ešte snáď, čo 

povedal pán primátor k tej k tej k tej modernizácii tohto centra. V 2017 sme sa pokúšali aj cez 

pána Horvátha, dostať na to nejaký grant, predbežne sme vyčíslili, že náklady, ktoré by bolo 

treba spraviť na rekonštrukciu tej hlavnej budovy, tzn. týka sa tam, týka sa tam rekonštrukcie 

strechy, týka sa tam zateplenie toho toho plášťa vonkajšieho a výmeny okien, pretože ostatné 

všetky všetky práce, ktoré tu boli, inštalácie, vodovod, kúrenie, áno, to je postupne 

zrekonštruované a na to sa vynaložili značné peňažné prostriedky, tak nepodarilo sa zámer. 

Odhadli sme vtedy ten rozpočet na 70.000 EUR. To ďaleko to teraz určite bude presahovať 

tento zámer a tak jak to chcete riešiť z plánu obnovy. Je to, je to, je to veľmi dobré riešenie a je 



33 

 

to, je to je, to je to treba. Takže, poprosil by som a poďakujem poslancom Mestského 

zastupiteľstva, že nech nezabudnú na to, že aj oni budú starí a že možno bude treba aj aj im 

takéto priestory budú zachované v meste Senica. Ďakujem veľmi pekne za pozornosť. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, ono je to tak. Myslím si, že majú zodpovedané, ale keby to bolo 70.000, tak by sme 

si všetci gratulovali. Sa obávam, že pri týchto cenách sme v násobkoch, čo sa týka strechy len 

samotnej strechy, nie je to rekonštrukcie tých inštalácií ako takých, ale zatiaľ neviem, že ich, 

odkiaľ vôbec tie šumy išli o komerčnom využití, lebo priznám sa, že si to ani neviem len 

predstaviť takú vilu, že by sa niekto vôbec mal záujem komerčne na tom vyjašiť, ale dobre. 

Pani poslankyňa Madunická je prihlásená. Možno má otázku. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Ja nemám otázku, ale ja chcem trošičku do toho vstúpiť, keďže sme jeden zo zainteresovaných 

subjektov v tomto v tomto objekte. Možno áno, mali možno pocit, že to sťahovanie bolo pani 

Štefkovej a tých organizácií kvôli nám. To sťahovanie bolo naplánované ďaleko skorej a 

možnože aj z takého pre také ekonomické lepšie využitie. V podstate my sme tento priestor 

mali prenajatý, platili sme od apríla do konca roka aj príspevok na energie, nie malé a bol 

využitý ako vlastne centrum pre odídencov z Ukrajiny. Vzhľadom k tomu, že tých odídencov 

už bolo menej, tak sami, aby sme efektívne vynakladali aj s našimi zdrojmi, sme vlastne 

odídencov smerujeme na pomoc do nízkoprahového sociálneho zariadenia na Hurbanovej. Čiže 

to je vlastne pre všetkých, ktorí sú odkázaní, aj pre odídencov aj pri našich občanov. Ak má 

niekto strach, lebo ono to tu nezaznelo, ale ja si myslím, že asi tie pocity niekto má, že to, že tú 

budovu chce Červený kríž na nejaký iný účel, nie je to pravda. Tá budova, my sme za toho 

trištvrte roka videli, že tá budova, tá prístavba je v hroznom stave. Sú tam veľké úniky tepla, 

neni tam proste dobre sociálky a jednoducho ani neni podľa mňa postavená z materiálu, ktorý 

je zdravotne spôsobilý. Tzn. že stavať na tom, že proste to nejakým spôsobom opravovať alebo 

jednoducho, aby sa tam tí vlastne, čo tam boli seniori vrátili, je asi, podľa mňa, nesprávne, 

pretože tie podmienky, kde majú teraz, majú určite kvalitnejšie a lepšie a takže ja chcem 

ubezpečiť všetkých, že Červený kríž tú budovu nechce, ani tam nič neplánuje. Nehovorím, že 

tie plány neboli, tie plány boli ale v tom zmysle, že Červený kríž by tam ešte pridal nejakú 

službu, vďaka ktorej by sa dalo čerpať financie z plánu obnovy, pretože tá rekonštrukcia by 

bola naozaj veľmi nákladná a ja vám poviem, že tá prístavba je v takom stave, že ona je naozaj, 

že zbúrať a postaviť niečo nové. Ďakujem za slovo. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Až teraz pri tomto ma napadlo, že aha, že o tomto sa hovorí, že o komerčnom, že teda, že 

Červený kríž by mal záujem o to denné centrum a že toto má byť nejaký presun? To sa priznám, 

že táto kombinácia ma teda nenapadla. Sa ospravedlňujem, že teda asi mala. Momentálne, si 

myslím, že riešime vec, ktorá vôbec nie je predmetom. My sa snažíme vytvárať stále nové 

priestory a práve aj pani Štefková, keď prišla do Mestského kultúrneho strediska, aj tu je aj pani 

riaditeľka, určite to bude vedieť potvrdiť, tak, keď sa jej ponúkli tieto priestory, tak ich brala, 

že v momente a poviem to tak, že celá rada sa sťahovala, že tam išli, pokiaľ sa nemýlim pani 

riaditeľka, či nebolo to tak? Na prízemie do tých priestorov? 

Margaréta Ivanová (riaditeľka MsKs Senica) 

Hovorím, že priestory sú veľké a kvalitne zrekonštruované, ktoré tam vlastne má teraz 

poskytnuté v prípade, že potrebuje pre väčšie schôdze väčší priestor, tak má zadarmo 

poskytnutú veľkú sálu, takže si myslím, že oproti priestorom, ktoré tam mala, ktoré boli na 

metráž podobné, ale ako už odznelo, podľa mňa takisto vo veľmi zlom technickom stave si 

myslím, že je to neporovnateľné. 
Ondrej Krajči (hosť) 

Nepatrí mi to prepáčte, nepatrí mi to, ako reagovať, nie som po poslanec Mestského 

zastupiteľstva, ale keď mám tú možnosť musím povedať, že nemáte pravdu, neboli ste pri tom 
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kreovaní tej rekonštrukcie tej prístavby, ktorá bola zateplená, zateplená zvnútra, vyregulované 

ústredné kúrenie, tam bolo veľa peňazí dané, nová elektroinštalácia, zavedené internet, úniky 

tepla, tam určite určite nemala pani Štefková, keby ste tam boli vošli. Ja som tam 7 rokov okolo 

tých ľudí chodil, tak som videl, že aké mali pocity, aký tam bol, ako tam bol tepelný pocit, ale 

teraz majú ten tepelný pocit pani riaditeľka, že cez okná, o ktorých dobre viem, lebo som tam 

robil u vás, tam fúka a pani Štefková žiaľ tu nie je, lebo má problém, mohlo by to povedať, má 

problém zdravotný problém, ale mi povedala, že radšej o tom nebude ani vyprávať. Žiaľ, 

prepáčte. 

Margaréta Ivanová (riaditeľka MsKs Senica)  

V Dome kultúry samozrejme tie okná nie sú ideálne, ale priestory boli vymaľované a celé sú 

vlastne vynovené. A prístavba, ak hovoríte, že je tepelne na tom dobre, je pravda, že je 

prekúrená a kvôli tomu, že sa nedá regulovať kúrenie. Je tam obrovský náklad na kúrenie a kúri 

sa tam podľa mňa vyslovene nadštandardne. Ale keby ste videli účty, tiež by ste videli, že aj tie 

účty sú nadštandardné vzhľadom na to, koľko ľudí tam v danom momente sedí. A keď chcete 

povedať, že priestory v dennom centre hlavne v prístavbe sú podľa vás zrekonštruované a v 

dobrom technickom stave, tak neviem, kedy ste tam boli naposledy, pretože podľa mňa sú v 

takom technickom stave ako hovorí pani Madunická, že sa tam podľa mňa vôbec nedá 

fungovať. Je tam zápach, sú tam, pokiaľ viem potkany, ktoré sme sa snažili neustále 

deratizovať, ale keďže sú v tej likusovej budove zalezané priamo v tých vlastne vnútroch 

vnútraných, vlastne priestoroch tých dutinách, tak neviem, o čom hovoríte. Tie priestory sú 

podľa mňa absolútne nevyhovujúce a ja absolútne súhlasím s pani Madunickou, že tam sa podľa 

mňa nedá existovať a je to zdravotne závadné, takže si myslím, že to vôbec nie je nejaká 

porovnateľná budova. Je samozrejme iné tá vila. Tá je vlastne v inom stave, ale tá je takisto v 

zlom technickom stave, keďže strecha dlhodobo vlastne vlhne a tým pádom vlhne aj horné 

poschodie. Dolné poschodie bolo zrekonštruované, ale tam tu vlhčinu, ten zápach stále cítite, 

ale čo sa týka prístavby, tak podľa mňa tá likusová prístavba je vo veľmi zlom technickom 

stave, pretože už samotný materiál podľa mňa neni vhodný.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Faktická pán poslanec Miča. 

Ľubomír Miča (poslanec)  

Chcem len pripomenúť, že teda ja som v SenArte pracoval 10 rokov. Od roku 2019 už nie som 

predseda. Ale môžem na toto denné centrum povedať na tú výstavnú miestnosť, že to je jedna 

z najlepších výstavných miestností vôbec v Senici. Nič sa tomu nevyrovná, ani osvetové 

stredisko ani ZUŠ ka, možnože by bolo škoda, aby to úplne zaniklo, aj keď teda na druhej strane 

musím povedať, že členov SenArtu to nejak zvlášť nemrzí, že tam už nevystavujú. Ďakujem, 

toľko som chcel.  

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ak môžem ešte k tomu SenArtu s pani Motusovou, ktorá je momentálne predsedníčka som v 

úzkej komunikácii, hľadáme priestory pre nich ako aj kancelárske a čo sa týka výstavy, tak 

majú momentálne, teda momentálne už vlastne sú tam, v DAVE-e vystavujú, aj v októbri mali, 

aj teraz v januári mali výstavu a je im DAV k dispozícii na výstavy, čiže myslím, že to sú veľmi 

pekné priestory tam. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre, ešte ma niekto zaujíma diskusiu? Neevidujem taký záujem. Ďakujem, predkladáme, 

predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje denné centrum 

Hviezdoslavova, štatút denného centra Hviezdoslavova. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme štatút denného centra Hviezdoslavova. 

 

Uznesenie č. 72: 
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MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

Štatút Denného centra Hviezdoslavova. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0           zdržal sa:0        počet poslancov:19 

 

Bod č. 12.2. - Návrh na zmenu Zriaďovacej listiny a Štatútu 

Mestského kultúrneho strediska Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 12.2, návrh na zmenu zriaďovateľskej listiny a štatútu Mestského 

kultúrneho strediska Senica. Taktiež súvisí práve s prevodom denného centra Hviezdoslavova 

na mesto Senica. Má niekto záujem o diskusiu ešte k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zriaďovaciu listinu 

Mestského kultúrneho strediska Senica, prevod denného centra Hviezdoslavova na mesto 

Senica. Prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme zriaďovaciu listinu. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na druhé hlasovanie, a to bude o štatúte. Takže predkladám návrh na uznesenie, 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje štatút Mestského kultúrneho strediska Senica, 

prevod denného centra Hviezdoslavova na mesto Senica. Prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme aj štatút Mestského kultúrneho strediska Senica.  

 

Uznesenie č. 73: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

Zriaďovaciu listinu Mestského kultúrneho strediska Senica - prevod Denného centra 

Hviezdoslavova na Mesto Senica. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16      za:15       proti:0   zdržal sa:0; 1 nehlasoval,  počet poslancov:19 

 

b/ s c h v a ľ u j e 

Štatút Mestského kultúrneho strediska Senica - prevod Denného centra Hviezdoslavova na 

Mesto Senica. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0        zdržal sa:0           počet poslancov:19 
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Bod č. 13. - Správa o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 

2022 a zámery organizácie 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 13, správa o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 2022 a 

zámery organizácie. Správu ste dostali v písomnej podobe, Mestská rada bez pripomienok 

odporúča predložiť správu na schválenie. Takže pani riaditeľka bola aj na finančnej komisii, 

kde zodpovedávala otázky. Takže má ešte niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Pán 

poslanec Grimm. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ja by som teda využil prítomnosť, keď je tu pani riaditeľka, vidím že, neviem, či zasadala 

Kultúrna komisia, či to bolo vôbec prerokované v Kultúrnej komisii? Pán Pastucha bolo to, ak 

sa môžem opýtať? 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Keď sme mali zasadnutie, tak táto správa ešte nebola k dispozícii. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ďakujem. Ja by som pani riaditeľka Vás poprosil až môžte, keby ste mohli prísť dopredu, aby 

sme sa mohli vidieť, ja mám niekoľko otázok. Ďakujem, že ste vyhoveli, aby sme sa aj videli 

teda. Ja som si tú správu pozorne prečítal a vážená pani riaditeľka v kapitole prevádzka Domu 

kultúry píšete, že bolo zakúpené vybavenie kaviarne v Dolnom foyer a moja otázka znie na vás 

aj na pani kontrolórku, či môže vlastne Mestské kultúrne stredisko zakupovať pre 

podnikateľský subjekt, ktorý je v prenájme v Mestskom kultúrnom stredisku vybavenie do ich 

kaviarne? Tiež sa chcem opýtať, či je to účelné vynakladanie finančných prostriedkov 

Mestského kultúrneho strediska na zabezpečenie rozvoja kultúry v našom meste? 

Margaréta Ivanová (riaditeľka MsKs Senica)  

Ak môžem odpovedať a zakúpili sme vybavenie v zmysle, že sme zakúpili stolíky a stoličky, 

ktoré vlastne tam boli, teraz sú tu využívané a tie sú v majetku Mestského kultúrneho strediska, 

ktoré im boli prenajaté ako priestor, kde môžu poskytovať svoje služby, čiže nezakúpili sme 

žiaden kávovar, ani žiadnu pípu, nič také. Iba stolíky, ktoré vlastne následne na týchto stolíkoch 

teda ľudia, ktorí buď prídu napr. na kultúru, vtedy si tam môžu sadnúť a keď si tam niečo 

zakúpia, vlastne pri tom pulte, tak časť týchto stolíkov je im prenajatá, ako im prenajatý aj 

ostatný priestor a tým pádom takto tam fungujú. Takže neviem, čo myslíte pod tým, že 

nemôžme to vynakladať, lebo hovorím, sú to iba stoly a stoličky. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Si dám pozor na štylistiku, ako píšete tú správu, vy tam ja jasne píšete, že ste zakúpili vybavenie. 

Čiže to som chcel povedať, že potom sa nemôžte čudovať, že vzniká takáto otázka. Keby to 

bolo zoštylizované tak, ako ste to momentálne povedali, tak moja otázka by absolútne nepadla. 

Ďalej som si však v tejto správe nevšimol žiadne finančné alebo ekonomické ukazovatele. Napr. 

tak, ako bývalo po minulé roky, rozpis nájmov, čo nás stáli jednotlivé podujatia. My vlastne 

nevieme, čo nás stála napr. vianočná dedina napríklad. Istotne by to pomohlo poslancom, 

finančnému oddeleniu, či sme boli v strate, plusových nejakých na nejakých podujatiach. 

Takisto tam chýba kapitola, o kam išli o výdavkoch kapitálových. Nepostrehol som napr. 

náklady na revízia BOZP. 

Margaréta Ivanová (riaditeľka MsKs Senica)  

Všetky tieto veci, ktoré hovoríte, tak nie sú predmetom podľa mňa správy o činnosti Mestského 

kultúrneho strediska, ale sú práve predmetom materiálu, ktorý sa volá prehľad o rozpočte, tzn. 

že o záverečnom účte, tzn. že kam sme tieto prostriedky vynaložili a ten predkladáme 2× za 

rok, čiže polročne a celoročne, kde presne komentujeme, kde sme tieto prostriedky vynaložili, 

tak isto je prílohou aj, aké akcie sme pre mesto zorganizovali. A vždycky, keď vlastne 
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predkladám rozpočet, tak tam dávam a koľko plánujeme minúť na jednotlivé mestské akcie, na 

základe toho nám je vlastne tento príspevok pridelený a keď vlastne na konci roka, tak tam 

vlastne predkladám a ako sme hospodárili, preto si to aj od jednotlivých mojich kultúrnych 

referentov pýtam, aby urobili toto vyúčtovanie. To, že sa vlastne v samotnom rozpočte všetky 

tieto prílohy možno neuvádzajú úplne do detailu, neznamená, že ich nepredkladám, keď vlastne 

tieto peniaze od mesta žiadam a následne ich vyúčtovávam, ako som ich minula. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Dobre, ja som bol aj ako bývalý primátor zvyknutý od bývalých riaditeľov, že toto tam bolo 

súčasťou. Mám ďalšiu takú otázku, v kapitole kurzu a činnosť píšete o joge a potom sa tam píše 

ďalej, že chcete ďalej poskytnúť miestnosť na ďalšiu športovú činnosť. Ja si myslím osobne a 

myslím si, že aj občania, že Dom kultúry hlavne patrí pre kultúrnu kultúrny rozvoj mesta Senice 

a umeleckú činnosť. Že v meste máme dostatok telocviční, športovú halu, zimný štadión, kde 

sa môže prevádzkovať športová činnosť. 

Margaréta Ivanová (riaditeľka MsKs Senica)  

A ja s vami, samozrejme súhlasím, ale pravda je taká, že v Dome kultúry máme veľa miestností, 

ktoré sa nám nedarí na 100 % prenajímať, tzn. že keď potrebujete niečo na kultúrnu činnosť, 

tak tam máme veľkú sálu, malú sálu, kurzovú sálu, zrkadlovú sálu a musím povedať, že kurzová 

sála, ktoré vedľa zrkadlovej v prístavbe, kde sú nájomníci, nie je počas roka plne využívaná. Za 

to sálu, ktorú sme prerobili na cvičenie jogy, ktorá predtým slúžila dlhodobá ako sklad, sa nám 

podarilo práve využívať na toto cvičenie, či už ľuďmi, ktorí si ju dokážu takto prenajať, pretože 

je zaujímavá a potom vlastne prenajímali, teda neprenajímali, ale cvičili tam aj ľudia z denného 

centra, ktorí vlastne tieto priestory mohli takto využiť. A v situácii, kedy potrebujeme 

akékoľvek nájmy, aby nám vlastne pomohli vo finančnej situácii, tak to dávame aj na športovú 

činnosť, tzn. že ak by tam chcel niekto tancovať, alebo tam by iný šport, ktorý by nevyrušoval 

vedľajšiu televíziu, tak samozrejme, že za adekvátne nájomné by sme ho prenajali. 

Samozrejme, že to nebráni akejkoľvek kultúrnej činnosti, na ktorú máme aj veľa iných 

miestností, ak by niekto prejavil o túto miestnosť záujem, tak samozrejme, že to prenajmeme. 

Ale tým, že je to vedľa TV Sen, tak tam nemôže hrať hudba, tzn. že tam nikto nemôže dupať a 

púšťať hlasnú hudbu, preto je to na cvičenie vhodné. A tým pádom ja to nazývam, že šport. 

Môžte tam cvičiť niečo iné.  

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ďakujem.  

Margaréta Ivanová (riaditeľka MsKs Senica)  

A ešte nejaké otázky? 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Nie, ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím pani riaditeľka. Ešte ešte pán poslanec Pastucha. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Možno snáď, neviem, možno na mňa potom asi dostanem známku. Ja by 

som chcel v podstate poďakovať Mestskému kultúrnemu stredisku a všetkým zamestnancom a 

ľuďom, ktorí pracujú v oblasti kultúry, že po ťažkej ťažkej dobe covidovej sa dá povedať, že v 

meste Senica kultúra nezahynula, práve opačne. Rok 22 bol, myslím si, že veľmi veľmi kultúrne 

nabitý, tak ako dá sa povedať, že sme sa v podstate vrátili do čias predcovidových, čo som 

veľmi rád, pretože všetky, všetky rôzne kultúrne akcie, ktoré v Senici boli, tak sa vrátili naspäť. 

Dokonca, dá sa tam nájsť aj, že vznikli aj nejaké nové. Nebolo to len kvôli tomu, že by bol 

predvolebný rok alebo predvolebné leto, tie akcie by sa uskutočnili tak či tak. A som naozaj 

veľmi vďačný, že tá kultúra žije v Senici ďalej aj teda vďaka všetkým ľuďom v Mestskom 

kultúrnom stredisku a pani riaditeľke. A k tomu k tej správe, áno, je pravda, je pravda, že sme 

ju na komisii nemali a povedal som prečo. Pretože sme na prvej komisii riešili úplne niečo iné. 
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Bohužiaľ ďalšiu komisiu sme nestihli, pretože som bol ja indisponovaný a čo sa týka tých 

finančných vecí, ktoré tam kedysi bývali, myslím si, že v tomto musím dať za pravdu pani 

riaditeľke, pretože je to vidieť aj v správach vo výchovno-vzdelávacích výsledkoch škôl, že je 

to osobná vec toho riaditeľa, čo do tej správy v podstate napíše a ako to zadefinuje. My môžeme 

k tomu dávať určité pripomienky samozrejme a tak ako je činnosť o kultúrnych akciách, majú 

tam byť kultúrne akcie istým spôsobom vyobrazené alebo nejakým spôsobom popísané aktivity 

a finančné zabezpečenie má byť v rozpočtoch. Po minulé roky aj posledné volebné obdobie aj 

to predchádzajúce volebné obdobie a dokonca ešte aj to predtým sme vždy žiadali, aby sme 

dostávali rozpočet Mestského kultúrneho strediska do komisie. Nikdy sme ho nedostávali, lebo 

bolo nám povedané, že na finančnej komisii sa riešia financie, tak pre toto chodil len do 

finančnej komisie. No a to isté sa deje aj vo výchovno-vzdelávacích výsledkoch tých škôl, keď 

riaditeľ si píše svoje správy, tak je potom zvlášť dokument o finančnom zabezpečení. Niektorí 

riaditelia to chápu inak, ale to neznamená, že by som ich za to nejakým spôsobom kritizoval. 

To je len zasa môj osobný názor. Určite sa k tej správe a pani riaditeľku si pozveme na 

zasadnutie, pretože budeme sa určite riešiť aj kultúrne aktivity pre rok 2023. Ďakujem veľmi 

pekne za slovo. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem a ďakujem v mene pani riaditeľky, ktorá nemá mikrofón a ešte faktická pán poslanec 

Grimm. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ja len v stručnosti Pán Pastucha, peniaze Mestské kultúrne stredisko je dotovaný dotované aj 

mestom. Myslím, že v tomto rozpočte to bude 700.000 pán Mozolič okolo 700 alebo viac až 

1.000.000, dokonca, nie, 700. Čiže poslanci majú právo vedieť, kam idú peniaze, na čo sú 

využívané hlavne v oblasti kapitálových, čiže nie je jedno, čo si tam ten riaditeľ píše. Dokonca 

bol som aj riaditeľom školy, ani to nie je jedno, čo sa píše do správy. Samotné ekonomické 

oddelenie škôl musia presne vypisovať podľa štatistiky, kam to všetko ide, lebo zase sú to 

peniaze štátu. Takže nerobme si z toho také nejaký trhací kalendár, existujú isté povinnosti isté 

zákony a to treba plniť. To je všetko, čo chcem k tomu povedať. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, myslím si, že náležitosti to spĺňa, pán poslanec Pastucha ešte faktická.  

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ja s vami súhlasím, pán poslanec. Ja som, nerobím z toho žiadny trhací kalendár. Ja som len 

tiež proste súhlasil s pani riaditeľkou, že finančné zabezpečenie je v inom dokumente ako vo 

vypísaní alebo v prehľade kultúrnych akcií. To je zasa môj osobný názor. Ja som to dal len za 

príklad aj výchovno-vzdelávacie správy od škôl, že niektorý riaditeľ to píše tak a druhý to píše 

tak. Môžeme sa k tomu ho opýtať na to, áno, ale aby som to nejakým spôsobom ja osobne 

vytýkal, že je to chyba, podľa mňa to chyba chyba nie je. Len toľko. Váš názor je taká, že to 

chyba je a v podstate sa môžeme potom o tom ešte rozprávať. To je všetko.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, neevidujem ďalší záujem o diskusiu. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje správu o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 2022 

a zámery organizácie. Prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže správu sme SCHVÁLILI. 

 

Uznesenie č. 74: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

správu o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 2022 a zámery organizácie. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0         zdržal sa:0         počet poslancov:19 
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Bod č. 14. - Správa o činnosti DHZM Senica a DHZ v Senici za rok 

2022 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na pracovný bod programu číslo 14, správa o činnosti dobrovoľného hasičského 

zboru mesta a dobrovoľného hasičského zboru v Senici za rok 2022. Mestská rada tento 

materiál prerokovala bez pripomienok, odporúča schváliť a taktiež komisia pre ochranu 

verejného poriadku a životného prostredia bez pripomienok, odporúča schváliť. Takže má 

niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na 

uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje správu o činnosti dobrovoľného 

hasičského zboru mesta a dobrovoľného hasičského zboru v Senici za rok 2022. Prosím o 

hlasovanie. 

  

Hlasovanie: Ďakujem, jednomyseľne bolo SCHVÁLENÉ, správa o činnosti. 

 

Uznesenie č. 75: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

správu o činnosti DHZM a DHZ v Senici za rok 2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:15           za:15           proti:0       zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

Bod č. 15. - Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2022 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 15, správa o činnosti Mestskej polície za rok 2022. Správu 

prerokovala Mestská rada bez pripomienok, odporúča predložiť správu na schválenie. V správe 

už sú údaje, ktoré vychádzajú z elektronických údajov, tzn. dohľadateľné, verifikovateľné, 

takže už dneska tá správa má výpovednú hodnotu, ktorá presne vychádza z informácií, ktoré 

boli zaznamenané. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh 

na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje správu o činnosti Mestskej polície za 

rok 2022. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Takže správu Mestskej polície sme SCHVÁLILI.  

 

Uznesenie č. 76: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 
správu o činnosti Mestskej polície za rok 2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0          zdržal sa:0         počet poslancov:19 
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Bod č. 16. - Návrh Dodatku č. 1/2023 VZN č. 73/2021 o 

pohrebiskách a schválení prevádzkového 

poriadku pohrebísk na území mesta Senica 
 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na návrh dodatku č.1/2023 všeobecne záväzného nariadenia č.73/2021 o 

pohrebiskách a schválení prevádzkového poriadku pohrebísk na území mesta Senica. Takže 

Mestská rada prerokovala bez pripomienok, odporúča schváliť, komisia pre správu mestského 

majetku bez pripomienok, odporúča schváliť. Návrh dodatku č.1/2023 všeobecne záväzné 

nariadenie č.73/2021 bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle a na centrálnej úradnej 

elektronickej tabuli v zákonom stanovenej lehote. K návrhu neboli vznesené pripomienky. 

Takže vychádzame z toho, že momentálne zavádzame aj nové spôsoby pochovávania a t.j. 

umiestnenie urny do kolumbária v urnovom háji, ktorý plánujeme postupne rozširovať a taktiež 

krátkej budúcnosti sa plánuje aj realizácia tzv. rozptylovej lúky na cintoríne v Senici. Takže 

záujem o diskusiu má niekto k tomuto bodu? Pani poslankyňa Mičová? 

Mgr. Ivana Mičová (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Nemám konkrétne k tomuto návrhu nejaké pripomienky. Ja by som len teda 

chcela pani riaditeľke a, resp. aj teda všetkým zamestnancom sociálneho podniku poďakovať. 

Svoju činnosť teda to, že sa vlastne starajú, prevádzkujú pohrebiská, vykonávajú v podstate 

teda už rok a počas toho roku musím teda povedať, že som sa stretla s ohlasmi dobrými, čo sa 

týka v Čačove, keď sa starali, vlastne udržiavali, udržiavali cintorín, ak bol nejaký, ak bola 

nejaká požiadavka od nás, komunikácia s nimi bola, bola veľmi dobrá, za čo teda ďakujem a 

verím, že takto budeme spolupracovať aj naďalej, ale takisto som dostala dobré ohlasy aj od 

občanov, čo sa týka vlastne za senický cintorín, že takisto tie služby sú tam vykonávané na 

dobrej úrovni. Verím, že sa budú ešte stále ďalej zlepšovať, keďže vždy je čo zlepšovať a teda 

prajem im teda, aby sa im darilo aj naďalej, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, aj pani riaditeľka ďakuje, vidím, bez mikrofónu ďakuje za pochvalu. Prechádzame 

teda, nikto záleží nemá záujem o diskusiu. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje dodatok č.1/2023 všeobecne záväzné nariadenie č.73/2021 o 

pohrebiskách schválení prevádzkového poriadku pohrebísk na území mesta Senica. Prosím o 

hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, všeobecne záväzné nariadenie máme SCHVÁLENÉ. 

 

Uznesenie č. 77: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

dodatok č. 1/2023 VZN č.73/2021 o pohrebiskách a schválení prevádzkového poriadku 

pohrebísk na území mesta  Senica. 
H l a s o v a n i e : prítomných:15           za:15           proti:0        zdržal sa:0           počet poslancov:19 
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Bod č. 17.1. - Návrh na predaj pozemkov v katastrálnom území 

Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 17.1., návrh na predaj pozemkov v katastrálnom území Senica. 

Mestská rada odporúča schváliť bez pripomienok, taktiež správa pre, komisia pre správu 

mestského majetku bez pripomienok odporúča schváliť a taktiež komisia pre výstavbu územné 

plánovanie a dopravu taktiež doporučuje schváliť. Nachádzame sa na Železničnej ulici, kde 

teda sú pozemky pri rodinnom dome, sú bližšie ceste a ďalej v podstate ako keby záhrada, preto 

aj v návrhu sú rozlíšené 2 ceny podľa znaleckého posudku, drahší pozemok je pri ceste, lacnejší 

je vzadu, a teda je tu návrh v zmysle znaleckého posudku na predaj. Má niekto záujem o 

diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje predaj pozemku registra c parc. č. 2792/3 podľa predloženého 

návrhu a taktiež novozameraný pozemok parcela registra c č.2792/1 podľa predložený návrhov 

žiadateľovi a schvaľuje prevod nehnuteľnosti ako prípad hodného osobitného zreteľa podľa 

predloženého návrhu. Prosím hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, predaj sme SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 78: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

   -     predaj pozemku  CKN parc.č.2792/3,druh pozemku záhrada vo výmere 41 m2, 

         zapísaného na LV č. 3353 pre kat. územie Senica, 

- predaj novozameraného pozemku CKN parc.č.2792/1, druh pozemku záhrada  

vo  výmere  624 m2, ktorý vznikol na základe GP č.599/2022 na oddelenie pozemkov p.č. 

2792/4-5 spojením dielov 1,3,4 a 5, pričom 

• diel 1 vo výmere 70 m2 bol odčlenený z pozemku EKN parc.č.1565,druh 

pozemku ostatná plocha vo výmere 5768 m2, zapísaného na LV č. 60 pre 

kat. územie Senica, 

• diel 3 vo výmere 22 m2 bol odčlenený z pozemku EKN parc. č. 1648/2, druh 

pozemku ostatná plocha vo výmere 653 m2, zapísaného na LV č. 60 pre kat. 

územie Senica,  

• diel 4 vo výmere 23 m2 tvorí pozemok EKN parc. č.1649/1, druh pozemku 

ostatná plocha vo výmere 23 m2, zapísaný na LV č. 60 pre kat. územie 

Senica, 

• diel 5  vo výmere 509 m2 bol odčlenený z pozemku EKN parc. č. 1649/2, 

druh pozemku trvalý trávny porast vo výmere 832 m2, zapísaného na LV č. 

60 pre kat. územie Senica  

 

žiadateľovi: MUDr. Dušan Bachar, Železničná 1336/24, 905 01 Senica 

za cenu vyplývajúcu zo znaleckého posudku: pozemok CKN parc.č. 2792/3 za cenu 41 € / m2 

a novozameraný pozemok CKN parc.č. 2792/1 za cenu 30 €/m2. 

 

b/ s c h v a ľ u j e 

prevod nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 8 písmeno e/ z dôvodu hodného osobitného zreteľa o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie dôvodu hodného osobitného zreteľa:   

Pozemok CKN  parc.č. 2792/3 a novozameraný pozemok CKN parc.č. 2792/1 tvoria  
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so susedným pozemkom CKN 2792/2 vo vlastníctve žiadateľa jednotný oplotený celok, 

vytvorený pred rokmi právnymi predchodcami žiadateľa. Sú využívané ako dvor a záhrada a na 

tento účel budú slúžiť nadobúdateľovi aj naďalej. Predajom týchto pozemkov  žiadateľovi dôjde  

k majetkovoprávnemu usporiadaniu tohto celku za trhovú cenu. 

Pre mesto  je uvedený majetok  prebytočný. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0          zdržal sa:0         počet poslancov:19 

 

  17.2 .- Návrh na predaj časti pozemku registra c parc. č. 1405/2 

v katastrálnom území Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Je tu ďalší návrh na predaj časti pozemku registra c parc. č.1405/2 v katastrálnom území Senica. 

Nachádzame sa na križovatke Topoľovej a Priemyselnej ulici, kde komisia pre správu 

mestského majetku a bez pripomienok odporúča schváliť, komisia pre výstavbu územné 

plánovanie a dopravu taktiež tá zase naopak neodporúča návrh schváliť a Mestská rada bez 

pripomienok odporúča návrh schváliť. Takže nachádzame sa, ako vidíte na križovatke 

Topolova a Priemyselná ulica, kde teda je časť pozemku, o ktorý má žiadateľ záujem, aby to 

bolo, že zarovnané a ucelené sa týka tejto časti. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje predaj časti pozemku parcely registra c č.1405/2 podľa predloženého návrhu 

žiadateľovi a schvaľuje prevod nehnuteľnosti ako prípad hodný osobitného zreteľa, na ktorom 

sa zastupiteľstvo rozhodne trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov podľa predloženého 

návrhu. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Návrh návrh nebol prijatý, pretože je potrebná trojpätinová väčšina všetkých 

poslancov. 

 
Návrh na predaj časti pozemku CKN parc.č. 1405/2 v kat. území Senica 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

predaj časti pozemku CKN parc. č. 1405/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo 

výmere 2238 m2, evidovaného na LV č. 3353 pre kat. územie Senica, ktorá je  v geometrickom 

pláne č. 619/2022 na rozdelenie pozemku p.č. 1405/5 vyznačená ako novozameraný pozemok 

CKN parc. č. 1405/5, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 25 m2  spoločnosti 

POLEX s.r.o., Hurbanova 522/18, 905 01 Senica, IČO: 34 110 691 za cenu 40 €/m2 

 

b/ s c h v a ľ u j e 

prevod nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 8 písmeno e/ z dôvodu hodného osobitného zreteľa o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie dôvodu hodného osobitného zreteľa:   

Novozameraný pozemok parc.č. 1405/2 vo výmere 25 m2 je priplotený k novostavbe rodinného 

domu vo vlastníctve žiadateľa ako investora. Z hľadiska výmery a umiestnenia je pozemok pre 

mesto nevyužiteľný a jeho predaj žiadateľovi za účelom usporiadania  vlastníckych vzťahov  

nie je v rozpore so záujmami mesta. 

Pre mesto  je uvedený majetok  prebytočný. 
H l a s o v a n i e : prítomných:14             za:11           proti:2       zdržal sa:1         počet poslancov:19 

 

Návrh uznesenia nebol na základe výsledku hlasovania  prijatý. 
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Bod č. 17. 3. - Návrh na predaj nákladného špeciálneho vozidla 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 3, návrh na predaj nákladného špeciálneho vozidla. Takže mesto 

Senica je vlastníkom staršieho špeciálneho vozidla na biologicky rozložiteľný odpad, ktorý 

momentálne nevieme využívať a tým pádom je pre nás prebytočný. Momentálne sa nevyužíva, 

stojí v podstate nevyužitý. Technické služby prejavili záujem o kúpu tohto vozidla, ponúkli 

cenu. Nechali sme si urobiť znalecký posudok. Táto cena bola navýšená v zmysle znaleckého 

posudku aj o cenu znaleckého posudku a bola zaokrúhlená potom smerom na hor na cenu 

30.000 EUR. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje predaj nákladného 

špeciálneho vozidla zberového vozidla biologicky rozložiteľný odpad podľa predloženého 

návrhu a schvaľuje ako prevod z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa predloženého 

návrhu. Prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže tento návrh PREŠIEL.  

 

Uznesenie č. 79: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

predaj nákladného špeciálneho vozidla - zberového vozidla na biologicky rozložiteľný odpad  

MAN TGM 18.250 4X2 BB FAUN ROTOPRESS 516 s evidenčným číslom SE938CC 

spoločnosti Technické služby Senica a.s., Železničná 465, 905 01 Senica, IČO: 36 228 443 za 

cenu 30 000 € 

 

b/ s c h v a ľ u j e 

prevod majetku v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

§ 9a odst. 8 písmeno e/ z dôvodu hodného osobitného zreteľa o ktorom mestské zastupiteľstvo 

rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie dôvodu hodného osobitného zreteľa:   

Žiadateľ je podnikateľský subjekt v oblasti nakladania s odpadmi a predmetné vozidlo  doteraz 

využíval na základe zmluvného vzťahu na poskytovanie služieb pre mesto Senica.  Mesto 

disponuje novým  zberovým vozidlom, uvedené vozidlo nepotrebuje na plnenie svojich úloh  

a jeho predaj  za trhovú cenu nie je v rozpore s jeho záujmami. 

Pre mesto  je uvedený majetok  prebytočný. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0        zdržal sa:0           počet poslancov:19 
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Bod č. 17.4. - Návrh na nájom časti pozemku registra c parc. č. 3/1 v 

katastrálnom území Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 17.4., návrh na nájom časti pozemku registra c parc. č. 3/1 v 

katastrálnom území Senica. Tak mali sme zmluvy so žiadateľom Kristián Kristián Hromek TRI 

D LAB, ktorý má viaceré city lighty v meste Senica a jeden mal na zvláštnu zmluvu, a preto 

tento navrhujeme doplniť práve do dodatku, aby to bolo všetko ucelené v jednej zmluve. Takže 

má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem záujem o diskusiu. Predkladám návrh na uznesenie, 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje nájom časti vo výmere 2 m² podľa predloženého 

návrhu a schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím o 

hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, návrh bol SCHVÁLENÝ. 

 

Uznesenie č. 80: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

nájom časti vo výmere 2 m2 pozemku C KN parc.č. 3/1, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie vo výmere 12 778 m2 v kat. území Senica žiadateľovi: Kristián Hromek TRI D LAB, 

SNP 757/9, 905 01 Senica, IČO: 40204260 za účelom umiestnenia reklamného zariadenia 

s rozmermi 1,7 x1,14 m na dobu neurčitú s trojmesačnou výpovednou lehotou  

za cenu 165 €/rok 

Nájomný vzťah bude uzatvorený  formou dodatku k nájomnej zmluve zo dňa 12.04.2022  

na základe ktorej má nájomca prenajaté pozemky na účely umiestnenia reklamných zariadení 

za rovnakých podmienok.  

 

b/ s c h v a ľ u j e 

nájom nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Mesto nemá v súčasnosti zámer s využitím časti pozemku na iný účel, preto súhlasí so 

zachovaním kontinuity nájomného vzťahu so žiadateľom, z ktorého má finančný príjem. 

Reklamné zariadenie plní účel informovanosti obyvateľstva v centre mesta. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:15           proti:0        zdržal sa:1          počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 17.5. - Návrh na nájom časti pozemku registra c 

parc. č. 1665/75 v katastrálnom území Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 17.5., návrh na nájom časti pozemku registra c parc. č.1665/75 v 

katastrálnom území Senica. Mestská rada odporúča schváliť bez pripomienok, komisia pre 

správu mestského majetku bez pripomienok odporúča návrh schváliť a komisia pre výstavbu 

územné plánovanie dopravy bez pripomienok odporúča schváliť. Ide o nájom pozemku, ktorý 

sa nachádza priemyselnej zóne. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký 
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záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje nájom 

pozemku registrácie parc. č.1665/75 podľa predloženého návrhu a schvaľuje ako prípad hodný 

osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem návrh sme SCHVÁLILI. 

 

Uznesenie č. 81: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

nájom pozemku CKN parc.č. 1665/75, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 89 m2 v kat. 

území Senica spoločnosti: REHUŠ s.r.o., Železničná 1524,905 01 Senica, IČO: 45 249 113 za 

účelom užívania parkovacích miest spoločnosti na dobu neurčitú s trojmesačnou výpovednou 

lehotou za cenu 5 €/m2/rok 

 

b/ s c h v a ľ u j e 

prenájom nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Dočasné prenechanie pozemku CKN parc.č.1665/75 žiadateľovi nie je v rozpore so záujmami 

mesta, ktoré ho v súčasnosti na plnenie úloh nepotrebuje. Nájomnou zmluvou žiadateľ preukáže 

vzťahu k pozemku v kolaudačnom konaní stavby - príjazdová komunikácia do areálu žiadateľa. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0          zdržal sa:0         počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 17.6. - Návrh na nájom časti pozemku registra c 

parc. č.3145/2 v katastrálnom území Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 17.6., návrh na nájom časti pozemku registra c parc. č.3145/2 v 

katastrálnom území Senica. Nachádzame sa Záhradkárska oblasť Kolónia. Mestská rada 

odporúča schváliť bez pripomienok. Komisia pre správu mestského majetku odporúča schváliť 

bez pripomienok a komisia pre výstavbu územného plánu a dopravu taktiež odporúča schváliť 

bez pripomienok. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujeme, neevidujem 

záujem. Návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje nájom časti vo výmere 

321 m² podľa predloženého návrhu a schvaľuje prenájom nehnuteľnosti ako prípad hodný 

osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme prenájom. 

 

Uznesenie č. 82: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

nájom časti vo výmere 321 m2 pozemku CKN parc.č. 3145/2, druh pozemku orná pôda 

vo výmere 448 m2 v kat. území Senica žiadateľovi: Jozef Valúšek, bydliskom Kolónia 561/20, 

905 01 Senica za účelom pestovania poľnohospodárskych plodín na dobu neurčitú 

s trojmesačnou výpovednou lehotou za cenu 0,30 € /m2/ rok 

 

b/ s c h v a ľ u j e 
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prenájom nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Pozemok parc. č. 3145/2 je dlhodobo využívaný obyvateľmi mestskej časti Kolónia na 

záhradkárske účely a voľnočasové aktivity, mesto nemá v súčasnosti zámer s využitím 

pozemku na iný účel, preto súhlasí so zachovaním kontinuity nájomného vzťahu k pozemku, 

z ktorého má  finančný príjem.  
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0      zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 17.7. - Návrh na nájom časti pozemku registra c parc. č. 3261 

v katastrálnom území Senica 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame ďalej, ostávame na Kolónii, návrh na nájom časti pozemku registra c parc. 3261 

v katastrálnom území Senica o výmere 20  m², vidíme, že sme v kolónii v smere k materskej 

škole. Takto vjazd. Toto sme tu mali asi pred dvoma rokmi, kedy tam bola pochybnosť, že či 

je to správne, potom teda dalo stanovisko dopravný inšpektorát, že teda umiestnenie je podľa 

toho, ako oni uviedli. Komisie a teda aj Mestská rada bez pripomienok odporučí schváliť. Má 

niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje nájom časti vo výmere 20 m² podľa predloženého návrhu a 

schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím o 

hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem návrh bol SCHVÁLENÝ. 

 

Uznesenie č. 83: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

nájom časti vo výmere 20 m2 pozemku CKN parc.č. 3261, druh pozemku zast. plocha 

a nádvorie vo výmere 1817 m2 v kat. území Senica za účelom vybudovania vjazdu do 

prevádzkového areálu žiadateľke Viera Križanová – COLOREX, Sládkovičova 187, 905 01 

Senica, IČO: 30 740 771 na dobu neurčitú s trojmesačnou výpovednou lehotou za cenu 

5 €/m2/rok 

 

b) s c h v a ľ u j e 

prenájom nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Žiadateľka plánuje vybudovať z ulice Kolónia vjazd - prístupovú komunikáciu do svojho 

prevádzkového areálu s budovou so súp. číslom 1485, na vybudovanie ktorej bude potrebné 

stavebné povolenie. Plánovaný vjazd zasahuje i do pozemku vo vlastníctve mesta. V konaní 

o povolenie stavby musí žiadateľka preukázať vzťah k pozemku, ktorým bude v tomto prípade 

nájomná zmluva. Frekvencia využívania vjazdu vozidlami nebude mať nepriaznivý dopad na 

dopravnú situáciu na ulici Kolónia. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0          zdržal sa:0         počet poslancov:19 
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Bod č. 17.8. - Návrh na nájom pozemku registra c parc. č. 3787/261 

časti pozemkov parc. č. 3787/3 
 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na návrh pod číslom 17/8, návrh na nájom pozemku registra c parc. č.3787/261 

časti pozemkov parc. č.3787/3 a nasledujúce podľa predloženého návrhu, kde Mestská rada bez 

pripomienok odporúča schváliť. Taktiež komisia pre správu mestského majetku odporúča bez 

pripomienok schváliť a taktiež komisia pre výstavbu územné plánovanie a dopravu odporúča 

bez pripomienok schváliť. Takže nachádzame sa za pozemkami, ktoré nachádzajú za IBV 

mlynmi , kde teda má žiadateľ záujem budovať infraštruktúru. Má niekto záujem o diskusiu? 

Neevidujem taký. Pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem, chcem sa spýtať pán primátor, že bola to bol dotaz a teraz neviem, či na komisii 

výstavby a od jedného z ľudí, ktorí tam bývajú v tej časti, že tam už teraz pri tých domoch 

buduje nejaká neviem, či to bola voda alebo nejaká infraštruktúra, je tá, je to má byť takisto pán 

Werner, je to pravda? Lebo to súvisí s touto parcelou teraz nejako? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Neviem o tom, že teraz by ešte pán Werner budoval, priznám sa, takže a či tam, kto tam buduje 

v rámci rodinných domov, priznám sa, že takto to z fleku neviem povedať. Viem prezistitˇ. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Lebo to bola úzka parcela, čo to vysvetľoval, na fakt neviem, ktorá to bola teraz komisia, že to 

je poza toho, ako tam máte vy domy. Tie záhrady, je tam úzka parcela, je tam ťarcha nejaká, 

neviem, kto to hovoril z nás poslancov, tuším, tu bol niekto a že sa tam teda buduje voda alebo 

niečo. Nevie vy? Andrej nevieš? Tak nevieš o tom teda.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Však pán doktor tam býva, kde sa to má v podstate riešiť a neviem, že či sa tam niečo buduje 

za tým pozemkami. Myslím si, že nie ešte. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Že tam je ťarcha na tom pozemku vyslovene vertikou a že čo to je vlastne, či to súvisí s tou 

križovatkou kruhovou alebo s touto parcelou nejako? Nevieme.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Inak asi treba dať otázku, aby som vedel zodpovedať. Priznám sa, že ešte raz, ako je tá otázka, 

že ktorým pozemkom, že kde sa buduje? Tak? 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Tak ako je tá parcela zobrazená, tak ako máte napr. ak má pán Papp dom a záhradu, tak popri 

tých domoch v tých záhradách je úzka parcela. Ja by ste to tu vidím. Áno? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ale to je, to sme úplne inde, to sme z druhej strany, to sme inde, dajme tú pôvodnú fotku.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Aha pardon, okej.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A bavíme sa o tom teraz od kruhovej križovatky je pán poslanec hovoríte doľava, ale my sa 

teraz bavíme doprava, takže my sme inde. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Okej, rozumiem a teraz súvisí to s tou kruhovou križovatkou, keď sme teda pri tom, už som sa 

na to spýtal. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pokiaľ ja mám informáciu, tak práve rieši pozemky, aby mohol riešiť túto kruhovú križovatku 

a zmeny projektovej dokumentácie. 
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Dušan Podmajerský (poslanec)  

Okey, Dobre. Ďakujem zatiaľ. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ešte otázky, záujem o diskusiu? Neevidujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje nájom pozemku registra c parc. č. 3787/261 a nasledujúcich 

podľa predloženého návrhu a schvaľuje ako nájom nehnuteľnosti ako prípad hodný osobitného 

zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, návrh PREŠIEL.  

 

Uznesenie č. 84: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

- nájom pozemku CKN parc. č. 3787/261, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 9 m2, 

- nájom časti vo výmere  2516 m2  pozemku CKN parc.č. 3787/30, druh pozemku ostatná     

  plocha vo výmere 4345 m2, 

- nájom časti vo výmere  2420 m2 pozemku EKN parc.č. 266, druh pozemku trvalý trávny  

  porast vo výmere 10982 m2 a  

- nájom časti vo výmere  334 m2 pozemku EKN parc.č. 267/2, druh pozemku ostatná   

  plocha vo výmere 5524 m2, 

 -nájom časti vo výmere  149 m2 pozemku CKN parc.č. 24289/158, druh pozemku ostatná      

  plocha vo výmere 15 499 m2, 

- nájom časti vo výmere  69 m2 pozemku CKN parc.č. 24289/245, druh pozemku     

  zastavaná  plocha a nádvorie vo výmere 1455 m2, 

spolu vo výmere  5497 m2 v kat. území Senica spoločnosti: WERTIKA s.r.o., Agátová 1,  

844 27 Bratislava, IČO: 35 843 080 za účelom výstavby komunikácií ( stavebný objekt  

SO-01 komunikácia, chodníky, spevnené plochy ) a inžinierskych sietí ( stavebné objekty  

SO-02 kanalizácia splašková s prípojkami, SO-03 vodovod s  prípojkami, SO-06 NN rozvody 

Nová Sotina) v zmysle projektovej dokumentácie „Inžinierske siete a komunikácia pre lokalitu 

IBV-VINOHRADY“ na dobu neurčitú s trojmesačnou výpovednou lehotou za cenu  

1 €/m2/rok  

 

b/ s c h v a ľ u j e 

prenájom nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Žiadateľ je investorom stavby „Inžinierske siete a komunikácia pre lokalitu IBV-

VINOHRADY “. Rozhodnutie o umiestnení stavby č.j. SOÚ-909/2020-ORA zo dňa 

14.11.2022 nadobudlo právoplatnosť 28.12.2022.  Účelom  nájomnej zmluvy je  preukázanie 

vzťahu k pozemku zo strany nájomcu v príslušných konaniach o povolenie stavby  jednotlivých 

stavebných objektov. Po získaní stavebných povolení žiadateľ  postaví aj na pozemkoch mesta 

Senica prístupovú infraštruktúru (komunikácie, chodníky, spevnené plochy, osvetlenie 

komunikácií, splaškovú kanalizáciu, vodovod, rozvody NN) pre rozšírenie sídliska IBV Nová 

Sotina, IBV Mlyny a pre nový sídliskový celok „ IBV Vinohrady“, ktoré po skolaudovaní 

odovzdá do vlastníctva a správy jednotlivých správcov uvedených sietí. Realizácia predmetnej 

infraštruktúry prispeje  k rozvoju mesta. 
H l a s o v a n i e : prítomných:14           za:14           proti:0       zdržal sa:0           počet poslancov:19 
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Bod č. 17.9. -  Návrh nájom časti pozemku registra c parc. č. 982 v 

katastrálnom území Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica) 

Prechádzame na nasledujúci bod, návrh nájom časti pozemku registra c parc. č. 982 v 

katastrálnom území Senica. Nachádzame sa na Hviezdoslavovej ulici, predajný stánok. Mestská 

rada bez pripomienok odporúča schváliť, komisia pre správu mestského majetku odporúča 

schváliť a taktiež komisia pre výstavbu územia plán dopravu bez pripomienok odporúča 

schváliť. Má aj niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám 

návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje nájom časti vo výmere 13 m² 

podľa predloženého návrhu a schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa 

predbežného návrhu. Prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, nájom bol SCHVÁLENÝ. 

 

Uznesenie č. 85: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

nájom časti vo výmere 13 m2 pozemku C KN parc.č. 982, druh pozemku ostatná plocha vo 

výmere 14 736 m2 v kat. území Senica žiadateľovi: Slavomír Brečka - TINA, Športová 5245/2, 

905 01 Senica, IČO: 48137227 za účelom umiestnenia a prevádzkovania  novinového stánku 

na dobu neurčitú s trojmesačnou výpovednou lehotou za cenu 20 €/m2/rok 

 

b/ s c h v a ľ u j e 

nájom nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Na pozemku sa nachádza novinový stánok vo vlastníctve žiadateľa. Mesto v súčasnosti 

predmetný pozemok na plnenie svojich úloh nepotrebuje, preto súhlasí so zachovaním 

kontinuity nájomného vzťahu so žiadateľom, ktorý pozemky dlhodobo využíva a z ktorého má 

mesto finančný príjem.  
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0        zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

Bod č. 17.10. - Nájom návrh časti pozemku parcela registra c č. 

146/1 v katastrálnom území Senica 

 
Prechádzame na bod 17.10., nájom návrh časti pozemku parcela registra c číslo 146/1 v 

katastrálnom území Senica. Nachádzame sa teda v časti Štefánikova ulica na vŕšku, kde je 

komisia pre správu mestského majetku bez pripomienok odporúča schváliť, komisia pre 

výstavbu územia na dopravu bez pripomienok odporúča schváliť a Mestská rada bez 

pripomienok odporúča schváliť. Má niekto záujem o diskusiu tomuto bodu? Neevidujem taký 

záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje nájom časti 

pozemku podľa predloženého návrhu a schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa 

predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, návrh 17/10 bol SCHVÁLENÝ.  
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Uznesenie č. 86: 

MsZ v Senici 

a/ s c h v a ľ u j e 

nájom časti vo výmere 8 m2 pozemku C KN parc.č. 146/1, druh pozemku ostatná plocha vo 

výmere 27336 m2 v kat. území Senica žiadateľke: Mgr. Brunovská Veronika, J. Mudrocha 

1356/25, 905 01 Senica, IČO 45 454 566 za účelom umiestnenia a prevádzkovania novinového 

stánku na dobu neurčitú s trojmesačnou výpovednou lehotou za cenu 20 € /m2/rok 

 

b/ s c h v a ľ u j e 

prenájom nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Na pozemku sa nachádza novinový stánok vo vlastníctve žiadateľky. Mesto v súčasnosti 

predmetný pozemok na plnenie svojich úloh nepotrebuje, preto súhlasí so zachovaním 

kontinuity nájomného vzťahu so žiadateľom, ktorý pozemky dlhodobo  využíva a z ktorého má 

mesto finančný príjem.  
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0          zdržal sa:0         počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 17.11. - Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemkoch 

podľa predloženého návrhu 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 17/11, návrh na zriadenie vecného bremena na pozemkoch podľa 

predloženého návrhu, kde Mestská rada prerokovala a tento návrh odporúča schváliť, taktiež 

správa mestského majetku odporúča schváliť tento materiál a komisia pre výstavbu územia 

plánovania dopravu taktiež odporúča schváliť. Takže nachádzame sa na vetvách, ktoré sa 

napájajú dnes ohlasovanej investícií Vaillant. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje zriadenie vecného bremena na pozemkoch podľa predloženého návrhu. A poprosím 

vás o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, návrh PREŠIEL.  

 

Uznesenie č. 87: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

zriadenie vecného bremena na pozemkoch CKN, zapísaných na LV č. 3353 pre kat. územie 

Senica ako 

parcelné číslo 14105/73, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere  2740 m2,   

parcelné číslo 14105/81, druh pozemku ostatná  plocha vo výmere 3192 m2,   

parcelné číslo 14105/216, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 1295 m2,   

parcelné číslo 14110/50, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorievo výmere 12042 m2,  

parcelné číslo 14110/52, druh pozemku ostatná plochavo výmere 4288 m2,  

parcelné číslo 14110/53, druh pozemku ostatná plochavo výmere 8899 m2 

pôsobiaceho in personam v prospech: Bratislavská vodárenská spoločnosť, a.s., Prešovská 

48,826 46 Bratislava, IČO:35 850 370, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka zaťažených 

pozemkov strpieť na uvedených pozemkoch: 



51 

 

(a) uloženie, umiestnenie, zriadenie, vedenie a prevádzkovanie verejného vodovodu 

a verejnej splaškovej kanalizácie, 

(b) užívanie, údržbu, opravu, kontrolu, úpravu, odstránenie, rekonštrukciu, modernizáciu 

verejného vodovodu a verejnej splaškovej kanalizácie,  

(c) vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými  

prostriedkami, strojmi a mechanizmami oprávneného z vecného bremena alebo ním 

povereným osobám na/cez pozemky v rozsahu a spôsobom nevyhnutným na výkon 

činností uvedených v bodoch  (a) a (b) , 

(d)     pásmo ochrany verejného vodovodu a verejnej splaškovej kanalizácie. 

Vecné bremeno uvedené pod písmenami a) a b), týkajúce sa verejného vodovodu  sa vzťahuje 

na časť zaťažených nehnuteľností v rozsahu  vyznačenom  v geometrickom pláne č. 636/2022 

na vyznačenie vecného bremena na p.č. 14105/73,14105/81,14105/216,14110/50,14110/52 a 

14110/53 ako: 

diel 1 vo výmere 55  m2na parcele CKN č.14105/73, 

diel 2 vo výmere 17  m2  na parcele CKN č.14105/81, 

diel 3 vo výmere 170 m2  na parcele CKN č.14105/216, 

diel 4 vo výmere 44  m2  na parcele CKN č.14110/50, 

diel 5 vo výmere 21  m2  na parcele CKN č.14110/52, 

diel 6 vo výmere 20  m2  na parcele CKN č.14110/53. 

Vecné bremeno uvedené pod písmenami a) a b), týkajúce sa verejnej splaškovej kanalizácie sa 

vzťahuje na časť zaťažených nehnuteľností v rozsahu  vyznačenom v geometrickom pláne č. 

637/2022 na vyznačenie vecného bremena na p.č. 14105/81,14110/50,14110/52 a 14110/53 

ako:  

diel 1 vo výmere 4  m2  na parcele CKN č.14105/81, 

diel 2 vo výmere 45  m2  na parcele CKN č.14110/50, 

diel 3 vo výmere 28  m2  na parcele CKN č.14110/52, 

diel 4 vo výmere 19  m2  na parcele CKN č.14110/53. 

Vecné bremeno bude zriadené na dobu neurčitú  a bezodplatne. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16      za:15       proti:0   zdržal sa:0; 1 nehlasoval   počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 17.12. - Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemkoch parcely registra e. č. 217/2 

a pozemkoch parcely registra c č.140/2 a 142/5 a 140/18 

katastrálnom území Senica 

 
Prechádzame na bod 17/12. Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na pozemkoch parcely registra e. č. 217/2 a pozemkoch parcely registra c č.140/2 a 

142/5 a 140/18 katastrálnom území Senica, takže nachádzame sa pri parku, kade má záujem 

nový vlastník nehnuteľnosti sa pripojiť podľa prípojného bodu do z rozvodnej skrine. Má niekto 

záujem o diskusiu? Respektíve trafostanicu. Keďže záujem nie je. Predkladám návrh na 

uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemku podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, návrh bol PRIJATÝ. 

 

Uznesenie č. 88: 

MsZ v Senici 
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s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na pozemkoch 

EKN parc. číslo 217/2, druh pozemku vodná plocha vo výmere 3296  m2,  

CKN parc. číslo 140/18, druh pozemku zastavaná  plocha a nádvorie vo výmere  344 m2,  

CKN parc. číslo 142/5, druh pozemku ostatná   plocha  vo výmere  150 m2,  

CKN parc. číslo 140/2, druh pozemku ostatná  plocha vo výmere  4269 m2,  

v kat. území Senica v prospech: Ing. Martin Kohút, J. Mudrocha 1352/28, 905 01 Senica 

a každého ďalšieho vlastníka budovy, postavenej na CKN  parcele č. 3376/3 v kat. území 

Senica, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka zaťažených  pozemkov strpieť: 

a)  zriadenie a trvalé uloženie prípojky elektrickej energie v dĺžke cca 99,56 m  podľa situácie  

z projektovej dokumentácie stavby “Bytový dom - zmena stavby pred 

dokončením“,vypracovanej hlavným projektantom Ing. Jurajom Pirohom, 906 12 Hradište pod 

Vrátnom 352, 

 b) vstup na zaťažené pozemky v rozsahu  nevyhnutnom na účely prevádzkovania, údržby, 

opravy, rekonštrukcie a odstránenia prípojky elektrickej energie. 

Presný rozsah vecného bremena bude vyznačený v geometrickom pláne na zameranie vecného 

bremena, ktorý Ing. Martin Kohút predloží mestu Senica po ukončení a skolaudovaní stavby 

a bude podkladom pre uzavretie zmluvy o zriadení vecného bremena. Vecné bremeno bude 

zriadené na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 15 € za každý aj začatý 1 m resp. 

1m2 výmery vecného bremena, vyznačeného  geometrickým plánom. 
H l a s o v a n i e : prítomných:14         za:14            proti:0        zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

Bod č. 17.13. - Zverenie majetku do Základnej školy Komenského 

ulici, prístrešok pre 20 bicyklov 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 17/13. Máme tu zverenie majetku do Základnej školy Komenského ulici, 

prístrešok pre 20 bicyklov, ktorý sa tam takto už nachádza. Má niekto záujem o diskusiu k 

tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo s ním si schvaľuje zverenie majetku prístrešok pre 20 bicyklov podľa 

predloženého návrhu Základnej škole Komenského 959. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, tak SCHVÁLILI sme zverenie na Komenského ulicu. 

 

Uznesenie č. 89: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

zverenie majetku: 

- prístrešok pre 20 bicyklov v  hodnote 13 981,22 € do správy subjektu: Základná škola, 

Komenského 959,  905 01 Senica, IČO 34 028 226. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0      zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 17.14. - Zverenie majetku do správy ZŠ V. Paulínyho-Tótha 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A teraz máme prístrešok pre 40 bicyklov a voľne a pre 15 bicyklov voľne stojacich stojanov. 

Tak Mestská rada bez pripomienok odporúča schváliť a komisia pre správu mestského majetku 

taktiež odporúča schváliť. Má niekto záujem o diskusiu, ktorú k tomuto bodu? Máme krásne 

prístrešky. Nie je záujem o diskusiu. Prechádzame na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v 
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Senici schvaľuje zverenie majetku, parkovisko pre bicykle pozostáva z dvoch prístreškov a 

taktiež troch voľne stojacich stojanov podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže zverenie máme SCHVÁLENÉ. 

 

Uznesenie č. 90: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

zverenie majetku: 

parkovisko pre bicykle pozostávajúce z dvoch  prístreškov pre 40 bicyklov a troch voľne 

stojacich stojanov pre 15 bicyklov v  hodnote 28 018,55 € do správy subjektu: Základná škola, 

V. Paulínyho – Tótha 32,  905 01 Senica, IČO 34 028 218. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0         zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 17.15. – Návrh na odpis pohľadávok na nájomnom 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A máme tu návrh na odpis pohľadávok na nájomnom, ktoré nám vznikli pohľadávky a Mestská 

rada odporúča bez pripomienok schváliť, komisia pre sociálnu zdravotnú bytovú oblasť 

koordináciu prevodu a prideľovania nájomných bytov bez pripomienok odporúča predložiť na 

schválenie a taktiež. A to máme všetko. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo, ktorým si schvaľuje odpísanie 

pohľadávok na nájomnom z evidencie v celkovej sume podľa predloženého návrhu. Prosím o 

hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže návrh bol PRIJATÝ. 

 

Uznesenie č. 91: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

odpísanie  pohľadávok  na nájomnom  z evidencie  v celkovej sume 14 536,67 €,  ktoré sú 

uvedené v prílohe tohto uznesenia. 

H l a s o v a n i e : prítomných:15           za:15           proti:0       zdržal sa:0            počet poslancov:19 
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Bod č. 18.1. Návrh na zastúpenie v spoločnostiach a organizáciách v 

zakladateľskej a zriaďovateľskej pôsobnosti mesta a v Redakčnej 

rade Naša Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 18.1. Poprosím pána prednostu. 

JUDr. Marek Došek (prednosta)  

Ďakujem za slovo. Ja by som chcel upozorniť, že návrh, ktorý ste dostali na stôl sa líši od toho, 

ktorý bol pôvodne v materiáli a čo sa týka obsahu, tak sa tam nemení vôbec nič. Akurát po 

nejakej internej diskusii sme tento návrh zmenili, aby sme lepšie precizovali jednotlivé voľby 

alebo teda odvolávania, nakoľko sa jedná v tých spoločnostiach o rôzne právne formy, sú to 

akciové spoločnosti, spoločnosti s ručením obmedzeniami, neziskové organizácie, rady atď.. 

Tzn. že preto to bolo pre nejaké lepšie formálne uchopenie tých tých jednotlivých aktov 

volebných takto rozdelené, kde teda muselo byť rozlíšené, kedy sa odvoláva, kedy sa volí, kedy 

sa schvaľuje, menuje a deleguje. Takže obsahovo je to rovnaké, len to znenie tých návrhov 

muselo byť takto. Áno ide o precizovanie, ide o teda formálnu zmenu. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže predpokladám, že všetci máte teraz už nový materiál, s tým, že teda a bude sa hlasovať 

o jednotlivých bodoch zvlášť podľa toho, či je potrebné tam voliť, teda brať na vedomie, 

schvaľovať menovanie, schvaľovať odvolanie, delegovať, takže ide o tieto kroky tým, že teda 

materiál ako taký, čo sa týka osôb, ostáva nezmenený, ktoré tam mali záujem s tým, že ešte 

budeme riešiť delegovanie zástupcov do rád školy, kde neprišlo k dohode na Základnej škole 

Viliama Paulínyho Tótha a na Základnej škole Komenského, ale k tomu, ako sa postupne asi 

dostaneme. Poprípade teraz má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne. Ja teda to, čo ste už naznačili, ja mám pozmeňujúci návrh, ktorý sa 

pravdepodobne teda týka bodu písmeno g zástupcov mesta do rád škôl a školských zariadení a 

teda oproti predloženému návrhu dávam pozmeňujúci návrh, aby v rade školy Základná škola 

Viliama Paulínyho Tótha nahradil pán poslanec Podmajerský pána Martina Dudáša a základnej 

rade Základnej školy Komenského, rovnako nahradil pán Podmajerský pána Dudáša. Ďakujem 

pekne.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

To je až bod g, áno, aby sme mali správne. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Áno, myslím, že to je až g také delegujeme to. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Chce len to okomentovať, lebo verejnosť asi nevie, že čo sme sa rozprávali na spoločnom 

stretnutí. Moja ambícia je byť na druhej škole preto, lebo som v tom volebnom obvode a chcem 

vedieť informácie zo školy, prípadne pomáhať niektorých aktivitách, čo sa týka hlavne 

poľovníctva a prírody. Takisto mám záujem to robiť na jednotke, pretože tam mám kopec 

kamarátov, ktorí mi pomáhali a dneska pomáhajú s mojimi aktivitami a chcem im toto vracať. 

Takže ďakujem pekne dúfam, že bude akceptované tá voľba alebo teda ten záujem poslanca a 

chcem teda povedať aj komentár, že čo týka teda pána Dudáša, resp. nie jeho mena, ale 

akéhokoľvek zamestnanca mesta alebo zriaďovateľa, ja si myslím, že keď mesto potrebuje 

informácie, ako teraz si povedal pán primátor ty, to sa mi zdá byť normálne, tak nech tam príde, 

ale bez hlasovacieho práva, mal by teda tam sedieť a tie informácie nejakým spôsobom 

spracovať, to je teda môj názor. Ďakujem pekne.  
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Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Vidím, že z verejnosti sa hlási. Ja len k tomu poviem, že s týmto osobne nesúhlasím, 

aby zástupca zriaďovateľa mesto Senice je zriaďovateľ Základnej školy a nemal tam jednu 

jedinú osobu, ktorá by vedela naozaj byť tam pri všetkom, pretože tam sa môže dohodnúť, že 

bude neverejné zasadnutie, tým pádom on nebude môcť byť súčasťou rady školy a pokiaľ 

potrebujeme my mať pod kontrolou aj to, že všetko bude v rade škole prebiehať v súlade so 

zákonom, na to tam on bude, aby to kontroloval. V minulosti bolo štandardom, že vždy, 

dokonca nie jeden, ale dvaja zamestnanci mesta tam boli, ktorí aj vedeli podať informáciu, aj 

kontrolovali ten postup, aký tam je, aby sa nám nestalo, že budeme mať zasadnutia, ktoré nie 

sú úplne ideálne, by som to tak veľmi veľmi zjemne povedal. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ak ešte môžem, ja len krátko k tomu zoznamu, aby bolo jasné, že nebolo to, že takto sa nahlásili 

a nikto inde nechcel byť. Tak to jednoducho nebolo, hej. Aj napr. poslankyňa Madunická chcela 

byť na jednotke, pani poslankyňa Včelková chcela byť na jednotke, pani Chudá chcela byť v 

niektorých iných školách. Pán Huta, chcel byť na inej škole, ale vedeli sme sa dohodnúť, že 

keďže tam už je veľa ľudí, tak si vybrali miesta, kde bolo bolo jednoducho miesto a vedeli sme 

sa dohodnúť na týchto veciach. Nie so všetkým teda, nebudem osobný. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Sme sa, že neskončil ten ten diskusný príspevok, pardon. Ďakujem pekne, pán zástupca, 

nebudeš osobný a je dobré dobré podľa mňa iniciatíve nerobiť odpor, vieš? A my sme sa 

rozprávali o tom, že tú ambíciu tam mám byť, som to jasne odôvodnil a potom je otázka, že 

keď tam sú ostatní poslanci, či niekto s nimi takto isto diskutoval, resp. ako ty hovoríš, teda 

vyjednával. A to teraz nechcem ako o tom diskutovať tuná, len akože to komentujem to, čo si 

povedal a rešpektujem váš názor, podľa mňa je na mieste, aby tam mesto malo svojho človeka, 

ale nie s hlasovacím právom. Ďakujem. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ja len napr. pani, pani poslankyňa Madunická je v tom obvode a chcela byť v jednotke a logicky, 

hej, ale nebudem to ďalej rozvádzať. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ono tých návrhov, mali sme organizácie, kde sme mali málo ľudí, zrovna pri školách to bolo 

tak, že ten pretlak tam bol zrejmý, avšak myslím si, že prišlo k dohodách, kde jednoducho ľudia 

dokázali aj poustupovať a je teda na tom, aby ste sa dohodli vy poslanci. Samozrejme s tým, že 

jediné, čo bolo a myslím si, že to je legitímne, aby mesto Senica tam dokázalo delegovať, to 

bola prosba moja, jednu osobu do každej školskej rady, aby v prípade, že bude tam problém 

akýkoľvek, že či to má byť tak alebo tak, tak proste tam je a bude tam za každých okolností, 

pretože má to hlasovacie právo, tým pádom je člen komisie a tým pádom nemôže byť vylúčený 

a nemôže mu byť je odopraté, že tam bude. Akože toto je problém, ktorý nastať môže a z toho 

dôvodu si myslím, že je logické, aby zriaďovateľ mal tú informáciu cez svojho zamestnanca, 

ktorý povie, že áno, prebehlo to takto, bolo to takto. To neni o tom, že teraz si ideme dokazovať, 

či tam má byť, či nemá byť, ale je logické, tak aj keď tu bol pán primátor Grimm, tak aj uňho 

to bolo, že dokonca mal tam dvoch zamestnancov, ktorí na tých školách boli a pokiaľ nastal 

akýkoľvek problém, tak si ich vedel zavolať, vedel sa ich opýtať a povedali takto takto tak, ako 

ja nepredpokladám, že by sme mali mať zásadný problém, ale v tom prípade pokiaľ nebudú 

ustupovať, tak poďme si dať prestávku, poďme sa o tom rozprávať a možno pani poslankyňa 

jedna druhá pán poslanec ďalší povie a ja tiež trvám na tom na tom a poďme sa o tom rozprávať, 

že čo s tým ďalej, či ideme losovať alebo akou formou to ideme riešiť. Takže teda na tom 

poviem, môžeme sa o tom aj takto, že lebo potom, keď oni zase povedia, že my tiež trváme na 

tom, ja teda tam chcem byť tiež, ja nechcem ustupovať, tak možno sa ich tam nahlási 8 a budeme 
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losovať tých štyroch, ktorí tam budú. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

No ja teda na to odpoviem, ja myslím, že správne mi bolo to, aby tam bol vždy človek z toho 

obvodu, to je tak na mieste, aby vedeli jednoznačne tým svojim ľuďom povedať, že čo sa tam 

dialo, áno, keď tu ambíciu má. Ak niekto navyše tam chce prísť, ja by som mu v tom teda 

nekládol odpor, vôbec, ale to zase len môj názor a nikomu nevnucujem. Vieš takto, že a chápem 

to, že tú kontrolu, ktorú tam chce mať mesto, to je podľa mňa super, to je správne, tak to má 

byť, ale mesto má aj iné kontrolné orgány, minimálne 2 ďalšie ako toto vie robiť, vieš, takže to 

je môj názor. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takto, dobre. Videl som tam, že sa tam pani Celleryová hlási ako občanka. Otázka, teda bude 

zase na vás, či jej udelíte slovo na vystúpenie k tomuto bodu. Takže poprosím vás teda o 

udelenie slova o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Mám 11 za, Mestské zastupiteľstvo SÚHLASILO. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Asi vás poprosím dopredu, ale asi dopredu, nech na vás aj poslanci vidia, keď sa dá. 

Ing. Elena Celleryová (SOŠ podnikania v remeslách a službách) 

Dobrý deň. Dovoľte, aby som sa predstavila. Som tu za časť rodičovské združenie strednej 

odbornej školy podnikania v remeslách a službách Senica. A prišla som práve na toto zasadnutie 

k téme, ktorú ste síce rozoberali voči základným školám, ale my patríme pod správu Trnavského 

samosprávneho kraja. Sedíte na týchto stoličkách a mnohí aj na dôležitých stoličkách v 

Trnavskom samosprávnom kraji vďaka hlasom voličov Senice, ktorým sa máte za svoje 

konanie zodpovedať. Stredná škola remesiel v Senici je podriadený riadením Trnavského 

samosprávneho kraja, ale zástupcovia, pán Pavol Kalman a pán Roman Sova, poslanci mesta 

Senica sedia na stoličkách aj v rade školy, kde školu môžu kontrolovať a riadiť. Preto som sa 

sem prišla opýtať a čakám od nich odpovede, lebo dodnes som sa ich nedočkala. Po prvé mesto 

Senica má na svojom území firmy a ďalšia je na ceste, pre ktorých naša škola môže pripravovať 

odborne vyučených pracovníkov hlavne v odbore inštalatér. Celá Slovenská republika a aj 

okolité štáty investujú do fotovoltaiky, čo chce aj mesto Senica realizovať na svojich budovách. 

Prečo za skoro ročné obdobie, počas ktorého, vás pán Kalman a pán Sova, na toto naša 

rodičovská rada upozorňuje, ste nereagovali a nezabezpečili nápravu cez riaditeľku v 

zastaranom vybavení odborných pracovísk a v poddimenzovanom personálnom obsadení 

nielen majstrov odborného výcviku. Po druhé, prečo ste umožnili riaditeľke vrátiť 6 miest 6 

miest 6 miestnu sumu do rozpočtu Trnavského samosprávneho kraja. Granty riaditeľka nežiada. 

Je vaším zámerom nechať upadať našu školu pod vedením riaditeľky z Myjavy? Všetky naše 

odborné dielne by potrebovali tieto peniaze na to, aby dosiahli aspoň potrebný štandard dnešnej 

doby. Peniaze odídené do krajského rozpočtu, naspäť sa našej škole už nikdy nevrátia. Po tretie, 

prečo ste z neplnenia úloh riaditeľky daných na zasadnutiach rady školy nikdy nevyvodili 

opatrenia a držíte ju na poste riaditeľky. Prečo vo výberovom konaní v treťom kole na pozíciu 

riaditeľky ste zrušili povinnosť ovládať cudzí jazyk, aby sa ňou mohla stať. V prvých dvoch 

kolách vám pán Peter Hutta nebol dosť dobrý za riaditeľa, aj keď si ho Seničania zvolili do 

Mestského zastupiteľstva? Prosíme si odpoveď na tomto fóre. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Okrem toho, že to sem vôbec nepatrí táto škola, nech sa páči môžeš prísť na budúci týždeň v 

piatok na zastupiteľstvo do Trnavy. Tam si môžeš predniesť všetky svoje akékoľvek 

požiadavky. Rada školy má nejaké právomoci a ja by som si teda vyprosil, aby si šírila o mne 
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a o ďalšom poslancovi, ktorý tu nie je, že školu chceme doviesť do zániku. Už si to raz hovorila. 

Ja som ti raz medzi štyrmi očami povedal, že si to vyprosujem, aby si takto konala. To, že toto 

verejne hovoríš, prekračuje absolútne všetky hranice, absolútne všetky hranice. Čo som bol ja 

v rade školy, tak sa tam zvýšil normatív, zvýšil sa tam počet žiakov, ktorí tam môžu študovať, 

pripravila sa tam veľká investícia za 700.000 EUR. Ja proste nenachádzam slová na toto, čo 

vôbec, že si dovolíš takéto niečo povedať verejne. Prosím ťa, prídi v piatok na zastupiteľstvo 

do Trnavy. Ďakujem to je všetko, čo k tomu ja môžem povedať. A ešte teda pán Mgr. Hutta, 

pán Mgr. Hutta sa prihlásil do prvého kola, z druhého kola aj dobrovoľne odišiel. A ja si vôbec 

ani si nespomína, že by som ja dával nejaký návrh, aby sa znížili nejaké kritériá na voľbu 

riaditeľa školy. To teda to je také osočenie, že to naozaj všetky medze prekračuje.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nie je potrebné na všetky odpovedať. Je pravda, že teda ja som taktiež, ale nepatrí to do našej 

témy vôbec a nemali by sme diskusiu riešiť v rámci tohto bodu, pretože k nám to úplne nepatrí, 

ale pravda je to, že to je ten príklad, kedy ja si osobne myslím, že tam zriaďovateľ tiež môže 

zasiahnuť, lebo ja som bol iba na jednej rade školy a na konci sa zistilo, že nikto nerobí 

zápisnicu a sú to zbytočné chyby, ktoré si myslím, že práve na to tam ja, sa priznám, že tam ja 

som niekde našiel, že pána Dudáša by som tam všade chcel mať, že toto mi to potvrdilo a ja 

som rád, že na našich školách sa to nedeje, a preto chcem, aby sa nám to ani nedialo. A 

jednoducho ak to bude potrebné, tak budeme to musieť riešiť, ale nech to hlási hneď a nech 

nám to neprepukáva do nejakého problému zbytočného, takže preto. Dobre záujem o diskusiu 

ešte niekto má? Neevidujem záujem o diskusiu. Pôjdeme po jednotlivých bodoch s tým, že 

potom až keď budeme pri písmene g, tak budeme tam riešiť tú zmenu a všetko ostatné okolo 

toho, ako bol ten návrh. Teda pôjdeme každé písmeno samostatne dokonca pri písmene c 

budeme mandátovú komisiu, budem žiadať o to, aby overila hlasovanie a ideme po jednotlivých 

bodoch, dobre. Takže poprosím vás návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici berie 

na vedomie zánik mandátov členov správnej rady poliklinika Senica nezisková organizácia 

správnej a dozornej rady zariadenia sociálnych služieb Senica nezisková organizácie. Prosím o 

hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže ZÁNIK MANDÁTOV MÁME. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod b, odvoláva všetkých členov dozornej rady polikliniky Senica, nezisková 

organizácia a všetkých členov redakčnej rady naša Senica. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLENÉ. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo na písmeno c, tzn. Mestské zastupiteľstvo v Senici volí členov 

správnej rady a dozornej rady poliklinika Senica nezisková organizácia, zariadenia sociálnych 

služieb Senica nezisková organizácia a členov redakčnej rady naša Senica podľa predloženého 

návrhu. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: SCHVÁLENÉ počtom hlasov 16 zo 16 zúčastnených poslancov Mestského 

zastupiteľstva 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím, pani poslankyňu Barcaj Drinkovú o ako predsedníčku mandátovej komisie o 

potvrdenie voľby. 
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Ing. Jarmila Barcaj Drinková (poslankyňa)  

Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom druhom 

zasadnutí konanom dňa 9. februára 2023 zvolilo počtom hlasov 16 zo šestnástich zúčastnených 

poslancov Mestského zastupiteľstva, členov správnej rady a dozornej rady poliklinike Senica 

nezisková organizácia, zariadenia sociálnych služieb Senica nezisková organizácia a členov 

redakčnej rady naša Senica podľa predloženého návrhu. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem za overenie voľby, potvrdenie voľby a prechádzame na bod d, Mestské zastupiteľstvo 

v Senici schvaľuje odvolanie všetkých zástupcov mesta v štatutárnych a kontrolných orgánov 

spoločnosti Stoma a. s., Mestský podnik služieb, Rekreačné služby a Sociálny podnik mesta 

Senica s výnimkou konateľov spoločnosti, prosím o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLENÉ odvolanie. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, prechádzame na písmeno c, e pardon, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje 

vymenovanie, voľbu zástupcov mesta v štatutárnych a kontrolných orgánov spoločnosti Stoma 

Senica a. s., mestský podnik služieb spoločnosť rušenie obmedzení, Rekreačné služby mesta 

Senica s. r. o., Sociálny podnik mesta Senica s. r. o. s výnimkou konateľov spoločnosti podľa 

predloženého návrhu, prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, VYMENOVALI SME, aj ich aj ZVOLILI. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

 prechádzame na písmeno f. Mestské zastupiteľstvo v Senici deleguje zástupcov mesta do 

orgánov Pozemkového spoločenstva vlastníkov lesa Zavŕšie podľa predloženého návrhu, 

poprosím vás o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže DELEGOVALI SME aj zástupcov mesta. 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame do písmena g, kde delegovanie zástupcov mesta do rád škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta podľa predloženého návrhu. Prišiel protinávrh od pána 

poslanca Podmajerského? Kalmana, pardon, s tým, že teda dáva návrh, aby v zriaďovateľskej 

pôsobnosti na Základnej školy Viliama Paulínyho Tótha bol vylúčený pán Martin Dudáš a 

následne bol nahradený pánom Dušanom Podmajerským a taktiež ten istý návrh je na Základnej 

škole Komenského, kde má byť vyškrtnutý pán Martin Dudáš a doplnený pán Dušan 

Podmajerský. Takže toto bol návrh pána poslanca Kalmana, takto, áno, správne som to? 

Ďakujem, takže budeme hlasovať o poslednom návrhu, v prípade, že nebude úspešný, budeme 

hlasovať o pôvodnom návrhu, takže poprosím vás, teda hlasujeme o zmene, kedy má byť zo 

Základnej školy Viliama Paulínyho Tótha a Základnej školy Komenského nahradený pán 

Martin Dudáš pánom Dušanom Podmajerským. Má ešte niekto záujem o diskusiu rýchlo? 

Neevidujem, tak poprosím vás o hlasovanie. 

 

Hlasovanie: Posledný návrh NEPREŠDIEL. UZNESENIE NEBOLO PRIJATÉ. 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Hlási sa pán zástupca. 
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Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ak môžem dám ďalší teda pozmeňujúci návrh. Zloženie Základnej školy Viliam Paulínyho 

Tótha, pán Dudáš, pani Drinková, pani Mičová, pán Podmajerský, Základná škola 

Komenského, pán Dudáš, pán Čonka, pani Vyletelová a pán Kalman.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ostatné ostáva? 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ostatné ostáva. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre, poprosím vás hlasovať o druhom návrhu pozmeňujúcom. 

 

Hlasovanie: Ďakujem, pozmeňujúci návrh bol SCHVÁLENÝ. Máme školské rady a v 

našich školách a školských zariadeniach. Ďakujem. 

 

Uznesenie č. 92: 

MsZ v Senici 

a/ berie na vedomie 

zánik mandátov členov správnej rady Poliklinika Senica n.o., správnej a dozornej rady 

Zariadenia sociálnych služieb Senica, n.o. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0        zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

b/ odvoláva 

všetkých členov dozornej rady Polikliniky Senica n.o. a všetkých členov Redakčnej rady Naša 

Senica. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0       zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

c/ volí 

členov správnej rady a dozornej rady Polikliniky Senica n.o., Zariadenia sociálnych služieb 

Senica, n.o. a členov Redakčnej rady Naša Senica podľa predloženého návrhu. 
V o ľ b a : prítomných:16                   za:16                     proti:0                              počet poslancov:19 

 

d/ schvaľuje odvolanie 

všetkých zástupcov mesta v štatutárnych a kontrolných orgánoch spoločností Stoma Senica, 

a.s., Mestský podnik služieb, spol. s r.o., Rekreačné služby mesta Senica, spol. s r.o., Sociálny 

podnik mesta Senica, s.r.o. s výnimkou konateľov spoločností.  
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0      zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

e/ schvaľuje vymenovanie/voľbu 

zástupcov mesta v štatutárnych a kontrolných orgánoch spoločností Stoma Senica, a.s., 

Mestský podnik služieb, spol. s r.o., Rekreačné služby mesta Senica, spol. s r.o., Sociálny 

podnik mesta Senica, s.r.o. s výnimkou konateľov spoločností podľa predloženého návrhu. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0       zdržal sa:0            počet poslancov:19              
 

f/ d e l e g u j e 

zástupcov mesta do orgánov Pozemkového spoločenstva vlastníkov lesa ZÁVRŠIE podľa 

predloženého návrhu. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0       zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

g/ d e l e g u j e 

zástupcov mesta do rád škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta podľa 

predloženého návrhu. 
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H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:12           proti:1      zdržal sa:3           počet poslancov:19 

 

Bod č. 18.2. - Návrh na zmenu tajomníka Komisie pre výstavbu, 

územné plánovanie, dopravu 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 18.2. Návrh na zmenu tajomníka komisie pre výstavbu územné 

plánovanie a dopravu, vzdal sa pán Ing. René Ogoň funkcie tajomníka a záujem má pani Ing. 

Kristína Vašičková. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh 

na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie vzdanie sa Ing. Reného Orgoňa 

funkcie tajomníka komisie pre výstavbu územné plánovanie a dopravu. Prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE vzdanie sa 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica) A teraz vás poprosím o hlasovanie 

Mestské zastupiteľstvo v Senici volí Ing. Kristínu Vašičkovú za tajomníčku komisie pre 

výstavbu územné plánovanie a dopravu, prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, ZVOLILI SME. 

 

Uznesenie č. 93: 

MsZ v Senici 

a/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

vzdanie sa Ing. Reného Orgoňa funkcie tajomníka Komisie pre výstavbu, územné plánovanie, 

dopravu 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0     zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

b/ v o l í 

Ing. Kristínu Vašíčkovú za tajomníčku Komisie pre výstavbu, územné plánovanie, dopravu 
V o ľ b a : prítomných:16                        za:16             proti:0                                  počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím predsedníčku mandátovej komisie o potvrdenie voľby, pani poslankyňu Drinkovú. 

Ing. Jarmila Barcaj Drinková (poslankyňa)  

Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom druhom 

zasadnutí konania 9. februára 2023 zvolilo počtom hlasov 16 zo šestnástich zúčastnených 

poslancov Mestského zastupiteľstva Ing. Kristínu Vašičkovú za tajomníčku komisie pre 

výstavbu územné plánovanie a dopravu. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem za potvrdenie voľby. 
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Bod č. 19.1. - Správa o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania 

dotácií, poskytnutých Poliklinike Senica, n.o. z rozpočtu mesta v 

roku 2021 a 2022 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 19.1. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly použitia 

vyúčtovania dotácií poskytnutých poliklinike Senice neziskovej organizácie z rozpočtu mesta 

Senica za rok 2021 a 2022. Správu máte v písomnej podobe. Má niekto záujem o diskusiu? 

Kontrolou použitia vyúčtovania dotácií neboli zistené nedostatky. Neevidujem záujem o 

diskusiu. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania dotácií poskytnutých 

poliklinike Senica neziskovej organizácie z rozpočtu mesta Senica v roku 2021a 2022. Prosím 

o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, správu hlavnej kontrolórky sme VZALI NA VEDOMIE. 

 

Uznesenie č. 94: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania dotácií, poskytnutých 

Poliklinike Senica, n.o.  z rozpočtu mesta Senica v roku 2021 a 2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0      zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 19.2. - Správa o činnosti HK za IV. štvrťrok 2022 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 19.2. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za štvrtý štvrťrok 2022. 

Správu máte v písomnej podobe. Má niekto záujem ešte o diskusiu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu o 

činnosti hlavnej kontrolórky za štvrtý štvrťrok 2022, prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: ZOBRALI SME správu hlavnej kontrolórky NA VEDOMIE. 

 

Uznesenie č. 95: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu o činnosti hlavnej kontrolórky za IV. štvrťrok 2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0         zdržal sa:0          počet poslancov:19 
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Bod č. 19.3. - Správa o činnosti HK za rok 2022 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na správu o činnosti hlavnej kontrolórke za rok 2022, kde sú zhrnuté všetky 

správy, ktoré sme mali v roku 2022. Má niekto záujem o diskusiu k týmto správam? 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie správu o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022, prosím o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: Ďakujem, ZOBRALI SME aj túto správu NA VEDOMIE. 

 

 

Uznesenie č. 96: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:16           za:16           proti:0       zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 20 - Interpelácie 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 20. Interpelácie. Nasledujúci bod interpelácie poslancov, písomnú 

interpeláciu nedodal nikto. Má niekto záujem sa prihlásiť? Pán poslanec Grimm. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ja som to možno prepočul, ja mám písomnú interpeláciu. Ja len, ja ju odovzdám o chvíľočku. 

Len v stručnosti, chcem teda povedať, že sme mali zasadnutie mestského výboru číslo 4, bolo 

to 4. januára a tam sme spísali požiadavky, ktoré by sme chceli dostať do rozpočtu mesta, takže 

chceme len vedieť odpoveď, že ktoré sa tieto aktivity naše dostanú do rozpočtu mesta. Potom 

bývalí členovia mestského výboru ešte skonštatovali na tomto zasadnutí, že neboli 

zodpovedané otázky mestského výboru za predošlé volebné obdobie, takže istú to tri tiež 

otázky, takže požiadame o ich odpoveď. To je všetko. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ak môžem. Ďakujem. Ja len krátko k tým nedoriešeným veciam z minulosti. V každom výbore 

sú samozrejme veci, ktoré neboli urobené, lebo však samozrejme z rozpočtu sa nedá spraviť 

každá požiadavka a ja toto zosumarizujem a môžem vám to poslať buď písomne alebo ak ma 

pozvete, tak veľmi rád sa zúčastním aj osobne ďalšieho zasadnutia výboru a môžme si tam 

prediskutovať toto. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem pekne, ja mám teda interpelácií niekoľko. Sme sa dohodli takto na výbore. Sú to témy, 

ktoré sme sa bavili na spoločných stretnutiach, tak isto aj na niektorých komisiách, tak ja to len 

zopakujem a nejak ich pomenujem a potom doložím samozrejme písomne. Čiže v prvom rade 

sú to radary pre spomalenie premávky na Brestovom, v Kunove a Dolných Surovinách. Viem, 

že tu to mám aj pán primátor vymyslené nejaké riešenie z hľadiska rozpočtu, takže nechcem to 

teraz brať zase, že nejaký niečo nové. Viem, že to riešime, len by som bol rád, aby potom ostala 

nejaká stopa a povedali sme si jasne, že kedy sa to má spraviť, aké sú tam očakávania, aby sme 
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ľuďom vedeli vlastne odpovedať, to je teda číslo 1. Číslo 2 je vyriešenie pripojenia vody na 

dolných surovinách, ten problém riešiť, tiež je na komisii výstavby a územného plánovania, 

pán Štefek, toto vec túto vec rieši, len by som bol teda rád, aby bolo zase zachytené, čo sa udialo 

a aké majú byť tie očakávania ďalej, čo sa týka hlavne kolaudácie, pripojenia a finalizácie 

prevedené na BVS. Ďalšia vec je rozšírenie cesty Výhybňami na Košútovci. Tam viem, že tiež 

boli spravené nejaké prísľuby tým ľuďom, ale nevieme teda, kedy to bude možné, aby sme mali 

teda nejaký časový horizont. Ďalej rekonštrukcia spoločenského domu v Kunove, kde v 

rozpočte máme na projekt 30.000 EUR, my sme vlastne dávali dohromady s firmou KLT stav 

ten zlý stav, ktorý tam bol, sa nám podarilo tu dať obnoviť jej prevádzku na 1 rok, máme teda 

stanovisko k tomu od technického pracovníka, resp. statika a otázka je, že, keď touto formou 

budeme pokračovať, tak ten kultúrny dom vlastne znovu zatvárame na konci roka. Ak tento rok 

budeme robiť projekt, teda budeme čakať na projekty z plánu obnovy, tak to určite stíhať 

nebudeme a treba nejakým spôsobom povedať, čo ideme robiť za tie peniaze a kedy máme 

očakávať, že tento, že sa bude vôbec niečo z toho robiť alebo robiť dočasné opatrenie tou 

formou, ako bolo urobené tento rok. Ďalší hlavný problém, tu by som poprosil aj o materiál na 

cintorín v Kunove. Toto je vec, ktorú riešime x rokov. Pozeráme sa vlastne od obchodu 

bývalého potravín smerom na Kunov, po ľavej strane je zvonica, poprosím ďalšiu fotku. Tuto, 

keď vidíte ten úsek, ktorý má asi 50 m, nedá sa tam vôbec parkovať, keď tam zaparkuje jedno 

auto, tak ďalší sa nedostane odtiaľ ani tam, keď pôjdeme ďalej zabáčame, keď príde teraz 

pohrebné vozidlo do márnice, ide doľava tou cestou, ktorú, ďakujem, že sa podarilo vysypať 

aspoň dočasne tou drťou, čo sa robilo na dvojke triede smerom Kunov, Myjava. Poďme ďalej 

poprosím a končí tá drť tuná a odtiaľto, keď chcete pochovať nejakého blízkeho, tak potrebujete 

ľudí, aby vám potlačili auto až smerom doprava k tej márnici, čo by som teda povedal, že to je 

žalostné a na zaplakanie, že ideme riešiť v rozpočte 1.000.000 EUR na križovatku, smart 

riešenie, ideme robiť opravu priestranstva pre Sokolovňu za 500.000 a nemáme proste pár 100 

alebo 1.000 EUR na to, aby sme to doriešili. Tu potrebujeme okamžite spraviť nápravu, 

nasypať, dosypať to až po priestor tej tej márnice, poprosím ešte ďalšiu fotku, ešte ďalej, tu 

vidíte tú červenou vlastne, ako to to auto musí prejsť k tej márnici a vrátiť sa naspäť po tej po 

tej pôde. Tam nie je žiadny násyp. A vyriešiť v tej lokalite, ako to červené tam je, to všetko je 

pozemok mesta, aspoň dočasné parkovanie. Pán primátor, potrebujeme tvoju pomoc to, aby sa 

zaangažoval, aby sa to proste nejakým spôsobom pohlo, je to proste fakt dehonestujúce. Čiže 

to je ďalšia interpelácia. Poprosím obrázok ihrisko futbalové. Ja som spomínal už v tom 

rozpočte máme 7.000 EUR na opravu budovy, rekonštrukciu úpravy budovy, na druhej strane 

to, čo tam ide tú plochu, je je plocha, ktorá je plná, keď tam dôjdu dať deti hrať, ale teda s 

rodičmi trénovať, tam nechodia deti zo senického klubu len z Kunovského klubu, samozrejme 

väčšinou Seničania a iní ľudia z iných obcí, ale je to tam tak ucpané, že na tom červenom 

vyštrajkované, tak je parkované vlastne autami. Keď tam naprší, sa odtiaľ nedá vyjsť von. 

Vieme, že je mesto vysporadúvať tie pozemky ihriská, čo je veľmi dobre, tomu sme veľmi radi. 

Treba tu proste urobiť takisto násyp dočasného parkovania, akou formou je to jedno, je to 

nebezpečné, keď je vonku, piatok je vonku pekne, tak sú tam kolízie s cyklistami, korčuliarmi 

a pod. toto je akože alarmujúca vec. Ide nová sezóna, treba sa na to proste pozrieť a dať nejaký 

plán, čo tam ideme urobiť. Ďalšia interpelácia je sumarizácia a plán protipovodní alebo 

opatrení, že sme sa rozprávali o tom, že párkrát na životnom prostredí, že sa tu diali nejaké 

opatrenia, čo týka prívalových dažďov. Boli urobené v Kunove nejaké nejaké poldre, boli tam 

robené nejaké opatrenia, čo sa týka poľnohospodárskych činností alebo že sú nejakým 

spôsobom obmedzené a všetci vieme, že tu sú projekty z plánu obnovy, ale nielen životnom 

prostredia, kde sa vlastne využíva výsadba alejí, stromov, remízok na to, že to je zelená, je to, 

robí nám to lepšie ovzdušie, robí nám to lepšie na oči a hlavne je to ten účel tých návalových 

vôd alebo teda ten efekt návalových vôd minimálne redukuje. Tu by som teda bol rád, keby 

som vedel v životnom prostredia, čo sa všetko urobilo od povodní v Kunove, týka sa to teda aj 
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Brestového, nielen Kunova a aké tam teda sú plány. Ak nie sú, tak by som potom rád si sadol, 

prípadne spolu alebo v nejakom širšom kruhu a porozprávali sa teda o tom, že ako to robiť 

budeme. Je záujem Kunovčanov pri takýchto výsadbách stromov pomôcť, potrebuje proste 

odbornú pomoc mesta pri vytvorení projektu, aby sme tam to vedeli proste pozrieť. To bude 

všetko, ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Pán poslanec treba rozlišovať, čo sú interpelácie, ja by som bol veľmi rád, naozaj 

poďme sa baviť o tom, že poďme sa baviť o interpeláciách, tak ako to je myslené. Toto sú 

praktické veci, ktoré si viete bez problémov kedykoľvek so zamestnancami mesta prejsť. Ja len 

poviem tie radary, bavili sme sa o tom sú súčasťou smart plánu, mal by byť realizovaný tento 

rok, áno, tzn. na 99 % tento rok. Čo sa týka cintorína. Áno, bola tam pekná fotka, že sú to 

pozemky mesta, avšak tie pozemky mesta sme získali minulý rok, my sme ich konečne dokázali 

vykúpiť, áno, neboli to pozemky mesta. Jednoducho ideme krok po kroku, a to je presne ten 

prípad, ako sa, tam bolo krásne nakreslené pri futbalovom štadióne. To nie sú pozemky mesta. 

Ako poďme sa baviť o tom, že vykúpenie tých pozemkov a pán poslanec veľmi dobré 

skúsenosti s tým máte, že jednoducho vykúpiť pozemky od neznámych vlastníkov, získať od 

slovenského od Slovenskej republiky. To sú roky, to je realita a jednoducho snívať o tom, že 

teraz pôjdeme na cudzie pozemky vyliať asfalt a čokoľvek vysypať, to pokiaľ by tam bol 

akýkoľvek vlastník, tak samozrejme s tým musí súhlasiť, to sa nedá robiť systémom, že teraz 

niekto príde a máme tu potrebu. Ak by sa tá, my tam riešime jeden konkrétny pozemok, ktorý 

predpokladám, že budúce zastupiteľstvo tam bude a bude práve riešiť aj túto situáciu, ale to je 

jeden pozemok, nie je tam 12 pozemkov, cez, ktoré to ide, to je nereálne, či z finančnej stránky, 

ale aj z toho, keď sa zoberiem tak v tej križovatke práve rokujeme s tým pánom, volá sa Vazal, 

dá sa to tam dohľadať, aby sme to vyriešili, či už si polepšíme, že aj tá cyklotrasa by tam mohla 

ísť čiastočne a tým pádom zase bude kratšia tá ten priestor medzi tými dvoma cyklotrasami, 

aby to nebol tak dlho nebezpečné. Ale aj s ním to rokovanie je cez rok. To neni otázka, že my 

zavoláme a tí ľudia čakajú na nás a okamžite chcú niečo predať, áno. Máme tam ďalších ľudí, 

ktorí odmietajú predať a teraz je tam kvantum ľudí, ktorí sú ešte neznámi, ešte ani nevieme, 

komu patria tie pozemky, takže toto a nebavme sa o tom, že na jednej parcele 1 osoba, to dobre 

vieme, že tých osôb tam je, že kvantum. Takže to je, to sú tieto veci a čo sa týka Brestového 

vody, tí ľudia kedysi prišli za mnou, že prečo bránime BVS, aby im tam prevádzku. My BVS 

nebránime, my sme to BVS ponúkali z Horných surovín. My sme im to ponúkali BVS, mile 

radi by sme im to odovzdali, ale jednoducho BVS to odmieta. To, nie je o tom, že my nechceme, 

my chceme a mile radi, áno, ale jednoducho to sú problémy, ktoré sú tu 10, 15 rokov a BVS to 

odmieta a teraz priznám sa, že to sa obávam, že pani kontrolórka by tu napísala zlú správu na 

mňa, ak by sme urobili, že teraz idem vybudovať kompletne vodovod a idem ho za euro 

odovzdávať BVS, tak by na mňa pozerala, že nehospodárne nakladanie s verejnými zdrojmi, 

okamžite. Už vidím ten pohľad, takže jednoducho to tiež takto úplne musíme nájsť ten spôsob, 

ale to a zase tam sú pozemky, pozemky, pozemky. To nie je otázka, koľkokrát možno niektoré 

veci, keď si povieme, že by sme išli na drť a že teda pôjdeme z nejakého, by som to nazval, že 

recyklátu, tak neni ani o veľkých peniazoch, ale o tých majetkových právach, a pán poslanec 

dobre vieš, že to neni sranda. Nemôžeme si to dovoliť a pokiaľ sa bavíme o asfalte, na ornú 

pôdu vysypať, tak to tu máme políciu na životné prostredie. To si myslím, že to by sme si, 

jednoducho to nie je otázka, áno, to riešenie, ako to robia ľudia sami u seba v záhradke, je lacné. 

My keď ho máme urobiť v súlade so všetkými rozhodnutiami a so všetkým, čo tam treba, na to 

parkovisko, bude treba záchyty ropných látok a všetko ostatné, aby sa to nedostalo do tých 

spodných vôd. To sú všetko náklady, ktoré treba pripraviť, ktoré my realizujeme pri 

parkoviskách, preto si mnohokrát niekto povie, ako mesto má drahé to parkovisko. Má, pretože 

tam mal apoly, má tam siete, ktoré zachytávajú tieto veci, takže áno, bol by som rád a pokiaľ ja 

viem, tak napr. cintorín a o tom sme sa rozprávali, že to máme v údržbe, že tam máme záujem 
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práve nejaké pre 3 pre 4 vozidlá urobiť, áno, to parkovisko. Samozrejme, je to niekedy, keď je 

pohreb, je to málo, štandardne na 99 % dní to stačí, takže nevieme to nikdy, aj v Senici, pokiaľ 

je veľký pohreb, tak tie parkoviská nám nestačia. Takže budeme hľadať, ale ja by som bol rád, 

aby sme sa naozaj dostali do toho, že k interpeláciám ako takým, ďakujem. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem pekne. Až tuto vidíš pán primátor, že, že, keď začneme o veciach rozprávať, ja som 

sa dozvedel dneska niekoľko nových informácií, čo presne je o tom, že keď sa budeme o tom 

rozprávať, tak sa niekom môžeme posunúť. Niekoľko ľudí ma vyzýva k tomu, aby som toto 

riešil. To ihrisko je pekný príklad. Mesto o tom vie roky. Neriešilo to, áno. Teraz ľudia to chcú 

nejakí riešiť, niektorí sú samozrejme, že nie a treba im dať proste adekvátny návrh. Sám si 

videl, že keď ste dali adekvátny návrh na odkúpenie, ale aj na nájom, s niekým tá dohoda možná 

bol. A ja sa teraz pýtam len to, že tam problém, že tam tie kolízia reálne vznikajú. Niekoľko ich 

tam bolo. Ako to vyriešime? Dnes tam tie autá na na to na tej ornej pôde, ako hovoríš, parkujú. 

Tú ornú pôdu užíva nejaký človek z Prietrže, nevie to ani pokosiť. Nemá to zmysel tam, lebo 

tam parkuj tie autá. Ja neviem, čo bude lepšie. Ja to teraz nechcem vymyslieť a dá sa to spraviť 

tak, že dá sa spraviť vyňatie pôdy, to ty sám dobre vieš a urobiť možno nejaký projekt a ja, 

preto je tu interpelácia, aby sme si povedali tento jasný postup, kto tam, čo, kedy dohodol a aký 

tam máme plán, lebo my sa len o tom takto raz porozprávame raz za čas, keď príde k tomu 

nejaký čas o rok tam kúpime nejaký ďalší pásik a bude z toho možno niekedy niečo. Čo keď sa 

tam stane, že niekto z tých z tých detí tam zrazí auto? Však sám tam vidíš, chodíš tam občas sa 

pozrieť, som to tam niekoľkokrát videl. Vidíš tam to, že tam nie je priestor, aby si tam vyhýbal 

tým autami, ako sú zaparkované. Čiže preto to je interpelácia, normálne som reagoval na to, čo 

si teda ty povedal, čo sa týka toho toho cintorína. Ja nechcem dávať podnet na životné prostredie 

na takýto násyp, ale teda mesto sľúbilo, ty sám si to sľúbil na niektorých akciách, že to nejakým 

spôsobom vyriešite. Ja neviem, akým. Ja to nechcem tiež riešiť. Ja pomôžem rád, ale povedzme 

si tie interpelácie, že takáto interpelácia od občanov je, čo sa urobilo doteraz a podľa mňa je aj 

odpoveďou toho, že kúpili sme 5 % alebo 20 % ihriska a o rok to bude možno vyriešené alebo 

o dva. To je zase len to isté a časové hľadisko. To je všetko, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Priznám sa, že dať pri pozemkoch časové hľadisko. Ja som sa s niektorými vecami, čo som 

riešil pre neziskovú organizáciu, ktorú som zakladal, riešil som pozemky 9 rokov a to som na 

tom záujem mal. Jednoducho tí ľudia nemali záujem predávať, nemali záujem sa o tom 

rozprávať, trvá 9 rokov. To tak proste a ako chceme niekoho prinútiť, že nám to musí predať. 

Dobre...  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja mám teda inú otázku, ako chceš vyriešiť ako primátor mesta, to, že tam vznikajú kolízie, že 

tam hrozí ublíženie na zdraví alebo nedajbože na živote. Ako to chceš vyriešiť? Čo je lepší 

problém, že to nespravíme vôbec? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

NIe, riešenie je to, čo máme v územnom pláne, čo tam riešime, že tam chceme riešiť 

cyklodopravu a jednoducho tam kompletne bude vytvorený cyklochodník a bude to doriešené, 

áno. Ale keď my budeme mať schválený územný plán, môžeme ísť aj do krokov vyvlastňovania 

tých pozemkov vo verejnoprospešnom záujme, avšak to tiež nie je otázka na rok, ani na dva, si 

povedzme úprimne. Jednoducho to je dlhý beh, ale teraz, keď budeme riešiť územný plán, tak 

urobíme k tomu prvý krok áno. A ideme krok po kroku. Jednoducho toto nie sú veci, ktoré keď 

si to doma človek sám na záhradke sa rozhodne a že si sám urobím tuná domček, tak kompletne 

je to na ňom, kedy sa rozhodne a či na to má financie. V tomto prípade my sme závislí od 

vlastníkov, od rozhodnutí od tých, ktoré sú tam mnohé, áno. My sme mali iné riešenie, ale keď 

nám Povodie Moravy povedali, že musíme posunúť celý tok, tak sme sa uvedomili, že toto je 

pre nás nereálne. My nevieme v Kunove posunúť o 200 m tam posúvať stokom a robiť tam 
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chodník na 200 metroch za 1,2 milióna. Proste to neurobíme. To nemáme na to šancu. Tak 

hľadali sme alternatívne riešenie, akože to je to, že my sme sa najprv sme sa o tom rozprávali, 

že toto urobíme a bude to realizované, avšak keď nám prišli podmienky a pripomienky, tak sme 

zistili, že toto je z finančného hľadiska nie že nevýhodné, ale to je pre nás neuskutočniteľné, 

aby sme my takýto chodník a začali sme pracovať na novom riešení. Jednoducho ja som si 

myslel, že o tomto čase napr. ten prepoj dávno bude hotový. Avšak tým, že povodie je, aké dalo 

podmienky, tak sme museli kompletne hľadať nové riešenie. Takže áno, na jednu stranu 

môžeme povedať časové hľadisko a vy ste povedali, že to bude, áno, ak by povodie dalo bežné 

podmienky, ktoré sa tam podľa mňa vôbec nezhoršia, tak by to bolo realizované veľmi 

jednoducho. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Pán primátor aj vďaka kamerám už dneska kopec ľudí dostalo aspoň nejakú odpoveď, ktorú 

som im ja nevedel povedať. Vieš o toto mi presne ide. Proste chcem to, aby to písomne. To nie 

je záväzok, to je vôľa, čo chceme preto mesto, to mesto pre tých ľudí urobiť, to je všetko. Čo 

sa týka tej BVS, nechcem to zľahčovať, lebo sa povedala nejaké informácie a teraz neviem, že 

či si v obraze. Sme to riešili na komisii výstavby. Naozaj sa to posunulo. Problém tam je, že 

prečo to BVSka nechcela zobrať na tých Dolných surovinách. Je to preto, lebo nebola 

skolaudovaná tá prípojka. Na tej kolaudácii sa reálne robí, čo teda chcem pánovi Štefkovi 

poďakovať a toto je toto je posun v tých veciach a naozaj tá BVSka má záujem to prebrať. Stav 

tam je taký, že pri zvýšených cenách vody, je tam 25 domácností, kde sa 20 domácnosti skladá 

na vodu neplatičov, ktorí to zneužívajú. Takže tí ľudia to vnímajú, ich, čo sa tu rozprávame, 

nezaujíma vôbec nič, len to, aby vedeli tú vodu zaplatiť, aby ju reálne mali, aby ich proste 

nevypli. Takže je to kľúčová vec a len hovorím, že nezľahčujme to a toto je presne spôsob, ako 

to vyriešiť vieme. Takže teraz to neber, že negatívne, ale že toto takto môže fungovať, keď toto 

budeme mať písomne, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja budem veľmi rád, keď to BVSka prevezme, budem nadšený, pretože mne povedali 

vyslovene, že prípojky oni nikdy nepreberú, ale pokiaľ sa to podarí a zmenili názor, budem 

veľmi rád.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja tomu vôbec nerozumiem, povedal mi pán Chovanet, že dostal informáciu od teba a od pána 

Štefeka, že keď po kolaudácii to prevezmú, tak si to potom vyjasníme alebo dajme mu takú 

relevantnú informáciu, aby sme ho proste nezavádzali.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja som určite takú informáciu nedal, lebo ja mám informáciu inú.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

To povedal on, to netvrdím ja. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže ja budem veľmi rád, ak sa to vyrieši, ale myslím si, že to riešenie nie je vôbec také 

jednoduché, ako si predstavujú. Dobre. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Nechajme toto už. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Tak pani poslankyňa Krištofová. 

RNDr. Ľubica Krištofová (poslankyňa)  

Ja sa len stručnosti chcem opýtať, v akom štádiu je virtuálny cintorín. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Priznám sa, že z fleku to neviem virtuálny cintorín. My máme urobenú momentálne, Sociálny 

podnik mesta Senica urobil kompletne mesto Senica alebo na 95 % ho máme hotový, tzn. majú 

ho zdigitalizovaný a tento rok je úloha, aby bol zdigitalizovanovaný Kunov aj Čáčov, ale aký 
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je plán, že kedy to bude verejne prístupné, to sa priznám, že to takto z fleku neviem. Zistíme a 

dáme odpoveď. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ja krátko môžem ešte zareagovať, teda nie na tú interpeláciu vašu, ale Dušan na tvoju. Padlo 

tam niečo také, že ako my si tu niečo povieme a potom niekto to môže zobrať, že je to naozaj 

tá križovatka, ne nestojí križovatka 1.000.000 EUR, celý projekt stojí 1.000.000 EUR, ktorý 

rieši dynamickú dopravu, statickú dopravu aj bezpečnosť. A mesto to nestojí 1.000.000 EUR 

ani celé, stojí to 5 % z tejto sumy, hej. A čo sa týka tých vecí, čo si tu väčšinu, čo si tu dával, si 

hovoril, že ste riešili na mestskom výbore ako požiadavku. Nebolo to väčšina? 2 veci, dobre. 

Ja len z toho mestského výboru. Samozrejme, keď sú nejaké, keď nejaké požiadavky sú a 

neevidujem ešte zápisnicu z mestského výboru, čo ste mali, ja hneď ako dostanem zápisnicu, 

automaticky to rozdeľujem na každé oddelenie, ktoré sa k tomu následne vyjadruje. Takže keď 

ja dostanem tvoju zápisnicu a vaše požiadavky, vtedy ich začíname oficiálne riešiť, že nemusíš 

čakať vlastne na zastupiteľstvo aj s akýchkoľvek požiadavkami, ako pán primátor povedal, 

môžeš prísť za akýchkoľvek zamestnancov, ktorého sa to týka alebo za mnou a či ako poslanec 

alebo predseda výboru a môžeme tieto veci riešiť. To samozrejme, rozumiem, že si nový 

poslanec, preto pre ľudí takto hovorím, lebo všetci ostatní to väčšinou takto riešia, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Faktická ešte pán poslanec. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem. Tu tento stav poznám. Ďakujem pekne za upozornenie. Ja to teraz nerozprávam preto, 

lebo mám potrebu niečo rozprávať, ale preto, že tí ľudia ma oslovili, že treba to niekam pohnúť. 

Čiže vieme, že ako to funguje s tým výborom, určite budem s tým bombardovať, ale sme sa 

dohodli, že bude rozumnejšie dať tú interpeláciu tak, aby tam bola nejaká stopa. Čiže ber to 

prosím ťa ako faktory ja riešim, ktorý chcú ľudia a snažím sa pre nich niečo urobiť. Ale 

rozumiem tomu procesu. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Ja len ti vysvetľujem, že nemusíš čakať na zastupiteľstvo, keď chceš, aby sa to rýchlo rýchlejšie 

riešilo, lebo ďalšie zastupiteľstvo máme za 2 mesiace, tak nebudeš čakať 2 mesiace s nejakou 

požiadavkou, hej prídeš zajtra. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Nemáme nikoho ďalšieho v interpeláciách. 

 

Bod č. 21. - Uznesenie prijaté na 2. zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame teda plynulo na bod 21, uznesenie prijaté na druhom zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva. Prosím návrhovú komisiu, aby potvrdila platnosť prijatých uznesení, pani 

predsedníčku aj poslankyňu Madunickú. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Ďakujem, návrhová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom druhom 

zasadnutí konalo dňa 9. 2. 2023 prijalo uznesenie uznesenia číslo 58-96.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem pani predsedníčke návrhovej komisie za potvrdenie platnosti uznesení z dnešného 

rokovania Mestského zastupiteľstva.  
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Bod č. 22. - Záver 
 

Prajem vám všetkým ešte krásny deň. Verím, že sa uvidíme na mestských akciách. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Ing. Mgr. Martin Džačovský, v. r.                                            JUDr. Marek Došek, v. r.      

       primátor mesta Senica                                                                  prednosta MsÚ            

   

 

 

 

 

 

                                                                                             

O v e r o v a t e l i a :  Ing. arch. Martin Čonka, v. r.                         …..……….......................... 

                                                    

                         Mgr. Peter Pastucha, v. r.                                 .………………….……….         

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:  Adela Langová 

Zápisnica je napísaná na základe zvukového záznamu. 

 


